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4 پروژه عمرانی در پرند افتتاح و  کلنگ زنی شد

ــار ، بوســتان  شــهردار پرنــد گفت:میــدان میــوه و تــره ب
ــای  ــروژه ه ــه پ ــهری از جمل ــه درون ش ــوان و پایان بان
ــاح  ــد افتت ــامی پرن ــواری اس ــهرداری و ش ــاخص ش ش
ــروژه  ــا تشــریح پ ــد ب ــهردار پرن ــد. ش ــی ش ــگ زن و کلن
هــای مدیریــت شــهری، بیــان داشــت: امــروز دو پــروژه 

ــای  ..... ــه از نیازه ــردی ک ــاخص و کارب ش 12 3

2

رئیس کمیسیون کسب و کار اتاق بازرگانی مطرح کرد

بخشی از مشکل تامین نیروی کار از عدم کفاف دستمزدهاست

انا لله و اناالیه راجعون
حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن نوروزی

نماینده محترم مردم شریف شهرستان های رباط کریم و بهارستان
درگذشت والده مکرمه تان را به  شما و خانواده ارجمند تسلیت 
گفته، از درگاه خداوند متعال برای آن فقیده سعیده، رحمت و 

غفران  و برای بازماندگان صبر و اجر طلب می نمایم.

فرشاد شهسواری
شهردار نصیرشهر

انالله  وانا الیه راجعون
 حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن نوروزی 

نماینده محترم مردم شریف شهرستان های رباط کریم و بهارستان
خبر درگذشت مادر ارجمند جناب عالی، مایه اندوه و تأسف گردید؛ 
فقدان آن بانوی پارسا و مادر پرهیزکار را به حضور شما و خانواده 

گرامی تسلیت عرض می نمایم. از خداوند متعال رحمت واسعه و علو 
درجات برای آن مرحومه و شکیبایی و سلامتی بازمندگان را مسئلت 

دارم.
عزیزاله نظری

 عضو هیئت مدیره مطبوعات و رسانه های
 کشور و مدیر مسئول نشریه اتفاق روز

انالله واناالیه راجعون
حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن نوروزی

نماینده محترم مردم شریف شهرستان های رباط کریم و بهارستان
غم فقدان مادر، غم غریب و اندوه جانفرسایی است، اما مشیت الهی 

است که می بایست تسلیم تقدیر، خواست و رضای اوبود.
خبر درگذشت والده گرامی و مکرمه جنابعالی موجب تأثر و تألم 

خاطر گردید. ضمن عرض تسلیت، برای آن مرحومه مغفوره رحمت 
و آمرزش الهی و برای جنابعالی و خانواده گرامیتان صبر، بردباری و 

 طول عمر همراه با عزت و سربلندی از درگاه خداوند 
سبحان مسئلت داریم.

امید احمدی
فرماندار شهرستان رباط کریم

گام بلند شهردار نصیر شهر برای 
احداث کلاس درس 

صفحه 12

مرتضوی: اقبال عمومی به کالابرگ الکترونیکی کم است

وزیــر کار، رفــاه و تامیــن اجتماعــی گفــت: بســتر اجــرای کالابــرگ الکترونیکــی آمــاده اســت ولــی 
اقبــال عمومــی بــه آن یــک مقــدار کــم اســت.

ــع  ــت در جم ــات دول ــروز هی ــه ام ــیه جلس ــوی در حاش ــت مرتض ــید صول ــنا، س ــزارش ایس ــه گ ب
خبرنــگاران بــا بیــان اینکــه طــرح کالابــرگ را بــه سراســر کشــور تعمیــم می دهیــم، گفــت: آمادگــی 
ــم اســت،  ــدار ک ــک مق ــی ی ــال عموم ــا اقب ــم ، ام ــرگ الکترونیکــی داری ــرای اجــرای کالاب ــل ب کام
بســتر کامــا فراهــم اســت کــه بایــد برنامــه ریــزی شــده و مشــوق هایــی در نظــر گرفتــه شــود تــا 

ایــن اقبــال بیشــتر شــود.

رئیــس اتــاق ایــران گفــت: تجــارت ترجیحــی می توانــد قفــل مناســبات اقتصــادی درون گروهــی را شکســته و حجــم مناســبات »دی 
۸« را متحــول کنــد، بنابرایــن فهرســت اقــام تجــارت ترجیحــی بیــن کشــورهای عضــو بایــد گســترش یابــد.

بــه گــزارش خبرگــزاری مهــر، ایزیــکا عبدالقدیــر امــام، دبیــرکل گــروه هشــت کشــور اســامی در حــال توســعه )D۸( بــا حضــور در 
اتــاق ایــران بــا غامحســین شــافعی دیــدار و دو طــرف دربــاره پیــش نیازهــای اجــرای تجــارت ترجیحــی کشــورهای عضــو گفت وگــو 

کردنــد.
عبدالقدیــر امــام در ایــن دیــدار بــا بیــان اینکــه در زمینــه اجــرای تجــارت ترجیحــی اعضــای »دی ۸« موفقیــت خوبــی داشــتیم، گفــت: 
البتــه ســازوکار حــل اختافــات بــرای چنــد ســال معلــق بــود تــا اعضــا در گفت وگوهــای خــود بــه نتیجــه مشــترک برســند. در نتیجــه 
ــه تصویــب برســانند. امــا در نهایــت  وقفــه ای ایجــاد شــد و اعضــای »دی ۸« نتوانســتند در قوانیــن داخلــی خــود ایــن مکانیــزم را ب
خــرداد ســال گذشــته موفــق شــدیم مکانیــزم حــل اختافــات را بــه انجــام برســانیم. قــرار اســت بــه زودی وزرای صنعــت، معــدن و 
تجــارت کشــورهای عضــو »دی ۸« بــا هــم ماقــات کــرده و در رابطــه بــا تصویــب و حمایــت از مکانیــزم حــل اختافــات اقــدام کننــد.

ــا بیــان اینکــه در زمــان تصویــب نهایــی قــرارداد تجــارت ترجیحــی در بنــگادش، عمــده فعــالان بخــش خصوصــی اطاعاتــی  وی ب
ــی اســت کــه بخــش خصوصــی بیشــترین حضــور را در اجــرای ایــن  ــاره جزئیــات آن بی اطــاع هســتند، ادامــه داد: ایــن در حال درب
قــرارداد دارد. لــذا درخواســت مــا ایــن اســت کــه بــا همــکاری شــما بتوانیــم برنامــه ای بــرای آشــنایی فعــالان بخــش خصوصــی بــا ایــن 
قــرارداد برگــزار کنیــم. مــن در تمــاس بــا رؤســای اتاق هــای هفــت کشــور دیگــر هــم همیــن درخواســت را مطــرح کــردم تــا بتوانیــم 

بــا فعــال کــردن بخــش خصوصــی، حجــم مبــادلات تجــاری را افزایــش دهیــم.
ــراز نارضایتــی از حجــم مبــادلات تجــاری ۱۳۰ میلیــارد دلاری در کشــورهای »دی ۸« گفــت: هــدف مــا ایــن  ــا اب ــر امــام ب عبدالقدی
اســت کــه تــا قبــل از ســال ۲۰۳۰ حجــم تجــارت دی ۸ بــه بیــش از ۵۰۰ میلیــارد دلار برســد. ایــن هــدف قطعــاً بــا اجــرای درســت 

قــرارداد تجــارت ترجیحــی بیــن ایــن کشــورها محقــق خواهــد شــد.
وی بــا اشــاره بــه فعالیــت یــک شــرکت مالزیایــی و ایجــاد پلتفرمــی در زمینــه تجــارت الکترونیــک بــرای ارائــه محصــولات مربــوط بــه 

کشــورهای دی ۸، خواســتار همــکاری اتــاق ایــران بــا ایــن شــرکت شــد.
غامحســین شــافعی رئیــس اتــاق بازرگانــی ایــران نیــز بــا بیــان اینکــه دی ۸ از ظرفیت هــای قابــل توجهــی در زمینه هــای اقتصــادی، 
ــه یــک میلیــارد نفــری کشــورهای دی ۸ و تولیــد  ــا وجــود جمعیــت نزدیــک ب فرهنگــی و نیــروی انســانی برخــوردار اســت گفــت: ب
ــارت  ــم تج ــا حج ــن ظرفیت ه ــود ای ــا وج ــرا ب ــه چ ــت ک ــرح اس ــوال مط ــن س ــه ای ــا همیش ــون دلاری، ام ــی ۴ تریلی ــص داخل ناخال

درون گروهــی دی ۸ پاییــن اســت.
شــافعی بــا تأکیــد بــر اینکــه تجــارت ترجیحــی می توانــد قفــل مناســبات اقتصــادی درون گروهــی را شکســته و حجــم مناســبات دی ۸ 
را متحــول کنــد، ادامــه داد: فهرســت اقــام تجــارت ترجیحــی بیــن کشــورهای عضــو بایــد گســترش یابــد. ایــن فهرســت محدودکننــده 

اســت و بــا افزایــش آن می تــوان بــه افزایــش مناســبات تجــاری کــه هــدف ماســت دســت یافــت.
وی بــا اعــام آمادگــی اتــاق ایــران بــرای آگاهــی بخشــی بــه فعــالان اقتصــادی دربــاره تجــارت ترجیحــی دی ۸ تأکیــد کــرد: عــاوه 
بــر تجــارت ترجیحــی لازم اســت بــه بحــث ســرمایه گذاری مشــترک درون دی ۸ توجــه بیشــتری داشــته باشــیم. پیشــنهاد مــن ایــن 
اســت کــه کمیتــه ویــژه ســرمایه گذاری دی ۸ تشــکیل شــود تــا امکانــات کشــورهای عضــو را بــرای افزایــش ســرمایه گذاری مشــترک 

مــورد بررســی قــرار دهــد.
رئیــس اتــاق ایــران بــا بیــان اینکــه موضــوع داوری و حــل اختــاف در جریــان تجــارت ترجیحــی از اهمیــت بالایــی برخــوردار اســت، 
افــزود: اجــرای مطلــوب داوری، موجــب افزایــش اطمینــان بیــن تجــار کشــورهای عضــو خواهــد شــد. اتــاق ایــران از گذشــته دور مرکــز 

داوری و حــل اختــاف داشــته و در ایــن زمینــه آمــاده تبــادل تجربیــات خــود هســتیم.

تجارت ترجیحی بین کشورهای 
عضو »دی ۸« باید گسترش یابد

قیمت گذاری دستوری سبب توزیع رانت و ورشکستگی تولید می شود
 عضــو کمیســیون اقتصــادی مجلــس گفــت: بــا وجــود آنکــه تبعــات قیمت گــذاری دســتوری کالاهــا در دولــت گذشــته هنــوز در کشــور قابــل مشــاهده اســت، برخــی  بــه بهانــه التهــاب ارزی، نســخه فشــار بــه 

تولیدکننــدگان بــرای فــروش محصــولات بــا نرخ هــای دســتوری و ارزان را بــه صنایــع پایین دســتی مطــرح می کننــد کــه نتیجــه ایــن تفکــر ایجــاد رانــت و فســاد اســت.
ــه  ــد ک ــوان می کنن ــده ای عن ــزود: ع ــه شــیوه های مختلفــی هســتیم، اف ــذاری دســتوری ب ــا در خصــوص قیمت گ ــاب ارزی و اعــام برخــی دیدگاه ه ــاز هــم شــاهد الته ــان اینکــه ب ــا بی »مســلم صالحــی«  ب
بایــد بــه صنایــع پایین دســتی محصــول را ارزان بفروشــیم و کاری بــه تحــولات بازارهــا نداشــته باشــیم امــا مگــر همیــن دیــدگاه در دولــت قبــل تجربــه نشــد کــه بــار دیگــر ایــن نگاه هــا مطــرح می شــود؟

وی افــزود: یکــی از مــواردی کــه متاســفانه باعــث مشــکل در سیســتم تولیــد و عرضــه صنایــع مــادر شــده اســت، بحــث دســتوری کــردن قیمــت کالاهــا در دولــت قبــل بــود، ایــن رویــه شــاید در برهــه ای کوتــاه 
و خیلــی مقطعــی رضایت منــدی مصرف کننــده نهایــی را داشــته باشــد، امــا آن چیــزی کــه بــه واقعیــت تبدیــل می شــود، ورشکســتگی تولیدکننــدگان اســت.

انالله و انا الیه راجعون
مادر همچون چراغ و روحی است که از دست دادنش غمی بزرگ و جانگداز 

برای بازماندگان به جای می گذارد و این اندوه چنان تلخ است که هیچ 
عبارتی را در این مقام، یارای مرهم نهادن نیست و تنها یاد خداست که 

می تواند دل پردرد مصیبت دیده را تسلی بخشد.
 حجت الاسلام و المسلمین دکتر حسن نوروزی

نماینده محترم مردم شریف شهرستان های رباط کریم و بهارستان
بدینوسیله درگذشت مادر گرامیتان را به جنابعالی و خانواده محترم تسلیت 

 عرض کرده و از خداوند متعال برای شما صبر جمیل 
 و اجر جزیل و برای آن مرحومه، رحمت بی کران الهی

 و علو درجات مسئلت می نمایم.
یونس غفاری

شهردار رباط کریم
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مصباحی مقدم : دولت بازار آزاد ارز را 

تخته کند/مردم چوب منافع دلالان را 

می خورند

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: پیشنهاد من به دولت این 
است که بازار آزاد ارز را تخته کند و تمام تقاضاهای مشروع ارز را از 

طریق بانک ها و صرافی ها پاسخ دهد.
در  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو  مقدم  مصباحی  غلامرضا 
گفتگو با مهر، با اشاره به رشد بی سابقه قیمت دلار و دشمنی ارزی 
نشان  خاطر  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو  گفت:  آمریکا، 
ساخت: آنچه که در بازار ارز و برای قیمت دلار اتفاق افتاده، ناشی 
بازار فاقد  این  ارز رخ داده،  بازار آزاد  از هرج و مرجی است که در 

مشروعیت است و باید آن را تعطیل کرد.
تأثیر چند  ایرانی تحت  نباید زندگی ۸۵ میلیون  اینکه  بیان  با  وی 
هزار دلال باشد و مردم چوب منافع دلالان را بخورند، افزود: جز چند 
هزار دلال از بازار آزاد ارز سود نمی برند. این بازار آزاد ارز، بازار دلالی 
و مورد نفوذ آمریکا اسرائیل و عربستان سعودی است. این بازار ما را 
تحت جریان جنگ ارزی قرار داده است. به جز چند کشور از جمله 
آسیا  از شرق  نقاط جهان  در سایر  ما  مانند  ارزی  بازار  اصلًا  ایران، 

گرفته تا اروپا وجود ندارد.
وی تاکید کرد: پیشنهاد من به دولت این است هر چه سریع تر بازار 
آزاد ارز را تخته کند و تمام تقاضا مشروع ارز را از طریق بانک ها و 

صرافی ها پاسخ دهد.
آمریکا با استفاده از بازار ارز بنای جنگ اقتصادی با ایران را دارد

مصباحی مقدم خاطر نشان ساخت: باید از وزیر اقتصاد و رئیس بانک 
دشمنان  آفرینی  نقش  محل  و  شده  رها  ارز  بازار  این  چرا  پرسید، 

ایران را نمی بندید؟
به تلاش های صورت  اذعان  با  عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام 
گرفته دولت برای کنترل نرخ ارز، خاطر نشان کرد: در حال حاضر 
ایران را دارد.  با  بازار ارز بنای جنگ اقتصادی  از  با استفاده  آمریکا 
اگر این بازار ارز تعطیل نشود همواره با این مشکلات ارزی مواجه 
برای  منطقی  تقاضای  آزاد،  بازار  در  ارز  تقاضای  زیرا  بود،  خواهیم 
نیازهای ارزی کشور و واردات نیست، بلکه تقاضای سوداگرانه است.

قیمت کالای مغازه داران تحت تأثیر برخی کانالهای مجازی است
عضو مجلس خبرگان در ادامه خاطر نشان ساخت: در حالی که ۹۰ 
درصد حجم ارز در اختیار دولت و شرکت های دولتی است اما دولت 
در  می کند،  حمایت  ارز  بازار  از  دولتی  همان شرکت های  طریق  از 
حالی که این بازار فاسد و رانت زا و در دست عده ای سوداگر و قمار 

باز افتاده است.
وی ادامه داد: برخی با پیش بینی و شرط بندی سر قیمت دلار، وارد 
پیش بینی قیمت و دلالی ارزی به نام »ارز فردایی« شدند و انعکاس 
آن را به درون سایت ها و کانالهای مجازی کشانده و قیمت های آنان 
الگویی برای فروشندگان و کسبه می شود. به گونه ای که کسبه قیمت 

کالاهای خود را با قیمت های آنان تنظیم و بروزرسانی می کنند.

تحریم ها ملت ما را هدف قرار داده 

است/ اسیر ترفندهای دشمن نمی شویم

نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس گفت: اگر چه ادعا می شود 
تحریم ها برای شکستن مقاومت دولت است اما واقعیت آن است که 
دولت و ملت ما یکی هستند و تحریم ها کل اقشار جامعه ما را هدف 

قرار داده است.
عباس مقتدایی در گفتگو با خبرنگار مهر با اشاره به سفر وزیر امور 
خارجه کشورمان به ژنو به منظور شرکت در ۵۲ امین اجلاس شورای 
حقوق بشر سازمان ملل و نیز بخش عالیرتبه کنفرانس خلع سلاح، 
بین  کنفرانس های  در  ایران  امور خارجه  وزیر  داشت: حضور  اظهار 
المللی از جمله سفر اخیر وی به ژنو فرصت بسیار مناسب و مغتنمی 
است تا مطالبات جهانی ایران و مظلومیت ملت ما به علت تحریم های 

گسترده بازگو شود.
نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی سیاست خارجی مجلس شورای 
المللی  بین  امنیت  و  صلح  حفظ  به  ایران  اینکه  بیان  با  اسلامی 
کمک کرده است، گفت: ما هرگز اسیر ترفندهای دشمنانمان برای 
پرخاشگری و افزایش تنش نشدیم، بلکه برعکس هر چه آنها فشار 
آوردند، اتکا به درون و ایجاد امنیت در کشور را پیگیری کردیم و 

حتی به همسایگان خودمان هم در این جهت کمک کردیم.
اکنون  ادامه داد:  نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی 
ایران به عنوان کشوری که حقوق بشر را در بالاترین سطح جهانی 
پیگیری می کند، مطرح است. ما برای ایجاد امنیت در جهان شهید 
نظام سلطه  رویکردهای  و  استکباری  نظام  حال  عین  در  اما  دادیم 
واقعیت ها سخن  برخلاف  و  تصویرسازی می کنند  و  ما هجمه  علیه 

می گویند.
مقتدایی گفت: ما اهل مذاکره و مراوده با جهان هستیم، اما جامعه 
جهانی باید بداند تحریم ها، ملت ایران را هدف قرار داده است. اگر 
اما  است  دولت  مقاومت  شکستن  برای  تحریم ها  می شود  ادعا  چه 
واقعیت آن است که در ایران، دولت و ملت یکی هستند و تحریم ها 
کل اقشار ایران را هدف قرار داده است و از این جهت جامعه جهانی 
به ایران بسیار بدهکار است و باید از رفتارهای خودش شرم کند و 

تحریم ها را بردارد.

به  اشاره  با  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
سیاست  حوزه  در  متبوعش  کمیسیون  گزارش 
شده  اشاره  گزارش  این  در  گفت:  ارزی،  های 
کاهش  حوزه  در  بنیادین  عوامل  به  دولت  که 
این  در  عوامل  ترین  مهم  که  ملی  پول  ارزش 
حوزه ناترازی های بانکی و ناترازی بودجه است 

توجه کند.
ملت،  خانه  خبرگزاری  خبرنگار   گزارش  به 
رئیس  داورانی  ابراهیمی  پور  محمدرضا 
نشست خبری  در  مجلس  اقتصادی  کمیسیون 
های  بحث  از  یکی  اکنون  ارزی  مباحث  گفت: 
مهم ما در نظام اقتصادی است. البته اهمیت آن 
به دلیل التهاباتی که در مدت اخیر شاهد بودیم، 

بیشتر شده است.
مجلس  در  راور  و  کرمان  مردم  نماینده 
مجلس  وظیفه  اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای 
اجرای  بر  نظارت  تخصصی  های  کمیسیون  و 
افزود:  بر اجرای عملکرد است،  قانون و نظارت 
به دلیل شرایطی که ما طی ماه های اخیر شاهد 
در  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  گزارش  بودیم 
روزهای  در  کشور  ارزی  موضوعات  خصوص 
پایانی مسئولیت رئیس کل قبلی بانک مرکزی 
آقای صالح آبادی و با حضور وی در صحن علنی 

مجلس قرائت شد.
به  مذکور  گزارش  مباحث  اینکه  بیان  با  وی 
این  در  داد:  ادامه  شد،  پخش  علنی  صورت 
رویکردی  براساس  مباحث  شد  تلاش  گزارش 
دولت  همراهی  حوزه  در  بتوانیم  ما  که  باشد 
براساس پیشنهاداتی که مطرح می کنیم کمک 

کنیم.
 4 تاریخ  در  اقتصادی  کمیسیون  ارزی  گزارش 

دیماه 14۰1 در صحن علنی قرائت شد
اشاره  با  یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
در  اقتصادی  کمیسیون  ارزی  گزارش  اینکه  به 
تاریخ 4 دیماه 14۰1 در صحن علنی قرائت شد 
در تشریح محورهای آن توضیح داد: ما به عنوان 
مجلس، دولت به عنوان قوه مجریه و ارکان نظام 
بدانیم که  باید  دارد  فردی که مسئولیت  و هر 
کاهش ارزش پول ملی به واسطه چند مفروض 

در اقتصاد کشور رقم می خورد.
پورابراهیمی با بیان اینکه اولین موضوع مسائل 
کرد:  تصریح  است،  کشور  اقتصاد  در  بنیادی 
در  ملی  پول  ارزش  کاهش  خواهیم  می  اگر 
اقتصاد کشور اتفاق نیفتد باید در حوزه ساختار 
از  عبارتی  به  دهیم،  انجام  اقداماتی  اقتصادی 
اقتصادی  ساختار  حوزه  در  هایی  چالش  ایجاد 
که برای ارزش پول ملی چالش ایجاد می کنند 
جلوگیری کنیم که مهم ترین آن ها موضوعات 

ناترازی در اقتصاد کشور است.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس افزود: من در 
رسانه ها کمتر دیدم که به این موضوع که رابطه 
چیست،  ها  ناترازی  با  ملی  پول  ارزش  کاهش 
اشاره کنند. آیا ما فقط از مسائل تحریم رنج می 
بریم؟ آیا ما فقط از موضوعات مرتبط با شرایط 
قیمت  کاهش  از  آیا  بریم؟  می  رنج  پیرامونی 
کاهش  موجب  اوقات  بعضی  که  نفت  جهانی 
بریم؟ همه  رنج می  نفتی می شود  درآمدهای 
این موارد بر سیاست های ارزی کشور اثرگذار 
است اما یکی از محورهایی که مغفول مانده و 
تبیین نمی شود مبانی اصلی است که در حوزه 

ساختار اقتصادی مدنظر است.
گزارش  در  که  ای  نکته  اولین  گفت:  وی 
این  شد  اشاره  آن  به  نیز  اقتصادی  کمیسیون 
حوزه  در  بنیادین  عوامل  به  دولت  که  است 
کاهش ارزش پول ملی که مهم ترین عوامل در 
این حوزه ناترازی های بانکی و ناترازی بودجه 

است توجه کند.  
گفت:  یازدهم،  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
ناترازی بانکی و ناترازی بودجه ای عامل اصلی 
این معنا  به  اقتصاد کشور است  تورم در  تولید 
قدرت  کاهش  شاهد  تورم  تولید  واسطه  به  که 
خرید هستیم، تورم هر کشوری که بالاتر است 
در مقایسه با کشوری که تورم پایین تری دارد 

قدرت خریدش کمتر است.
پورابراهیمی تصریح کرد: به طور مثال اگر تورم 
 1۵ ب  کشور  در  و  درصد   4۰ الف  کشور  در 
درصد باشد قدرت خرید کشور الف ۲۵ درصد 
در مقایسه با کشور ب سالانه کمتر است البته 
نظر  در  یکسان  را  ها  آن  درآمدی  مبنای  اگر 

بگیریم.
وی ۲ عامل مهم ناترازی بودجه و ناترازی بانکی 
کشور  اقتصاد  در  تورم  تولید  اصلی  عوامل  را 
پول  کاهش  اصلی  عامل  تورم  افزود:  و  دانست 
ملی است، اگر می خواهیم از کاهش ارزش پول 
بنیادین  عوامل  به  باید  کنیم  جلوگیری  ملی 

توجه کنیم.
افزود:  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
حوزه  در  باید  که  است  اقداماتی  دوم  موضوع 

این  لازمه  دهیم،  انجام  جاری  های  فعالیت 
سیاست  ما  که  است  این  جاری  های  فعالیت 
و  کنیم  مشخص  ارز  حوزه  در  را  خود  های 

اقدامات متناسب با آن را اتخاذ کنیم.
کمیسیون  گزارش  در  داد:  ادامه  پورابراهیمی 
اقتصادی تاکید شده که مبنای ما در سیاست 
ارزی مبنای قانون است؛ براساس ماده ۲۰ قانون 
احکام دائمی، سیاست های ارزی در جمهوری 
اسلامی ایران براساس نرخ شناور مدیریت شده 
است بنابراین اگر می خواهیم اقداماتی در این 
مسیر  در  باید  اقدامات  این  دهیم  انجام  حوزه 
این قانون عمل شود فلذا اگر دولت ها تصمیمی 
مبنای  است،  موضوع  این  مغایر  که  گیرند  می 
قانونگذار مردود است و  نگاه  از  و  ندارد  قانونی 

قابل قبول نیست.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم، گفت: در 
قانون بودجه امسال نیز دولت مکلف شده که با 
نرخ شناور نسبت به تسویه تعهدات ارزی اقدام 

و موضوع تعهدات ارزی را پیگیری کند.
سیزدهم،  مردمی  دولت  سند  به  اشاره  با  وی 
گفت: در این سند که اواخر سال 14۰۰ رسما 
توسط آقای رئیس جمهور ابلاغ شد آمده است 
ارز  حذف  ما  سیاست  سیزدهم  دولت  در  که 
ارز شناور مدیریت شده  ایجاد نرخ  ترجیحی و 
اشاره  قانونی  حکم  همان  به  دقیقا  یعنی  است 

می کند.
داد:  ادامه  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
و  قانون  استناد  به  کمیسیون  گزارش  در  ما 
اسناد  در  که  دولت  های  سیاست  استناد  به 
رویکرد  کردیم  بیان  آمده  دولت  شده  تعریف 
نرخ  تعیین  از  که  است  این  کمیسیون  نگاه  و 
ثابت در حوزه سیاست ارزی اجتناب کنیم و آن 
قانونی  مبنای  ما  نظر  از  اتخاذ شده  تصمیمات 

نداشته و ندارد.
چند  از  حرکت  رویکرد  بر  تمرکز  پورابراهیمی 
تمرکز  و  کمتر  های  نرخ  سمت  به  نرخی 
از  تا  کرد  عمل  بهتر  بتوان  که  سیاستی  بر 
چندگانگی در نرخ ارز بپرهیزیم را موضوع دیگر 
مطرح شده در این گزارش برشمرد و گفت: اگر 
شما در اقتصاد کشور بگویید نرخ ارز چقدر است 
از  ناشی  ارز  ارز است؟  می گویند منظور کدام 
نرخ  یک  حواله  است،  نرخ  یک  اسکناس  بازار 
مبادله  بازار  است  نرخ  یک  نیما  بازار  است، 
یک نرخ است، ترجیحی یک نرخ است در هر 
کشوری که چنین اسامی را به شما دادند بدانید 
مشکلات متعدد در اقتصاد وجود خواهد داشت.

با  ارزی  مداخله  حوزه  باید  مرکزی  بانک 
روش های سنتی را تغییر دهد 

تأکید ما در  ادامه داد: نکته مورد  پورابراهیمی 
کمیسیون اقتصادی این بود که ما از چند نرخی 
به سمت نرخ های کمتر برویم و اگر بتوانیم در 
یک مسیر میان مدت و بلندمدت به سمت تک 
نرخی حرکت کنیم قطعا هدف عالی ما در نظام 

اقتصادی است.
نکته  را  ارز  ثابت  نرخ  وجود  از  جلوگیری  وی 
مهم دیگر برشمرد و افزود: ما باید نسبت به این 
و عملیاتی کنیم. در حوزه  اقدام کرده  موضوع 
ارز معتقدیم دولت باید رهبری و مدیریت قیمت 
در بازار را برعهده بگیرد نه تبعیت از قیمت را. 
اگر بخواهد رهبری قیمت را برعهده بگیرد باید 
حوزه مداخله خود را با روش های سنتی تغییر 
دهد و با روش های جدید عمل کند؛ به این معنا 
که بتواند در حوزه بازار به نحوی عمل کند که 
قیمت را که از عددهایی که در بازار غیررسمی 
تشکیل شده و به سمت بالا حرکت می کند، از 
بالا پرس قیمتی انجام دهد نه از پایین تعیین 

قیمت انجام دهد تا بخواهد اثرگذار باشد.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای 
قیمت  از  پیروی  یا  رهروی  کرد:  بیان  اسلامی 
در بازار غیررسمی سیاستی است که تجربه آن 
رهبری  بنابراین  بود  نخواهد  موفق  داده  نشان 
در  که  است  مهمی  اصل  ارز  بازار  در  قیمت 

گزارش کمیسیون به آن اشاره شده است.
شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
اینکه ما در گزارش مذکور آن  با بیان  اسلامی 
زمان پیشنهادات مناسب را مطرح کردیم، گفت: 
حکمرانی ریال یکی از موضوعاتی است که در 
به  موضوع  این  است،  آمده  کمیسیون  گزارش 
ارز  بازار  بتوانیم  اینکه  برای  که  معناست  این 
قبلًا  که  ظرفیت هایی  باید  کنیم  مدیریت  را 
در حوزه پولشویی وجود داشته یا در مصادیق 
مرتبط با تراکنش هایی که از رصد بانک مرکزی 
قرار  مرکزی  بانک  حوزه  در  باید  بوده،  خارج 
کنترل  ارز،  کنترل  ابزارهای  از  یکی  و  گیرد 

ریال است.
خاطر  یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
نشان کرد: آنچه بعد از تغییرات رئیس کل بانک 
مرکزی اتفاق افتاد تصیماتی بود که در گزارش 

کمیسیون ما نیامده زیرا گزارش ما به روزهای 
بانک  آبادی در  پایانی حضور آقای دکتر صالح 

مرکزی منتهی می شد.
ما  اتفاقات  این  از  پس  افزود:  پورابراهیمی 
این  از  بودیم؛ یکی  شاهد تصمیماتی در دولت 
تصمیمات تعیین نرخ ارز ثابت ۲۸ هزار و ۵۰۰ 
گفته  قبلًا  که  همان گونه  بود،  دولت  سوی  از 
دولت  تلاش  به  منجر  که  دلایلی  همان  بودیم 
در  که  ترجیحی  ارز  نرخ  تکلیف  تعیین  برای 
ابتدای امسال انجام شد، کفایت می کند که ما 
تکرار  سیاست  این  با  ثابت  نرخ  تعیین  بگوییم 
تجربه نرخ ارز ترجیحی است که در دولت قبل 
با یک عدد جدید در دولت  داده است که  رخ 
سیزدهم  دولت  است.  تثبیت  حال  در  فعلی 
داشت،  ترجیحی  ارز  نرخ  حذف  برای  دلایلی 
موضوع  این  که  می کند  کفایت  دلایل  همان 
ما  نظر  به  شود،  اعمال  نیز  سیاست  این  برای 
هم  مجلس  با  و  نبود  کارشناسی  سیاست  این 

هیچ مشورتی نشد.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای 
اسلامی به راه اندازی بازار مبادله ارز اشاره کرد و 
ادامه داد: بانک مرکزی اخیراً این اقدام را انجام 
داد که اقدام رو به جلویی بود اما باید توجه کرد 
نیمایی  بازار  بخواهد شبیه  آن  مکانیزم  اگر  که 
عمل کند که در آن تثبیت قیمت شکل بگیرد، 
به نظر ما بازار غیررسمی را بیشتر دچار التهاب 

می کند.
شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
اسلامی گفت: این اقدام، اقدامی رو به جلو بود تا 
بتواند مجموعه تقاضاهای بیشتری را مدنظر قرار 
دهد اما در کنار این موضوع اگر بانک مرکزی در 
این بازار بخواهد الزام به عرضه ارز با عدد ثابت 
توسط صادرکنندگان – چه آنهایی که به شکلی 
نهاد عمومی محسوب می شوند، چه آنهایی که 
بخش خصوصی محسوب می شوند-  کند، پیش 
می تواند  سیاست  این  که  است  این  ما  بینی 
کاهش میزان ورود ارز به کشور و افزایش شدید 
به  کالا  واردات  و  سفارش ها  ثبت  برای  تقاضا 

کشور را به دنبال داشته باشد.
بازار ارز قابل کنترل است

تحلیل  گزارش  این  در  داد:  ادامه  پورابراهیمی 
شرایط و اقدامات و پیشنهادات کمیسیون پس 
از تغییر رئیس بانک مرکزی ارائه می شود. ما 
معتقدیم بازار ارز در کشور قابلیت کنترل دارد. 
این وضعیت که غیرمنطقی به نظر می رسد با 
فضای  و  ندارد  همخوانی  اقتصادی  های  مولفه 
خاصی گرفته که از رویکرد تخصصی و حرفه ای 
در حال خارج شدن است، یعنی به جز تقاضای 
کاذب و فضای روانی، اثرات سیاسی و... فضایی 

غیرحرفه ای به خود گرفته است.
را  اگر دولت سیاست های خود  ادامه داد:  وی 
نگاه  یعنی؛  نگاه  دو  بر  مبتنی  رویکرد  براساس 
دهد،  قرار  تجربی  نگاه  و  ای  حرفه  و  علمی 
موضوع ساماندهی می شود. تجربه شوک های 
قرار  مدنظر  باید  را  گذشته  های  سال  ارزی 
دهیم. ما نمی توانیم به تجربه سنوات گذشته 
بی اعتنا باشیم. مشهود است که اگر ما روشی 
را اتخاذ کنیم که از آن جواب نگرفته ایم، ادامه 
نیز  آینده  در  که  شد  خواهد  منجر  روش  این 
جواب نگیریم، لذا تغییر روش براساس تجربیات 

یک ضرورت انکارناپذیر است.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس یازدهم 
تکمیل  از  بعد  آینده  اینکه ظرف هفته  بیان  با 
این نشست ها و توافقاتی که با دولت خواهیم 
داشت، گزارش خود را به دولت ارسال می کنیم، 
افزود: بازار ارز در کشور نباید در شرایط کنونی 
و  دولت  و  مجلس  همکاری  با  توان  می  باشد، 
پیگیری مسیری که مبتنی بر اصول فنی، حرفه 
ای و تخصصی و تجربی باشد، در حوزه مسائل 
ارزی در روزهای پایانی سال به ثبات برسیم و 
دغدغه ای که برای مردم و فعالان اقتصادی به 
وجود آمده را برطرف کنیم و وضعیت مناسبی 
را در ایجاد یک رویکرد ثبات آفرین برای حوزه 

ارزی کشور داشته باشیم.
بر  دولت  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
سیاست های خود در حوزه ارزی اصرار دارد یا 
از پیشنهادات و نقطه نظرات کارشناسی مجلس 
و جامعه استفاده می کند یا خیر، گفت: برداشت 
ما این است که دولت تصمیماتی را اتخاذ کرده 
را  آنها  تا  است  تصمیمات مصر  این  بر  و  است 
تصمیمات  عوارض  از  بخشی  ما  کند،  اجرایی 
گفتیم،  دولت  به  و  کردیم  گوشزد  دولت  به  را 
به نظر می رسد دولت در حوزه تصمیم گیری 
بخش هایی از آن را قرار است مدنظر قرار دهد، 
که  است  این  بگویم  توانم  می  اکنون  آنچه  اما 
به  را  مجلس  با  مرتبط  مباحث  بتواند  دولت 

شکلی عملیاتی کند این اتفاق رقم نخورد.
درباره  یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 

درخصوص  اقتصادی  کمیسیون  جدید  بسته 
در  که  محورهایی  گفت:  ارزی  های  سیاست 
با شرایط  گزارش دی ماه قرائت شد، متناسب 
رئیس کل  آن  از  بود که هفته پس  روز  همان 
جدید بانک مرکزی منصوب و تصمیمات جدید 
اتخاذ شد، بنابراین ما در طول هفته های پس 
هستیم.  قبلی  گزارش  تکمیل  حال  در  آن  از 
بخش های اصلی گزارش همان است، اما ممکن 
بندهایی  شود.  اضافه  آن  به  هایی  بخش  است 
های  سیاست  با  متناسب  شود،  می  افزوده  که 
اخیر بانک مرکزی است که پیش از این اتخاذ 
در  که  مبادله  مرکز  مثال  طور  به  است.  نشده 
آن زمان وجود نداشت، یا نرخ تثبیت شده ۲۸ 
هزار و ۵۰۰ تومان در آن زمان اعلام نشده بود، 
قبلی  گزارش  موضوع  این  با  متناسب  بنابراین 

را ظرف هفته آینده تکمیل و ارائه می کنیم.
نگاه  با  را  خود  انتقادات  و  وارده  اشکالات  ما 

علمی و تجربی مطرح کردیم
پورابراهیمی در پاسخ به اینکه آیا دولت از این 
آیا  و  خیر؟  یا  کرده  استقبال  پیشنهادی  بسته 
قرار است مشورت های مجلس را مورد استفاده 
قرار دهد یا خیر؟ توضیح داد: در جلسه ای که 
خدمت آقای رئیس جمهور بودیم، ما اشکالات 
وارده و انتقادات خود را با نگاه علمی و تجربی 
مطرح کردیم، در آن جلسه آقای رئیسی بیان 
درباره  مجلس  گزارش  هستیم  آماده  ما  کرد 
کمیسیون  کار  دستور  در  را  ارزی  سیاست 

اقتصادی دولت قرار دهیم.
ای  نامه  ما  نیز  این  از  پیش  کرد:  تصریح  وی 
مبنی بر سیاست های ارزی و وضعیت ارزی و 
پیشنهادات خود را در 1۹ آذرماه خدمت رئیس 
رئیس  که  است  جالب  کردیم،  ارسال  جمهور 
ارجاع  اول  از طریق معاون  را  نامه  این  جمهور 
دولت  اقتصادی  کمیسیون  جلسه  در  تا  دادند 
بررسی شود. به عنوان کار نظارتی وظیفه ما بود 
که دغدغه ها و پیشنهادات خود را مطرح کنیم.

داد:  ادامه  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
در جلسه ای که اخیراً با آقای رئیسی داشتیم، 
دادیم،  گزارش  شما  به  قبلًا  ما  که  کردم  بیان 
یا  اجرایی  درخصوص  موضوعی  امروز  تا  اما 
مجلس  مجموعه  از  دعوت  یا  شدن  عملیاتی 
برای همفکری با دولت ندیدیم. البته این اختیار 
کار  ما  نداریم،  آن  بر  اصراری  و  است  دولت 
نظارتی خود را انجام می دهیم، اما به عنوان کار 
نظارتی، پیشنهادات خود را نیز مطرح می کنیم.

نماینده مردم کرمان و راور ادامه داد: در آخرین 
ما  که  کرد  مطرح  جمهور  رئیس  آقای  جلسه 
حوزه  در  مجلس  اقتصادی  تیم  با  ایم  آماده 
مسائل ارزی هم اندیشی کنیم. البته مسئولیت 

اجرای قانون با دولت و بانک مرکزی است.
هماهنگی  عالی  شورای  جلسه  به  اشاره  با  وی 
اقتصادی کشور اظهار کرد: در نشست این شورا، 
بانک مرکزی اختیاراتی را خواستار شد که یکی 
بود  ریال  حکمرانی  حوزه  در  اختیارات  این  از 
دیگر  یکی  دادیم،  آنها  به  را  اختیار  این  ما  که 
از موضوعات نیز در حوزه مباحث مدیریت بازار 

ارز بود.
تصمیم  برای  مهلت  مشخصی  مدت  دولت  به 

گیری درباره ساماندهی بازار ارز دهیم
از  افزود:  یازدهم  نماینده مردم در مجلس  این 
نظر مجلس همکاری با دولت برای مدیریت بازار 
در قالب مصوباتی که منجر به افزایش اختیارات 
بانک مرکزی می شود، حتما انجام شده و ما به 
توجه کرد ضمن  باید  اما  کنیم،  آن کمک می 
اینکه ما به دولت کمک می کنیم، حتما مباحث 
نتیجه  توانند  نمی  هایی که  با سیاست  مرتبط 
براساس  نیز  و  تجربه  براساس  باشند،  بخش 
کنیم،  دولت گوشزد می  به  را  تحلیلی  رویکرد 
اینگونه  دهیم،  می  دولت  به  هم  فرصت  البته 
را  خود  نگاه  بر  مبتنی  روش  دولت  که  نیست 
دنبال کند و نتواند بازار را کنترل کند و مجلس 
منتظر باشد که این سیاست ها استمرار داشته 
گیریم  می  تصمیم  مجلس  در  واقع  در  باشند. 
که به دولت مدت مشخصی مهلت برای تصمیم 

گیری درباره ساماندهی بازار ارز دهیم.
همین  با  دولت  کرد:  تصریح  پورابراهیمی 
اختیارات شورای عالی اقتصادی کشور و قوانین 
قبلی مانند قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز به 
شرط اصلاح سیاست هایی که با قانون مغایرت 
اگر  کند.  مدیریت  را  ارز  بازار  تواند  می  دارد، 
دست  در  که  اختیاراتی  با  را  مسیر  این  دولت 
گرفته، دنبال کند و بتواند بازار ارز را مدیریت 
کند، فارغ از اینکه ما در نشست های تخصصی 
حضور داشته باشیم یا خیر، ما از دولت تشکر 
ما  وظیفه  صورت  این  غیر  در  و  کرد  خواهیم 
در  که  بود  خواهد  نظارتی  اقدامات  و  گزارش 

زمان مقرر صورت می گیرد.
در  شده  تعیین  نرخ  به  ما  نقد  داد:  ادامه  وی 
مرکز مبادله ارز است، بانک مرکزی باید متولی 
مدیریت  را  ارز  بازار  باید  و  باشد  کشور  در  ارز 
کند، بانک مرکزی باید اجازه دهد طرف عرضه 
چه  بخش خصوصی،  چه   – صادرکنندگان  که 
نیمه خصوصی، چه نهاد عمومی و چه دولتی- 
و  بیاورند  خود  مالکیت  با  را  خود  ارز  هستند، 
باید  مرکزی  بانک  کنند.  ارائه  ارز  بازار  این  در 
بازار را برعهده بگیرد و برای این  مدیریت این 
ما  انتقاد  مورد  آنچه  کند.  سیاستگذاری  بازار 
است تعیین سقف عددی است، زیرا این موضوع 
می  التهاب  دچار  را  غیررسمی  بازار  شدت  به 
کند. اختلاف ما با دولت و بانک در تعیین مرکز 
حتما  نیمه  بازار  و  مبادله  مرکز  نیست.  مبادله 
مورد تایید ما است، زیرا غیر از این نمی توان 
اما اگر بانک مرکزی به اسم مکانیزم  کار کرد، 
براساس مصوبه اخیر  بازار که  کشف قیمت در 
بوده، به روش دستوری عمل کند، این موضوع 
می  بیشتر  التهاب  دچار  را  رسمی  غیر  بازار 
کند، بنابراین بانک مرکزی باید از این موضوع 

اجتناب کند.

پورابراهیمی :ناترازی بانکی و ناترازی بودجه 
مهم ترین عوامل کاهش ارزش پول ملی

خبر

پایداری امنیت غذایی با بهره وری 

مناسب از آب و خاک

به  توجه  با  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزارت  خاک  و  آب  معاون 
محدودیت منابع پایه باید برای پایداری امنیت غذایی تلاش کنیم 

و در این راستا باید بهره وری در آب و خاک را ارتقا دهیم.
به نقل از وزارت جهاد کشاورزی، صفدر نیازی، معاون آب و خاک 
با دبیران انجمن های علمی و  وزارت جهاد کشاورزی در نشست 
تشکل های دانشجویی پردیس کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه 
تهران ضمن تاکید بر ضرورت برگزاری این گونه نشست ها گفت: 
بخش اجرا باید برای تعامل و ارتباط دوسویه با دانشگاه ها و مراکز 

علمی به یک ادبیات مشترک برسد.
نیازی گفت: این مساله وجود دارد که دانشگاه مدعی است بخش 
این  در  باید  و  نمی کند  درک  را  علمی  مراکز  خواسته های  اجرا 

خصوص دو دیدگاه فکری علم و اجرا به هم نزدیک تر شوند.
معاون آب و خاک گفت: امنیت غذایی یکی از مؤلفه های امنیت 
ملی است و امنیت غذایی مهم ترین وظیفه وزارت جهاد کشاورزی 

است.
پایداری  برای  باید  پایه  منابع  محدودیت  به  توجه  با  افزود:  وی 
امنیت غذایی تلاش کنیم و در این راستا باید بهره وری در آب و 

خاک را ارتقا دهیم.
نیازی با بیان اینکه راندمان آبیاری در کل کشور از ۳۵ درصد به 
برنامه هفتم توسعه مقرراست  4۶ درصد رسیده است، گفت: در 
که 1۵ میلیارد مترمکعب آب مصرفی بخش کشاورزی کم شود و 
برای رسیدن به این هدف راهی جز افزایش راندمان وجود ندارد 
که با احداث کانال، توسعه سامانه های نوین آبیاری و سایر عملیات 

آب و خاکی این امر محقق می شود.
وی گفت: در خاک کشاورزی هم چالش های زیادی وجود دارد از 
جمله شوری خاک، تغییر کاربری و فرسایش که باید این چالش ها 

رفع شود.
از  درخواست  ضمن  کشاورزی  جهاد  وزارت  خاک  و  آب  معاون 
و خاک  آب  بخش  در چالش های  درگیر شدن  برای  دانشجویان 
گفت: باید بتوانیم تعاملی ایجاد کنیم تا به کمک هم برای مملکت 
با استفاده از کارهای پژوهشی و رساله های  کاری انجام دهیم و 
تحقق  قابل  امر  این  تجربه  و  علم  تلفیق  و  دانشجویان  تحقیقی 

است.
تن  میلیون  از ۲۵  تولید محصولات کشاورزی  اینکه  بیان  با  وی 
به 1۳۰ میلیون تن رسیده است، گفت: همه موفقیت های بخش 
کشاورزی مدیون علم است و ما شاکر مجموعه علمی هستیم که 

در خدمت تولید بوده است.
در ادامه این نشست دبیران انجمن های علمی رشته های کشاورزی 
و  مباحث  تهران  دانشگاه  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  پردیس 
موضوعات خود را مطرح کردند و مقرر شد برای ارتباط و اثربخشی 

بیشتر، این نشست ها نظام مند برگزار شود.

تأکید رئیس جمهور بر اطلاع رسانی 

مستند برای رفع نگرانی خانواده ها؛

مأموریت رئیسی به وحیدی: 
مسمومیت دانش آموزان به سرعت 

ریشه یابی شود

 رئیس جمهور، وزیر کشور را مأمور ریشه یابی و رسیدگی فوری 
به موضوع مسمومیت تعدادی از دانش آموزان در برخی مدارس 
و اطلاع رسانی مستند و مستمر برای رفع نگرانی خانواده ها در 

این خصوص کرد.
وزیر کشور هر چه سریع تر موضوع مسمومیت دانش آموزان را 
نگرانی  تا  گیرد  صورت  مستند  اطلاع رسانی   / کند  ریشه یابی 

خانواده ها برطرف شود
ابراهیم  »سید  آیت الله  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
ایجاد  با اشاره به نگرانی های  رئیسی« در جلسه  هیأت دولت 
شده در خصوص مسمومیت تعدادی از دانش آموزان در برخی 
مدارس، به وزیر کشور مأموریت داد ضمن پیگیری و ریشه یابی 
هرچه سریع تر موضوع، از نتایج پیگیری ها اطلاع رسانی مستند و 

مستمر صورت گیرد تا نگرانی خانواده ها برطرف شود.
وزارت  بهداشت،  وزارت  همکاری  بر  تأکید  با  جمهور  رئیس 
گفت  زمینه،  این  در  کشور  وزیر  با  بخش ها  دیگر  و  اطلاعات 

که هرگونه اطلاع رسانی باید از طریق وزارت کشور انجام شود.
مدیره  هیأت  در  بی منطق  پاداش های  پرداخت  از  پرهیز 

شرکت های دولتی
آیت الله رئیسی در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به نزدیک 
شدن به روزهای پایانی سال، به وزرای کابینه دستور داد برای 
جلوگیری از پرداخت پاداش های بی رویه و بی منطق که بعضاً در 
دوره های قبل در شرکت های دولتی برای هیأت مدیره ها در نظر 

گرفته می شد، مراقبت های لازم را انجام دهند.
و  برنامه  و سازمان  رئیس جمهور  معاونت علمی  موظف شدن 
بودجه برای برنامه ریزی جهت جذب و بکارگیری نخبگان علمی 
امروز هیأت دولت  از دیگر دستورات رئیس جمهور در جلسه 

بود.
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ثبت نام آسان خودروهای وارداتی 

با حساب وکالتی بانک تجارت

نام در سامانه  بانک تجارت برای ثبت  امکان وکالتی کردن حساب 
یکپارچه خودروهای وارداتی وزارت صمت به صورت »غیرحضوری« 
بانک  اجتماعی  سرمایه  ارتقاء  و  روابط عمومی  از  نقل  شد.به  فراهم 
خودروهای  خرید  برای  تجارت  بانک  در  حساب  دارندگان  تجارت، 
و  به راحتی  می توانند  صمت،  وزارت  طریق  از  وارداتی  خارجی 

به صورت غیرحضوری حساب خود را وکالتی کنند.
حساب ها  غیرحضوری  کردن  وکالتی  برای  تجارت  بانک  مشتریان 
لازم است با مراجعه به سایت اینترنتی این بانک و ورود به صفحه 
»وکالتی  گزینه  تجارت«،  بانک  حساب های  کردن  وکالتی  »سامانه 
از احراز  انتخاب و پس  کردن حساب برای خودروهای وارداتی« را 
وکالتی  امکان  که  حساب هایی  از  ارسالی،  پیامک  طریق  از  هویت 
شدن دارند مطلع شده و به راحتی خدمات مورد نیازشان را دریافت 
کنند.این سامانه همچنین امکان وکالتی کردن حساب برای خرید 
در بورس کالا و ثبت نام خرید از خودروسازان داخلی )ایران خودرو 

و سایپا( را نیز برای مشتریان فراهم کرده است.
متقاضیان برای کسب اطلاعات بیشتر می توانند به سایت اینترنتی 
 WWW.TEJARATBANK.IR آدرس  به  تجارت  بانک 
مراجعه کرده و یا با مرکز ارتباط مشتریان این بانک )1554( تماس 

بگیرند.

تجلیل از روسای پنج شعبه موفق 

موسسه اعتباری ملل

و  بانکها  شعب  موفق  روسای  انتخاب  گردهمایی  سیزدهمین  در 
موسسات اعتباری کشور، از پنج رئیس شعبه موفق موسسه اعتباری 

ملل تقدیر شد.
به نقل از روابط عمومی موسسه اعتباری ملل، در این گردهمایی، که 
توسط موسسه عالی آموزش بانکداری ایران، و با عنوان “مسئولیت 
های حقوقی روسای شعب”، در محل باغ موزه بانک مرکزی برگزار 
به  تهران(  دریای  بلوار  شعبه  )رئیس  جعفری  محسن  سید  از  شد، 
و  سمنان(  معلم  شعبه  )رئیس  رضاییان  حمیده  اول،  رتبه  عنوان 
به  مشترکا  الیگودرز(  شعبه  )رئیس  عبدالرحیمی  حامد  همچنین،  
عنوان رتبه دوم، سید حسین حسنیان حسنی )رئیس شعبه شهرک 
شهید رجایی(به عنوان رتبه سوم و امید جعفری )رئیس شعبه پنجم 
روسای  منتخب  نیز  و  چهارم  رتبه  عنوان  به  تهران(  هوایی  نیروی 

موفق شعب موسسه اعتباری ملل تقدیر بعمل آمد.
این گردهمایی که قدردانی و  به هدف  با توجه   شایان ذکر است، 
با مساعدت مدیر عامل موسسه  برتر است،  از روسای شعب  تکریم 
اعتباری ملل، از جواد تجری )رئیس شعبه علی آباد کتول(، سمیرا 
معدنی )رئیس شعبه رجایی شهر کرج( و یوسف قائینی )رئیس شعبه 

شهر بابک( به عنوان رتبه پنجم تقدیر شد.

اتصال بانک سپه به سامانه فروش 

خودروهای وارداتی
بر اساس توافق صورت گرفته با وزارت صنعت، معدن و تجارت، نام بانک سپه 
به سامانه فروش خودروهای وارداتی پیوست. به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
بانک سپه، مشتریان بانک سپه می توانند پس از وکالتی کردن حساب خود 
با آغاز به کار سامانه فروش خودروهای وارداتی  saleauto.ir تا روز پنج 

شنبه )11 اسفند( نسبت به ثبت نام در این سامانه اقدام کنند.
 5۰۰ مبلغ  واریز  با  توانند  می  وارداتی  خودروهای  خرید  پیش  متقاضیان 
به سامانه  بانک سپه و مراجعه  نزد حساب وکالتی خود در  تومان  میلیون 
فروش خودروهای وارداتی، با اعلام شماره حساب، درخواست خود را ثبت 
کنند.بر اساس این گزارش، مبلغ واریزی در حساب وکالتی متقاضیان پیش 
این  نتایج قرعه کشی در حساب  نهایی  اعلام  تا  خرید خودروهای وارداتی 

اشخاص مسدود خواهد ماند.

کسب سه عنوان برتر توسط روابط 

عمومی بانک کشاورزی
روابط عمومی بانک کشاورزی مقام برتر را در سه رویداد جداگانه شامل نوزدهمین 
کنفرانس بین المللی روابط عمومی ایران، دومین جشنواره ملی مردم داری و نهمین 

دوره آیین تقدیر از سرآمدان روابط عمومی ایران کسب کرد.
به گزارش اخباربانک،»جایزه روابط رسانه ای« در نوزدهمین کنفرانس بین المللی 
روابط عمومی ایران، »تندیس روابط عمومی برگزیده« در دومین جشنواره ملی مردم 
داری و »تندیس سیمین سرآمدی« در نهمین دوره آیین تقدیر از سرآمدان روابط 

عمومی ایران، به روابط عمومی بانک کشاورزی تعلق گرفت.
بر اساس این گزارش،  نوزدهمین کنفرانس بین المللی روابط عمومی ایران در دو 
تحول  استراتژی   « و  فناوری«  از  فراتر  عمومی؛  روابط  در  دیجیتال  تحول  محور» 
دومین  و  شد  برگزار  عمومی«  روابط  حرفه  پایداری  برای  راهی  نقشه  دیجیتال؛ 
جشنواره ملی مردم داری، مهمترین رویداد قدردانی  از خدمات حرفه ای کارگزاران 
روابط عمومی  )استادان، مدیران، کارشناسان و… ( در ایران است. همچنین تندیس 
پنج ستاره نهمین دوره آیین تقدیر از سرآمدان روابط عمومی ایران به دلیل تعهد 
به سرآمدی و طی مسیر سرآمدی بر اساس مدل QMPR طبق آرای ممیزان و 

ارزیابان به روابط عمومی بانک کشاورزی اهدا شد.

اتاق  کار  و  کسب  کمیسیون  رئیس 
نیروی  آزاد  لزوم حرکت  بر  بازرگانی 
گفت:  و  کرد  تاکید  کشور  در  کار 
عدم  درباره  که  مشکلاتی  از  بخشی 
وجود  کشور  در  کار  نیروی  تامین 
و  دستمزدها  نبودن  جوابگو  از  دارد، 
ناشی  زندگی  هزینه های  کفاف  عدم 

است.
محمدرضا  ایسنا،  گزارش  به 
و  چالش ها  نشست  در  نجفی منش 
بازار  استخدام  و  جذب  فرصت های 
کار که امروز برگزار شد، اظهار کرد: 
نیروهای  اشتغال  و  کار  بازار  مساله 
کار تنها خاص ایران نیست و در تمام 
دنیا مطرح است. یکی از مواردی که 
تاکید  آن  بر  جهانی  تجارت  سازمان 
کار  نیروی  آزادانه  حرکت  کرده، 
بسیاری  و  اروپا  و  آلمان  که  است 
سمت  این  به  جهان  کشورهای  از 

حرکت کرده اند.
است  این  من  اعتقاد  داد:  ادامه  وی 
را  کار  نیروی  آزاد  حرکت  باید  که 
بخشی  اکنون  هم  بیاوریم.  وجود  به 
نیروی  خصوص  در  که  مشکلاتی  از 
کار و عدم تامین آن در داخل با آن 
مواجه هستیم، مربوط به دستمزد یا 
کار  نیروی  برای  که  است  هزینه ای 
این  ولی  می شود  پرداخت  کشور  در 
را  زنگی  هزینه های  کفایت  دستمزد 
می شود  این  نتیجه اش  و  نمی کند 
و  کاذب  کارهای  سمت  به  افراد  که 
اینترنتی  تاکسی  همچون  مشاغلی 
را  زندگی  هزینه های  تا  روند  می 

تامین کنند.
اتاق  کار  و  کسب  کمیسیون  رئیس 
در  خانوارها  از  حمایت  به  بازرگانی 
گفت:  و  کرد  اشاره  کشورها  برخی 
خانوار  یک  هزینه  اگر  استکهلم  در 
چهار نفره فرضا 1۰ هزار فرانک است 
فرانک   ۸۰۰۰ فرد  حداقلی  حقوق  و 
به عنوان  فرانک  باشد، دولت ۲۰۰۰ 
تا  می دهد  وی  به  بلاعوض  کمک 
باشد  تامین  او  زندگی  حداقل های 
ولی اگر حقوق ماهیانه همان فرد ۲۰ 
می  مالیات  او  از  باشد،  فرانک  هزار 
گیرد. چنین تفکری در کشور ما باید 
توان  در کشور می  بیفتد.  به جریان 
چنین ایده ای را اجرا کرد و یارانه ها 
افراد بین کسانی که  را به جای کل 
کرد  توزیع  هستند  واقعی  مستحق 
گروه های  زندگی  حداقل های  هم  تا 
درآمدی  که  نیازمند  افراد  و  هدف 
دارند،  پایینی  بسیار  یا درآمد  ندارند 
تامین شود و هم از اتلاف و هدر رفت 

منابع جلوگیری شود.
کرد:  اظهار  ادامه  در  منش  نجفی 
داخل  در  اینکه  معضل  از  بخشی 
و  نمی شود  تامین  کار  نیروی  کشور 
یا شهرک های صنعتی از نبود نیروی 
کار گلایه دارند، به بحث دستمزد و 
ما  برمی گردد.  معیشت  تامین  عدم 
تامین  داخل  در  را  کار  نیروی  باید 

کنیم.
وی در عین حال با اشاره به کاهش 
مسایل  از  یکی  گفت:  جمعیت  رشد 

رشد  مساله،  این  در  تاثیرگذار 
انقلاب شاید ۳۰  اول  جمعیت است. 
بالای  اکنون  ولی  بودیم  نفر  میلیون 
این  دلیل  و  نفر هستیم  میلیون   ۸۰
بررسی  باید  جمعیت  رشد  کاهش 
صد  در  صد  زمانی  شود.  مشخص  و 
فولاد را از خارج وارد می کردیم ولی 
الان ۹5 درصد آن در داخل تهیه و 
نشان می دهد  این  تامین می شود. 
که میزان نیروی کار مورد نیاز با رشد 

جمعیت و نیازهای ما همراه نیست.
اتاق  کار  و  کسب  کمیسیون  رئیس 
لزوم  بر  حال  عین  در  بازرگانی 
تاکید  کار  نیروی  بازار  ساماندهی 
کار  نیروی  برای جذب  و گفت:  کرد 
واحدهایی  و  بنگاه ها  در  خصوصا 
نشان  تمایل  ایرانی  کار  نیروی  که 
چند  نیست  کار  نیروی  یا  نمی دهد 
که  است  این  راهش  دارد.  وجود  راه 
نیروی  جذب  اولویت  با  آمریکا  مثل 
تامین  اگر  و  شود  اقدام  داخلی  کار 
،اجازه  نشد  تامین  اگر  هیچ  که  شد 
دهند بنگاه ها از کشورهای دیگر نیرو 

وارد کنند.
نیروی  کارخانه  گفت:  منش  نجفی 
مورد نیاز را به اداره کار اعلام می کند 
تا جذب شود اگر نیروی کار پیدا نشد 
و اداره کار هم نتوانست معرفی کند 
اتباع  از  باشد  داشته  اجازه  زمان  آن 

بیگانه استفاده کند.
وی افزود: در حال حاضر اتباع بیگانه 
نیروهایی  دسته  یک  اند،  دسته  سه 
با پاسپورت وارد کشور  و  که رسمی 
شده اند، دسته دوم کسانی که ویزای 
توریستی گرفته ولی اجازه کار ندارند 
که  گریزی  نیروهای  سوم  دسته  و 
اند. آمده  پاسپورت  و  ویزا  بدون 

پیشنهاد من این است که دسته دوم 
کنترل شده  و  آمده  پاسپورت  با  که 
نیاز  بر اساس  و  اند ساماندهی کنند 
اگر  شوند،  بنگاه ها  جذب  کار  بازار 
کفاف نداد به سراغ دسته شوم بروند.

البته مسایل امنیتی کشور هم مطرح 
که  رسیدیم  جایی  به  اگر  ولی  است 
بنگاه  برای  نیرو  نتوانست  کارفرما 
اتباع  ظرفیت  از  بتواند  کند  جذب 

بیگانه استفاده کند.
آموزش  لزوم  بر  منش  نجفی 
التحصیلی  فارغ  از  قبل  دانشجویان 
دانشگاه های  گفت:  و  کرد  تاکید 
دانشجو  بازار  نیاز  به  توجه  بدون  ما 
رشته  برخی  مثلا  کنند  می  تربیت 
می  کار  بازار  در  ای  آینده  چه  ها 
نیروهایی  باید  باشد. ما  داشته  توانند 
تربیت کنیم که بازار کار نیاز دارد و 
آموزشهای حین کار را به آنها بدهیم. 
کاری که در بسیاری از کشورها مثل 
آلمان انجام می گیرد و فرد یک مدت 
دو  و  خواهند  می  درس  دانشگاه  در 
سال در بازار کار می کند تا تخصص 
ما  دانشجویان  لذا  کند  پیدا  را  لازم 
باید در حین تحصیل و درس خواندن 
آموزش ببینند و دوره های کارآموزی 
را بگذرانند تا بتوانند جذب بازار کار 

شوند.

مهدی محمدزاده- رئیس کمیسیون 
صنفی  انجمن های  کانون  اشتغال 
این  در  نیز  تهران  استان  کارفرمایی 
نشست با انتقاد از عدم دعوت بخش 
اظهار  مجامع  برخی  در  خصوصی 
موسسات  کانون  عنوان  به  کرد: 
حقوقی و داوری کشور در وزارت کار 
مطرح هستیم ولی از ما در جلسات و 
حوزه های تصمیم گیری دعوت نمی 
خصوصی  بخش  نیست  قرار  و  شود 

جان بگیرد.
پایداری  برای  اینکه  بیان  با  وی 
بها  خصوصی  بخش  به  باید  اشتغال 
خصوصی  بخش  داد:  ادامه  بدهیم، 
باشد  کشور  اقتصادی  فرمانده  باید 
نمی توان  خصوصی  بخش  بدون  و 
اقتصاد کشور را راه اندازی و مدیریت 

کرد.
به  نگاه  متاسفانه  افزود:  محمدزاده 
در  نیست  خوب  خصوصی  بخش 
باید بخش خصوصی را در  حالی که 
گیری ها  تصمیم  و  سازی ها  تصمیم 
دخالت  خود  سرنوشت  خصوص  به 

بدهیم.
داوری  و  حقوقی  کمیسیون  رئیس 
کانون انجمن های صنفی کارفرمایی 
اضافه کرد: چرا وقتی  تهران  استان 
را  قبلی  آزمون های  تکلیف  هنوز 
های  آزمون  به  کنیم  نمی  مشخص 
کار  این  با  و  پردازیم  می  جدید 
بدبینی را در میان جوانان حقوقدان 
پیش  در  را  عدالت  زمینه  باید  که 

بگیرند، به وجود می آوریم.
بدون  اشتغال  اینکه  بیان  با  وی 
نیست،   امکانپذیر  فساد  با  مبارزه 
اشتغال  مقوله  به  توجه  برای  گفت: 
باید موارد فسادزا را شناسایی  ابتدا 
و  تولید  آینده  بتوانیم  تا  کنیم 
از  بزنیم.  رقم  را  جوانان  و  اشتغال 
ها  کاریابی  که  خواهیم  می  یکسو 
مدیریت بازار کار را به دست بگیرند 
ولی از سوی دیگر بالهایشان را قطع 
می کنیم. باید تصمیم بگیریم که یا 
خصوصی  بخش  به  واقعی  واگذاری 
صورت گیرد و جلوی رانت و انحصار 
گرفته شود یا اینکه کاریابی ها را از 

چرخه بازار کار خارج کنیم.
مقوله  به  نگاه  محمدزاده  گفته  به 
تخصصی  نگاه  اشتغال  و  کاریابی ها 
موانع  اشتغال  حوزه  در  و  است 
می  اگر  که  دارد  وجود  زیادی 
شود،  ایجاد  پایدار  اشتغال  خواهیم 
را  آن  موانع  با  مقابله  راه های  باید 
بدون  کار  نیروهای  کنیم.  دنبال 
را  لازم  بازدهی  و  خروجی  آموزش 

نخواهند داشت.
کانون  رئیس  دانشمندی-  لیلا 
در  نیز  ـ  تهران  استان  کاریابی های 
راستای  در  کرد:  اظهار  نشست  این 
در  خصوصی،  بخش  از  دعوت  عدم 
نامه قبلی کانون کاریابی ها 5  آیین 
نفر در ترکیب کمیته ماده ۷ حضور 
افراد شامل استاندار،  داشتند و این 
وزارت  خارجه،  امور  وزارت  نماینده 
و  فنی  سازمان  صمت،   وزارت  کار، 

پیشنهاد  حتی  ما  بودند.  ای  حرفه 
بازرگانی  اتاق  نماینده  که  کردیم 
باشد.البته  داشته  حضور  هم 
ولی  بود  ها  کاریابی  برای  نماینده 
را  ها  انجمن  و  ها  کانون  روسای 
دفاع  برای  نماینده  و  کردند  حذف 
بخش  های  پرسنل  تمام  نداشتیم. 
ولی  گیرند  می  دولتی  جواز  دولتی 
بخش خصوصی واقعی قدرت ندارد 

کارش را پیش ببرد.
نامه  آیین  تصویب  به  اشاره  با  وی 
علیرغم  گفت:  کاریابی ها  جدید 
و  بازنگری  برای  که  تلاشهایی 
نامه  آیین  تصویب  از  جلوگیری 
مشورتی  نظر  تا  گرفت  صورت 
درج  آن  در  کاریابی  کانون های 
شود متاسفانه بدون دعوت و حضور 
بخش خصوصی آیین نامه را تصویب 
کردند. حتی یک نسخه از آیین نامه 
تدوین شده را به ما ندادند به همین 
ریاست  معاونت حقوقی  به  ما  دلیل 
مجلس  محترم  ریاست  جمهوری، 
مجلس،  مقررات  تطبیق  هیات  و 
کمیسیون  و   ۹۰ اصل  کمیسیون 
و  کردیم  نگاری  نامه  ملی  امنیت 
منتظر جواب هستیم. درخواست ما 
این بود که آیین نامه مجددا بررسی 
شود و توقف آن را خواستاریم و قرار 
بازبینی  شده آیین نامه مجددا مورد 
شده  تصویب  نامه  آیین  گیرد.  قرار 
و به وزارت کار بازگشته و متاسفانه 
را  دولتی  بخش  در  رانت  و  انحصار 
رقم زده و بخش خصوصی را از بین 

برده است.
به  اشاره  با  ادامه  در  دانشمندی 
و  مشاوره  مراکز  توانمندی های 
مراکز  رسالت  کرد:  اظهار  کاریابی 
شغلی  مشاوره  و  هدایت  کاریابی، 
می  ایجاد  هایی  پلتفرم  ولی  است 
این پلتفرم  با  کنیم و فکر می کنیم 
شود.  می  حل  بازار  مشکلات  ها 
مبنای وزارت آموزش و پرورش باید 
سکوی پرتاب نیرو به بازار کار باشد 
و حوزه آموزش و پرورش باید بحث 
نیازهای  و  بگیرند  جدی  را  مشاوره 

کشور را شناسایی کنند.
استان  کاریابی های  کانون  رئیس 
تهران تاکید کرد: آموزش و پرورش 
نیازسنجی  تواند  نمی  تنهایی  به 
و  شناسایی  را  هدف  بازار  نیاز  و 
همه  کند.   بینی  پیش  هم  را  آینده 
دخیل  زمینه  این  در  ها  وزارتخانه 
باید  ما  کنند.  باید کمک  و  هستند 
اقتصادی  بنگاههای  در  تفکر  تبادل 
از  که  فردی  هر  تا  بدهیم  تغییر  را 
شود  می  خارج  اقتصادی  بنگاه 
شناسنامه فنی و شغلی داشته باشد. 
آموزش  سازمان  در  مسئولان  به  ما 
فنی و حرفه ای اعلام کردیم که نیاز 
حرفه ای  جوشکار  یا  صافکار  نیست 
مجدد  برود  کرده  کار  سالها  که 
آموزش ببیند بلکه فراخوان بدهند و 
یک آزمون فنی بگیرند و از هر رده 
شغلی  شناسنامه  سطحی  هر  در  و 
اساس  بر  بتوانند  بنگاه ها  تا  بدهند 
آن و به میزان توانمندی و استعداد 

فرد، نیرو جذب کنند.
اینکه اگر یک  بیان  با  پایان  وی در 
کارگزاری  به  تبدیل  کاریابی  بنگاه 
بیشتری  رغبت  کارفرمایان  شود 
بانک  ایجاد  گفت:  دهند،  می  نشان 
اطلاعات بازار کار بر عهده کاریابی ها 
کار  وزارت  عهده  بر  آن  نظارت  و 
کار  وزارت  نقش  اکنون  ولی  است. 
است  رقابت  آیا  نیست  مشخص 
صرف  به  نمی توانیم  ما  نظارت؟  یا 
اشتغال  بگوییم  پلتفرم  یک  ایجاد 
کاریابی  ایم.بنگاههای  کرده  ایجاد 
کنند  کمک  دولت  به  توانند  می 
بازار  گردونه  از  در حال حاضر  ولی 
بخش  ظرفیت  و  گذاشته  کنار  کار 

خصوصی نادیده گرفته شده است.

رئیس کمیسیون کسب و کار اتاق بازرگانی مطرح کرد

بخشی از مشکل تامین نیروی کار از 
عدم کفاف دستمزدهاست

گزارش

پیشنهاد روس ها برای تأمین مالی 

راه آهن رشت-آستارا به تهران 

رسید

متن  پیش نویس  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر  حمل ونقل  معاون 
موافقتنامه ارسالی از سوی طرف روسی برای تامین مالی ساخت 
راه آهن آستارا – رشت به طول 1۶۲ کیلومتر توسط وزارت راه و 
شهرسازی وزارت امور اقتصادی و دارایی در حال بررسی و نهایی 

شدن است.
افندی زاده در خصوص نشست ویدئو  ایسنا،  شهریار  به گزارش 
اساس  بر  کرد:  بیان  خود  روسی  همتای  ازبروف  با  کنفرانس 
و  حمل  وزارت  حمل ونقل  معاون  با  صورت گرفته  اولیه  توافقات 
شد  مقرر  مذکور،  تشکیل شده  جلسه  در  روسیه  فدراسیون  نقل 
نحوه تامین مالی، طراحی و اجرا پروژه ریلی آستارا - رشت در 
جلسات فی مابین دو کشور در مدت سه ماه نهایی شود. مسائل 
فنی و کارشناسی مربوط به احداث این مسیر، چگونگی مبنای 
آن  در  واقع  تونل های  و  پلها  جمله  از  مسیر  فنی  ابنیه  طراحی 
توسط طرفین مورد بررسی قرار گرفت و مقرر شد جلسات مستمر 
کارشناسی تا رسیدن به تهیه پیش نویس نهایی موافقتنامه نهایی 
تامین مالی، طراحی و ساخت پروژه ریلی رشت-آستارا ادامه یابد.

افزود: در این جلسه بخش به بخش پیش نویس موافقتنامه  وی 
ماده های  تمامی  در  شد  مقرر  و  بررسی  روسیه  دولت  ارسالی 
پیش نویس موافقت نامه ضوابط و مقررات جمهوری اسلامی ایران 
لحاظ شود و همچنین تاکید شد که طرفین بایستی به تعهدات 
خود در موافقتنامه پایبند بوده و در برنامه زمانبندی مقرر، این 

اقدامات را به اجرا رسانند.
معاون حمل و نقل وزیر راه و شهرسازی، به همتای روسی خود 
تاکید کرد که پس از امضا موافقتنامه مذکور، ظرف مدت سه ماه 
طراحی اولیه و حداکثر ظرف مدت شش ماه مطالعات نهایی خط 
مذکور انجام شود و اجرای پروژه در اواخر سال ۲۰۲۳ میلادی 
تملک  زمانی،  فواصل  به  نیز  ایران  اسلامی  جمهوری  و  آغاز 
زمین های مورد نیاز احداث مسیر را بدون اینکه وقفه ای در کار 

اجرایی صورت پذیرد، انجام و در اختیار پروژه مذکور قرار دهد.
به گزارش وزارت راه و شهرسازی، افندی زاده با یادآوری موقعیت 
جغرافیایی کشورمان به عنوان محل تلاقی کریدورهای شمالی-

جنوبی و شرقی-غربی، استفاده از حمل ونقل ترکیبی را یکی از 
راهکارهای موثر در بهبود ترانزیت عبوری کشور با زیرساخت های 
ترکیب  از  می توان  کرد:  تاکید  و  اعلام  حاضر  حال  در  موجود 
رشت   – آستارا  ریلی  مسیر  اتمام   زمان  تا  حمل ونقل  مدهای 

استفاده کرد.
از  انتظار  کرد:  عنوان  دیدار  این  جمع بندی  خصوص  در  وی 
فدراسیون روسیه این است از هم اکنون تمهیدات لازم برای ایجاد 
تعهد حداقل 15 میلیون تن کالای ترانزیت سالانه از این مسیر 
را پس از اتمام اجرای مسیر در برنامه ریزی آتی کشور خود قرار 
دهد که البته نیاز است این مورد در موافقتنامه سه جانبه ای بین 
کشورهای جمهوری اسلامی ایران، فدراسیون روسیه و جمهوری 
آذربایجان به توافق برسد. همچنین در جهت ایجاد تعرفه یکسان 
حمل و نقل بار برای عبور کالا از کریدور شمال – جنوب در خاک 

سه کشور توافقات اولیه در جلسه صورت گرفت.

استفاده از تمام ظرفیت تجاری با 

افغانستان
در  ایران  گفت:  تجارت  توسعه  سازمان  هند  قاره  شبه  اداره  سرپرست   
تمام  همسایه، از  کشورهای  با  تجاری  مبادلات  گسترش  برنامه  راستای 

ظرفیت صادرات و وارداتی با افغانستان استفاده می کند.
بیان  با  ایرنا  اقتصادی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  قنادزاده«  »محمدصادق 
اینکه ایران بزرگ ترین شریک تجاری افغانستان محسوب می شود، اظهار 
ایران  بزرگ صادراتی  این کشور میان 1۰ مقصد  از سوی دیگر  داشت: 

محسوب می شود.
وی با بیان اینکه ایران و افغانستان از نظر تاریخی، فرهنگی و اجتماعی 
درهم آمیخته اند و قابل تفکیک نیستند، خاطرنشان کرد: روابط اقتصادی 
دو کشور افت و خیز بسیاری را تجربه کرده است و همچنین بی ثباتی در 
سیاست و امنیت افغانستان در ماه های اخیر علت دیگری برای تغییرات 

در میزان تجارت دو کشور بوده است.
کرد:  تاکید  افغانستان،  در  طالبان  به حضور حاکمیت  اشاره  با  قنادزاده 
سازمان توسعه تجارت در پایش ها و مطالعات تجاری خود،  افت تجارت با 
این کشور را در رصد قرار داده که به جهت اتفاقات متعدد رخ داده در این 
کشور بوده است و موجب شده تا تجارت با ایران تحت تاثیر قرار بگیرد.

وی با تاکید بر اینکه سازمان توسعه تجارت نسبت به شرایط ایجاد شده، 
حساسیت نشان می دهد، تصریح کرد: سلسله همایش هایی را برنامه ریزی 
شده تا مسئولان و تجار دو کشور در یک محیط قرار بگیرند و با بررسی 

مشکلات و موانع و ضعف ها به دنبال راهکارهای حل و رفع آن باشیم.
اینکه  بر  تاکید  با  قاره هند سازمان توسعه تجارت  اداره شبه  سرپرست 
مجموعه اقداماتی طراحی شده تا فاصله ایجاد شده، جبران شود و به تراز 
تجاری سابق دست یابیم، تاکید کرد: مردم افغانستان به تجارت و فعالیت 
اقتصادی با ایران علاقه دارند، زیرا برخی از فعالان اقتصادی دو ملیتی 

هستند و به یکدیگر احترام می گذارند.
وی اظهار داشت: البته بخشی از کاهش مبادلات ایران و افغانستان به غیر 
از تحریم هایی خارجی، افت منابع مالی این کشور به دلیل قطع حمایت 
بوده که به کاهش قدرت خرید مردم و هیات حاکم را پایین آورده است.

به گفته قنادزاده، با وجود تمام مشکلات، ایران برای تجارت با افغانستان 
از تمام پتانسیل موجود بهره خواهد برد و ظرفیت خالی باقی نخواهیم 

گذاشت.
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اجتماعی
خبر

رئیس مرکز ملی فضای مجازی:

حکمرانی در فضای مجازی با حکمرانی 

سنتی متفاوت است

اینکه  بیان  با  مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس   
فضای  در  با حکمرانی  مجازی  فضای  در  حکمرانی 
سنتی تفاوت بسیاری دارد، گفت: باید همه سرکار 
به  تا مردم  بسازیم  بتوانیم فضای مجازی  تا  بیایند 

آن افتخار کنند.
به گزارش ایرنا، »محمدامین آقامیری«  در مراسم 
معارفه خود اظهار داشت: فضای مجازی امروز محل 
به  می تواند  که  مهمی  مسئله  است.  افراد  زیست 
آن اشاره کرد تفاوت های حکمرانی در عصر فضای 

مجازی با دیگر انواع حکمرانی است.
اهمیت  زمانی صرفاً جمعیت کشور  افزود: یک  وی 
هم  مجازی  فضای  کاربران  تعداد  امروز  اما  داشت؛ 
اهمیت دارد. یک زمانی معادن و منابع کشورها نماد 
ثروت بودند، اما اکنون خروجی اطلاعات منبع قدرت 

و ثروت هستند.
رئیس مرکز ملی فضای مجازی تاکید کرد: مزیتی که 
حکمرانی فضای مجازی به وجود آورده، این است که 
می توانیم با مشارکت آحاد مردم حکمرانی کنیم. در 

این شرایط اقتضائات خاصی وجود دارد.
وی تاکید کرد: در گذشته بودجه و ثروت می توانست 
ظرفیت سازی کند، اما امروز یک عمل و یک کنش 
می تواند ظرفیت ایجاد کند؛ اکنون تمام افراد و کاربران 
اهمیت دارند. در لایه های کلان نیز حکومت ها برای 
اثرگذاری متقابل بر یکدیگر می توانند از دیپلماسی 

سایبر استفاده کنند.
تغییر کرده  نیز  امنیت  اضافه کرد: مفهوم  آقامیری 
این  مجازی  فضای  مدیریت  در  کنیم  سعی  باید  و 
با  جدید  فضای  در  و  بگیریم  نظر  در  را  مولفه ها 

سیستم سنتی حکمرانی نکنیم.
تغییر  کرد:  تاکید  مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس 
زودهنگام در فناوری برای بشر یک مزیت است، اما 
گاهی سرعت تغییرات به قدری زیاد است که برخی 
شکل  تغییر  برخی  می روند،  بین  از  وکارها  کسب 
فضای  که  است  تفاوت هایی  این ها،  تمام  می دهد. 
درنظر  را  آن  باید  و  دارد  سنتی  فضای  با  مجازی 

بگیریم.
وی افزود: ۱۱ سال قبل شورای عالی فضای مجازی 
و مرکز ملی فضای مجازی به عنوان مرجع معرفی 
شدند. این مسئله که در فضای مجازی هر مجموعه 
از یکپارچگی  زاویه دید خود تصمیم می گیرد و  از 
است.  کرده  چالش  دچار  را  ما  می کاهد  تصمیمات 
این  مجازی  فضای  ملی  مرکز  فعالیت  با  امیدواریم 

چالش حل شود.
آقامیری گفت: ما کشوری هستیم که به مدد جوانان 
و تلاش هایی که در گذشته شکل گرفته که بتوانیم 
صادر  نیز  دیگر  کشورهای  به  را  ایرانی  محصولات 
تا  است  ما  روی  پیش  بزرگی  فرصت  امروز  کنیم. 
فرهنگ  داریم  اعتقاد  کنیم.  استفاده  آن  از  بتوانیم 
فاخر و ارزش والا و تاریخ کهن کشور را در اختیار 

سایر مردم قرار دهیم.
این مراسم که در سالن شهید  ایرنا، در  به گزارش 
برگزار  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت  قندی 
شد، »سید سعیدرضا عاملی« رئیس شورای انقلاب 
وزیر  معاونان  و  مجلس  نمایندگان  برخی  فرهنگی، 

ارتباطات حضور داشتند.

می توان از دانش کشورهای دیگر 

استفاده کرد، اما حاکمیت در فضای 

مجازی با خودمان است

نباید  مجازی  فضای  عرصه  گفت:  جمهوری  رئیس  دفتر  رئیس 
جای جولان بیگانگان به ویژه بدخواهان ایران و انقلاب ما باشد. 
نوین کشورهای  فناوری های  و  دانش  از  در حکمرانی سرزمینی 
مختلف بهره گرفته ایم و این کار اشکالی هم ندارد اما حاکمیت 
باید  خودمان  را  جامعه  برای  نسخه نویسی  است،  ما  با  فضا  این 
انجام بدهیم.  »غلامحسین اسماعیلی« در مراسم تودیع و معارفه 
فضایی  مجازی  فضای  افزود:  مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس 
کاملا تخصصی است و گرچه جوان است، اما به لحاظ پیشرفت 
مجازی  فضای  به  وقتی  امروز  آسا  برق  و  شتاب  پر  تحولات  و 

می نگریم می بینیم هم فراگیر شده و هم عمیق.
وی بیان داشت: یکی از دلایل فراگیری این است که من که در این 
حوزه تخصصی ندارم در مجلس تخصصی فضای مجازی حضور 

پیدا می کنم. امروز همگی در این فضا دستی در آتش دارند.
اسماعیلی گفت: ما در حوزه فضای مجازی قطعاً همانند فضای 
حقیقی باید به دنبال حکمرانی ملی باشیم. همان طور که ما در 
فضای حقیقی و در سرزمین و وطن مان قائل به حکمرانی ملی 
هستیم فضای مجازی را نیز باید مشمول حکمرانی ملی دانست. 
فضای مجازی ایران اسلامی متعلق به ما، ایران و ایرانیان است 
ماست. همان طور  به  متعلق  ما  مادری  گونه که سرزمین  همان 
که برای وجب به وجب سرزمین از جان مایه می گذاریم از فضای 
مجازی ایران نیز باید با همان همیت و تعصب حفاظت و حراست 

کرده و آن را مشمول حکمرانی ملی بدانیم.
اسماعیلی بیان داشت: در این عرصه نباید جای جولان بیگانگان 
در  که  همان طور  و  باشد  ما  انقلاب  و  ایران  بدخواهان  ویژه  به 
نوین  فناوری های  و  دانشمندان  دانش  از  سرزمینی  حکمرانی 
در کشورهای مختلف بهره گرفته ایم اشکالی ندارد و لازم است 
از دانش اندیشمندان ولو غیربومی ها بهره بگیریم؛ اما حاکمیت 
انجام  باید  را خودمان  برای جامعه  ما است، نسخه نویسی  با  آن 
بدهیم.وی تاکید کرد: در حکمرانی فعلی به فضای مجازی امن، 
مطمئن و مورد اعتماد نیاز داریم. امنیت در فضای مجازی باید 
برای کاربران و فعالان این عرصه مهیا شود و نیز پدافند متناسب 

در برابر هجمه های بیگانگان در نظر گرفت.

افزایش  گفت:  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل   
سودآوری در تأمین  اجتماعی را باید به صورت جدی 
دنبال کنیم، اما در عین حال باید به بحث نگهداشت 

و کنترل و بهبود وضع موجود هم توجه کنیم.
مدیران  حضور  با  نشستی  در  موسوی  میرهاشم 
افزود:  سازمان  این  تابعه  شرکت های  و  هلدینگ ها 
بر  علاوه  تأمین اجتماعی،  سرمایه گذاری  حوزه  در 
دنبال کردن افزایش شاخص های بهره وری، به نقش 
این  به  این  اما  داریم؛  توجه  هم  سازمان  حاکمیتی 
معنا نیست که نقش سهامداری خود را به بهانه این 

نقش نادیده بگیریم.
و  دارو  نظیر  بخش هایی  در  اگر  داشت:  اظهار  وی 
روحیه  با  باید  داریم؛  حاکمیتی  نقش  پتروشیمی 
به  و  کنیم  سپر  سینه  تکلیف،  به  عمل  و  بسیجی 
یاری کشور بشتابیم. تأمین اجتماعی در حوزه بهبود 
شرایط و محیط کسب وکار نیز مسئولیت هایی دارد 
و باید بتواند نقش خود را به درستی ایفا کند. مقام 
معظم رهبری تلاش برای بهبود شرایط اقتصادی را 
تکلیف کرده اند و ما هم در این تکلیف نقش داریم 
بیاییم.  بر  آن  عهده  از  درستی  به  بتوانیم  باید  و 
توجه  با  تأمین اجتماعی  سازمان  داد:  ادامه  موسوی 
به ظرفیت های موجود در حوزه سرمایه گذاری، باید 
باشد.  داشته  ویژه ای  نقش  کشور،  کلان  اقتصاد  در 
ما در بیش از هشت صنعت مهم کشور ظرفیت های 
جدی داریم. در تأمین مالی هم یکی از بزرگ ترین 

بانک های نظام بانکی کشور را در اختیار داریم.
تأمین سرمایه هم شرکت صبا  وی گفت: در حوزه 
این  در  بزرگترین شرکت ها  از  یکی  به  که  داریم  را 
و  کنیم  بررسی  باید  البته  است.  شده  تبدیل  حوزه 
ببینیم که در هر حوزه، مطالبات و هزینه های ما در 
چه وضعیتی قراردارد؟ چقدر مطالبه از دستگاه ها و 

سازمان های دیگر داریم؟
از  که  مطالباتی  از  غیر  حوزه  بیمه،  در  افزود:  وی 
هم  تومان  میلیارد  هزار   ۵۰ از  بیش  داریم  دولت 
نیز  اقتصادی  حوزه  در  طلبکاریم.  کارفرمایان  از 
پرونده هایی داریم که پس از سال ها هنوز به نتیجه 

نرسیده است.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: در واقع به 
نظر می رسد منابع مالی موردنیاز را به صورت بالقوه 
به  خود  ظرفیت های  همه  از  اما  داریم  اختیار  در 

درستی استفاده نکرده ایم و از نظر ارتقای بهره وری 
نیز اگر چه دستاورهای بزرگی داشته ایم اما در زمینه 
تا  موجود،  وضع  برابر  سه  حداقل  دارایی ها  بازدهی 

نقطه مطلوب فاصله داریم.
موسوی با اشاره به اینکه نگاه حرفه ای و تخصصی، 
اقتصادی  شرکت های  در  که  است  مهمی  نکته 
سازمان باید به آن توجه شود، گفت: اگر در مسیری 
که در پیش داریم، نگاه حرفه ای و تخصصی را دنبال 
نکنیم، امانتی که دست ماست به سرانجام مطلوب 
و  حرفه ای  دایره  از  تا  کنیم  مراقبت  باید  نمی رسد. 
به دنبال آن  اهداف سرمایه گذاری  تخصصی که در 

هستیم، فاصله نگیریم.
در  اقتصادی  شرایط  بهبود  مسئله  اگر  افزود:  وی 
قانونی  باید مسیر  نیز  ما  اقتصاد کشور مطرح است 
را بپیماییم و سهم خود را بجا بیاوریم. اما در عین 
حال باید به آن شاخص هایی که موظف هستیم در 
دنبال  بیمه شدگان  امانتدار  به عنوان  و  سهامداری 

کنیم هم توجه کافی داشته باشیم.
آماده شدن زیرساخت هایی برای افزایش بهره وری

این  در  گفت:  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل 
برای  زیرساخت ها  اندی،  و  یک سال  کوتاه  مدت 
شده  آماده  تحولی  حرکت های  و  بهره وری  افزایش 
است، اما همچنان باید حرکت در این مسیر را ادامه 

دهیم. 
و  شرایط  بهبود  حوزه  در  تأمین اجتماعی  همچنین 
باید بتواند  محیط کسب وکار مسئولیت هایی دارد و 
نقش خود را به درستی ایفا کند. مقام معظم رهبری 
تلاش برای بهبود شرایط اقتصادی را تکلیف کرده اند 
و ما هم در این تکلیف نقش داریم و باید بتوانیم به 

درستی از عهده آن بر بیاییم.
هر  تأمین اجتماعی  مسائل  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کشور  سرداران  شما  گفت:  می شود،  پیچیده تر  روز 
در حوزه رفاه و تأمین اجتماعی هستید و نیاز ما به 
تلاش  شما در سال آینده بیشتر از امسال است. باید 

بر مشکلات غلبه پیدا کنیم و مطمئنم در این دوره با 
همت شما می توانیم بر مشکلات غلبه کنیم.

به  اشاره  با  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل 
دستاوردهای بزرگ سازمان در دوره جدید مدیریتی، 
گفت: هر ماه ۳۵ هزار میلیارد تومان تعهد پرداخت 
کرده ایم، در حالی که برخی گفته بودند ما یک ماه 
حال  این  با  باشیم.  داشته  پرداختی  نمی توانیم  هم 
باید به نقطه ای برسیم که مدیریت با رویکرد تحولی 

اتفاق بیافتد.
کنترل  و  مدیریت  ضرورت  به  اشاره  با  موسوی 
اکنون  گفت:  تأمین اجتماعی،  سازمان  در  هزینه ها 
در  و  حوزه ها  برخی  در  تأمین اجتماعی  سازمان 
به  می شود.  اداره  پرهزینه  اقتصادی  شرکت های 
در  را  هزینه  مدیریت  و  کاهش  باید  خاطر  همین 
دستور کار داشته باشیم. باید برای بهره وری نیروی 
انسانی  منابع  مدیریت  روی  و  بکنیم  فکری  انسانی 

تمرکز داشته باشیم.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی:

افزایش سودآوری در تأمین اجتماعی را 
به صورت جدی دنبال می کنیم

خبر

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران:

خصوصی سازی معادن، ناقص رها شد

گفت:  ایران  مرکزی  آهن  سنگ  شرکت  عامل  مدیر 
فضای  از  فولادی  مجموعه  و  معادن  حوزه  مدیریت 
به  جابجایی  این  اما  است  رفته  خصوصی  به  دولتی 

صورت ناقص رها شده است.
به گزارش خبرنگار مهر، مجتبی حمیدیان در سومین 
ذخایر  اکتشافات  موضوع  با  پرایس  استیل  کنفرانس 
معدنی، فرصت ها و چالش ها اظهار کرد: بیش از هزار 
میلیارد دلار مجموع سرمایه گذاری پروژه های معادن 
در سال گذشته در جهان است که حدود ۷۲ میلیارد 

دلار، یعنی ۱۵ درصد آن در حوزه اکتشاف است.
به  ایران  مرکزی  آهن  سنگ  شرکت  مدیرعامل 
و  حفاری  فعالیت های  میزان  سهم  و  ذخایر  سهم 
مجموع  افزود:  و  کرد  اشاره  اکتشافی  عملیات های 
 ۸۰۰ و  میلیارد   ۲ حدود  هم  آهن  حوزه  در  ذخایر 

میلیون است.
وی با بیان اینکه حدود ۱۵ سال است در مورد افق 
مباحثی  اکتشافات  اهمیت  و  آوری  تاب  و   ۱۴۰۴
مطرح می شود، گفت: دهه ۵۰ فعالیت معدنکاری در 
می رفت  انتظار  شد.  آغاز  ایران  مرکزی  بلوک  منطقه 
به عنوان  این ۵۰ سال حداقل در آن منطقه  که در 
یکی از مستعدترین مناطق آهنی ایران اتفاقات جدی 
تری بیفتد ولی بعد از ۵۰ سال که ارزیابی می کنیم 
در  شده  شناخته  معدن  اولین  که  چغارت  معدن  در 
صورت  برداری  بهره  عملیات  فقط  است  منطقه  این 
گرفته و در این منطقه نهایتاً چند معدن جدید اضافه 
شده که همه هم مبتنی بر معادن مستعد و قابل بهره 
بنابراین  است؛  بوده  اقتصادی  مباحث  اخذ  و  برداری 
در این منطقه موضوع حفاری تقریباً رها مانده است.

حمیدیان افزود: اتفاقاتی که در این سال ها افتاده مزید 
بر علت شده که این شرکت که از نظر ساختاری در 
معدنکاری  عملیات  متصدی  دولتی  قالب شرکت های 
خصوصی  و  منفک  ایمیدرو  از  است،  منطقه  آن  در 
شده و نظامات سهامداری جدیدی در قالب صندوق 
بازنشستگی آهن و فولاد و تأمین اجتماعی پیدا کند. 
مرور تاریخ این مسائل همزمان با توجه به این موضوع 
که مجموع فعالیت های اکتشافی در این سال ها ۱۳۰ 
به  جدید  ذخیره  تن  میلوین   ۳۰۰ و  بوده  متر  هزار 
ذخایر شرکت اضافه کردیم، آلارم جدی را برای ما به 
صدا در می آورد که نیازمند اتحاذ تصمیمات جدی در 

حوزه اکتشاف هستیم.
وی ادامه داد: در لایه شرکتی اقداماتی انجام داده ایم؛ 
تیمی برای برنامه معدنکاری و شرکت جداگانه برای 
اکتشاف تشکیل دادیم؛ ماشین آلات جدیدی را تعبیه 
کردیم؛  مستقر  مجموع  در  را  قبلی  آلات  ماشین  و 
عملیات  برای  منطقه  آن  در  مختلف  مجموعه های  با 
این  در  شاید  کردیم.  امضا  اکتشاف  و  معدنکاری 
سال ها جای انجام این کارها خالی بوده است. برنامه 
با معیارهایی که در مورد  انجام شده  ریزی عملیاتی 

آنها صحبت می کنیم فاصله زیادی دارد.
بیان  با  ایران  مرکزی  آهن  سنگ  شرکت  مدیرعامل 
این  این حوزه در  داریم که  زیادی  اینکه چالش های 
نقطه درجا می زند، اضافه کرد: مدیریت حوزه معادن 
و مجموعه فولادی از فضای دولتی به خصوصی رفته 
این  که  می شود  احساس  نقطه ای  یک  از  اما  است 
خصوصی  است.  شده  رها  ناقص  صورت  به  جابجایی 
عنوان  به  است؛  مانده  ناقص  اما  افتاده  اتفاق  سازی 
نیست  مشخص  که  آهن  سنگ  شرکت  همین  نمونه 
مجموعه خصوصی است یا دولتی؛ اگر خصوصی است 
یابد و سرمایه  باید مانند شرکتهای خصوصی توسعه 
دارایی  و  گیرد  صورت  آن  در  جدیدی  گذاری های 

معدنی در این بخش به فعلیت برسد.
حمیدیان گفت: بحث سرمایه گذاری مهم ترین قاعده 
مجموعه های  که  بپذیریم  اگر  و  است  بخش  این  در 
نسبت  و  بروند  به سمت سیاست گذاری  باید  دولتی 
و  خصوصی  مختلف  شرکت های  بین  کار  تقسیم  به 
حل موضوع سرمایه گذاری در اکتشاف و بهره برداری 
نظامات  یعنی  دوم  موضوع  به  ادامه  در  کنند،  اقدام 
شرکت ها  از  اعظمی  بخش  رسیم.  می  سهامداری 
خصولتی و بخشی هم شرکت های خصوصی هستند.

باید  کار  و  اقتصاد  صمت،  وزارت  افزود:  وی 
که  موضوع  این  به  و  دهند  انجام  را  هماهنگی هایی 
و  خیر  یا  دارند  گذاری  سرمایه  قابلیت  سهامدارها 
ترکیب  باهم  توسعه  برای  این شرکتها  باید  آیا  اینکه 
ورود  ظرفیت  اگر  مثال  عنوان  به  کنند؛  ورود  شوند، 
سرمایه گذاران جدید در شرکت سنگ آهن مرکزی 
فراهم نشود و نسبت به طراحی پروژه های بزرگ در 
نمی  مدنظر  افق های  به  نکنیم  اقدام  مرکزی  بلوک 
رسیم. وی ادامه داد: مساله بعدی موضوع قانونگذاری 
است؛ با مصوبه جدید در حقوق دولتی و حق انتفاع 
معدنی  حوزه های  در  جدید  صدای  که  شدیم  مواجه 
به صدا در آمد. وقتی نهادهای دولتی درگیر عملیات 
می شوند  غافل  ها  گذاری  سیاست  برخی  از  و  شده 
همچون  قانون  یک  و  هزار  می آید؛  وجود  به  مشکل 
محیط  اجتماعی،  مسئولیت  دولتی،  حقوق  مالیات، 
زیست، قانون یک درصد و....داریم که همه شرکتهای 
یک  سال ها  این  در  ولی  هستند.  آنها  درگیر  معدنی 
معدن  خود  موضوع  متولی  هم  نفر  یک  ندیدیم  بار 
معدنی  و  اجراست  در حال  قانون  بگوید  یعنی  باشد؛ 
مثل چغارت که ۵۰ سال است استخراج می شود ۱۰ 
منطقه  همان  اکتشافات  صرف  درآمدش  از  درصد 
شود. اگر این اتفاق می افتاد بخش بزرگی از مشکلات 

اکتشافات حل می شد.
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گفت:  کشور  انتظامی  کل  فرمانده 
را  سنی  و  شیعه  اتحاد  دشمنان 
برای  طریقی  هر  از  و  نمی خواهند 
مردم  به وحدت  زدن  و ضربه  تفرقه 
البته همواره هم  که  تلاش می کنند 

شکست خورده اند.
مراسم  در  رادان   احمدرضا  سردار   
انتظامی  فرمانده  معارفه  و  تودیع 
حضور  با  که  بلوچستان  و  سیستان 
فرماندهان  و  استان  این  استاندار 
نظامی و انتظامی، علما و معتمدین، 
برگزار شد اظهارداشت: طبیعی است 
که این اتحاد و همدلی که به برکت 
رهبری  و  خمینی)ره(  امام  وجود 
در  بویژه  و  کشور  در  انقلاب  معظم 
خورده  رقم  بلوچستان  و  سیستان 
باعث کینه و حسد دشمن باشد اگر 

غیر از این بود باید شک کرد.
وی ادامه داد: سیستانی و بلوچ، شیعه 
و سنی، زن و مرد، جوان و پیر همه 
برای  تا  داده اند  هم  دست  در  دست 

پیشرفت استان سیستان و بلوچستان از تمام 
علم  قد  راه  این  در  و  کنند  استفاده  توانشان 

کرده اند.
فرمانده کل انتظامی کشور گفت: طبیعی است 
و همدلی مورد کینه  اتحاد  و  ویژگی  این  که 
دشمن قرار می گیرد و از هر طریقی به دنبال 
ضربه زدن به این اتحاد و همدلی در بین مردم 

است.
ویژگی  بلوچستان  و  سیستان  کرد:  بیان  وی 
دارد  زمینه ها  تمام  در  بفردی  منحصر  های 
همین  و  است  محسوس  همگان  برای  این  و 
استان  این  بودن  منحصربفرد  ویژگی ها سبب 

پهناور و دارای مردمان خوب است.
از  بلوچستان  و  سیستان  افزود:  رادان  سردار 
معادن بسیار غنی، دسترسی به آبهای آزاد و 
برخوردار  بسیار خوبی  ظرفیت های کشاورزی 
از  مردم  بهره مندی  برای  مسوولان  که  است 
داشته  بیشتری  تلاش  باید  الهی  مواهب  این 
بارز  ویژگی  مهمترین  کرد:  تاکید  باشند.وی 

این  هستند  آن  مردم  بلوچستان  و  سیستان 
و  مهمان نواز  خونگرم،  مردمانی  دارای  استان 
این  امنیت  و  آبادانی  برای  مرزدار هستند که 
نقطه از ایران اسلامی از هیچ تلاشی فروگذار 

نیستند.
فرمانده کل انتظامی کشور گفت: شاخص های 
قبول  قابل  بلوچستان  و  سیستان  در  امنیتی 
است و این شاخص های امنیتی به سبب تلاش 
این  انتظامی و مردم  امنیتی و  های نیروهای 

استان بوده است.
وی بیان کرد: در بحث امنیت با کسی تعارف 
نداریم. عبور از امنیت خط قرمز ما هست و به 
کسی اجازه عبور از خط امنیت را نمی دهیم 
توسعه  حرکت  حال  در  قطار  جلوی  چراکه 

سیستان و بلوچستان را می گیرد.
سردار رادان تصریح کرد: دستگاه های انتظامی 
و امنیتی برای توسعه سیستان و بلوچستان و 
تقویت رشد اقتصادی در این استان به دنبال 
ایجاد امنیت پایدار هستند زیرا در سایه امنیت 
تاکید  کند.وی  می  پیدا  حضور  گذار  سرمایه 

کرد: دشمنان به دنبال این هستند تا امنیت 
حاکم در سیستان و بلوچستان را خدشه دار 
خودشان  شوم  اهداف  به  گاه  هیچ  اما  کنند 

نخواهند رسید.
فرمانده کل انتظامی کشور گفت: جایی را که 
با  دشمن می خواهد به آن امید ببندند مردم 
می  ناامید  را  آنان  خودشان  موقع  به  حضور 
این  از  دشمن  که  است  طبیعی  این  و  کنند 

مردم و انقلاب کینه به دل داشته باشد.
ادامه داد: عده ای غرق در فضای مجازی  وی 
و  سیستان  از  درستی  برداشت  و  هستند 
فضای  در  استان  این  مرم  ندارند،  بلوچستان 

واقعی و عینی باهم برادر و متحد هستند.
سیستان  مردم  کرد:  تصریح  رادان  سردار 
مسیر  در  داده اند  نشان  همواره  بلوچستان  و 
اسلام و انقلاب و پای کار رهبر معظم انقلاب 
و  مقام  هر  در  کس  هر  بود.  خواهند  و  بوده 
باید  می کند  استان خدمت  این  در  جایگاهی 
بداند خداوند نگاه ویژه ای به او داشته و باید از 

این فرصت ویژه حداکثر بهره را ببرد.

وی گفت: راهپیمایی ۲۲ بهمن هم در کشور و 
هم در سیستان و بلوچستان مشت محکمی بر 
دهان دشمنان نظام و انقلاب بود.فرمانده کل 
انتظامی کشور افزود: همدلی بسیار خوبی در 
سیستان و بلوچستان برقرار است که این یک 
نعمت ویژه در مسیر خدمت فرمانده جدید و 
همه مدیران استان محسوب می شود که باید 

قدردان این شرایط باشیم.
فرمانده  به  ما  اصلی  توصیه  کرد:  تأکید  وی 
محبت  بلوچستان  و  سیستان  انتظامی  جدید 
ویژه با مردم و قاطعیت هرچه تمام با مخلان 

امنیت است.
کل  فرمانده  رادان  احمدرضا  سردار  حکم  با 
انتظامی جمهوری اسلامی ایران سرتیپ دوم 
“دوستعلی جلیلیان” به عنوان فرمانده انتظامی 

استان سیستان و بلوچستان معرفی شد.
فرمانده  محمدقنبری  سردار  این  از  پیش 
سردار  و  بود.  بلوچستان  و  سیستان  انتظامی 
جلیلیان فرمانده انتظامی شهر ری بود که به 
عنوان فرمانده انتظامی این استان معرفی شد.

فرمانده کل انتظامی کشور:

در بحث امنیت با کسی تعارف نداریم 



بین الملل
اخبار

رقابت ایران با چین و روسیه 
بر سر یک بازار

 استفاده از ظرفیت بازارهای تجاری کشورهای همسایه در حالی به 
عنوان یک اولویت مهم از سوی دولت سیزدهم اجرایی شده، که در 
کنار افزایش ظرفیت صادراتی به این کشورها، رقابت با اقتصادهای 

بزرگ نیز موضوعی چالشی بوده است.
برآوردها نشان می دهد که در سال های اخیر جز چین که اصلی ترین 
شریک تجاری کشور بوده، سایر شرکای اصلی کشور در صادرات 
و واردات کشورهای همسایه بوده اند و این در حالی است که هنوز 
و  مانده  باقی  نخورده  دست  کشورها  این  تجارت  از  مهمی  بخش 
صادراتی،  جدید  ظرفیت  تعریف  صورت  در  ایرانی  شرکت های 

می توانند نقشی مهم در این چارچوب ایفا کنند.
سال های  در  که  است  ایران  از همسایگان شمالی  یکی  ارمنستان 
گذشته تلاش کرده روابط اقتصادی خود را  گسترش دهد، هر چند 
این کشور کوچک، از نظر جمعیتی و حجم بازار، سقف مشخصی 
دارد اما در عین حال دولت ایروان تلاش کرده نیازهای خود را از 
هم  آمریکا،  هم  گذشته  سال های  در  و  کند  تامین  مختلف  منابع 

روسیه و هم چین جزو صادرکنندگان کالا به ارمنستان بوده اند.
را گسترش  بازار  این  اخیر جایگاه خود در  نیز در سال های  ایران 
داده اما آن طور که رئیس سازمان توسعه تجارت گفته، هنوز فاصله 
زیادی تا رسیدن به اهداف کلان کشور در این بازار باقی مانده و 
البته ایران باید در این حوزه، با اقتصادهای بزرگ جهان رقابت کند.

ایران  گفته:  ارمنستان  در  ایران  موقعیت  تشریح  در  پاک  پیمان 
اکنون در میان کشورهای صادر کننده به ارمنستان رتبه سوم را 
بعد از روسیه و چین در اختیار دارد. میزان صادرات ما به ارمنستان 
۴۳۷ میلیون دلار است و مطابق برنامه تجارت میان دو کشور باید 
به ۳ میلیارد دلار برسد. ارمنستان تنها کشور عضو اوراسیا است که 
با ما مرز مشترک دارد و قادر به ایفای نقش به عنوان پل ارتباطی 

ایران و بازار این اتحادیه است.
در  کشورمان  توانمندی های  اینکه  بیان  با  همچنین  پاک  پیمان 
ایرانی  شرکت های  ظرفیت های  و  مهندسی  و  فنی  خدمات  حوزه 
جهت حضور در پروژه ها فنی و مهندسی ارمنستان در حوزه های راه 
و ساختمان، انرژی های تجدیدپذیر، سدسازی و سیستم های آبیاری 
ارمنستان  فرصت مناسبی برای فعالان این بخش برای حضور در 
ایجاد کرده است گفت: تبادل گاز و برق، حضور خودروسازان ما در 
ارمنستان، تولید محصولات صنعتی به خصوص لوازم خانگی ایرانی 
در داخل ارمنستان به صورت تولید مشترک، برگزاری نمایشگاه های 
مختلف، احداث پالایشگاه و ... همگی از جمله برنامه های مشترک 

ما با ارمنستان به شمار می رود.
وی همچنین به راه اندازی مرکز تجاری ایران در ایروان اشاره کرد و 
افزود: مرکز تجاری ما در ارمنستان بسیار فعال و پویاست. مهم ترین 
فاکتوری که ما در مراکز تجاری دنبال می کنیم و البته این مرکز 
تجاری از آن بهره مند است شریک قوی، بزرگ و مناسب در کشور 

هدف است.

وزیر کشور: ارزان سازی طرحهای 

عمرانی شهری در کنار ارزیابی 

فنی پیگیری شود

 وزیر کشور با بیان اینکه باید در کنار ارزیابی های فنی، ارزان سازی طرح های 
عمرانی پیگیری شود، گفت: فقط در دهه فججر امسال ۱۵۰ هزار میلیاردتومان 

طرح شهری و روستایی به بهره برداری رسید.
 احمد وحیدی در آئین افتتاح یک فاز کمربند شمالی اسلامشهر گفت: از زحمات 
مسئولان در شهرستان و شهر اسلامشهر بابت طرح ها تشکر می کنم و امروز در 

خدمت مردم این شهرستان هستیم.
وی افزود: در بحث قطار شهری اسلامشهر دوستان هفت کیلومتر حفاری انجام 

داده اند و این طرح باید همین طور پیش برود و امیدواریم تا به ثمر برسد.
طرح  شده  انجام  اسلامشهر  در  که  دیگر  خوب  کار  یک  وحیدی،  گفته  به 
باید  که  دیار شد  این  مردم  تقدیم  آن  از  بخشی  امروز  که  است  کمربندشمالی 

تکمیل و اختلاف نظرها با راه آهن باید حل و فصل شود.
وزیر کشور خاطرنشان کرد: از شهردار، شورای اسلامی شهر، فرماندار اسلامشهر 
و استاندار تهران بابت این افتتاح تشکر می کنم و باید کمک کنیم تا مسائل این 
به دوش  را  بار شهر تهران  از  شهرستان حل و فصل شود چراکه بخش زیادی 

می کشد.
وی افزود: پس از این افتتاح جلسه ای با مسئولان اسلامشهر خواهیم داشت تا 

مصوبات سفر رییس جمهور به این شهرستان را پیگیری کنیم.
که  باشند  داشته  را  احساس  این  باید  ایران  مردم  همه  داشت:  اظهار  وحیدی 
مسئولان در خدمت آنها هستند و مسئولان هم باید با تمام توان در میدان باشند.

به  آنها  تعلق خاطر  و  مردم  اسلامی  انقلاب  بزرگ  اجتماعی  افزود: سرمایه  وی 
انقلاب است.

وزیر کشور ادامه داد: دشمنان تلاش دارند که اینگونه وانمود کنند که مردم از 
انقلاب زده شده اند و این تبلیغات بی پایه و اساس توهمات ضد انقلاب در این 

۴۴ ساله بوده است.
وی ادامه داد: مردم اما حتی با وجود برخی مشکلات بانشاط و در صحنه هستند 

و مشکلات هم با تلاش مسئولان رفع می شود.
وحیدی افزود: اساس پیشرفت در میدان بودن و حضور مردم در صحنه با اتکا به 
خداوند است، مسئولان هم در حال خدمت رسانی هستند و این ۲ مساله اساس 

پیروزی خواهد بود.
وی گفت: ما فقط به زمان و صبر نیاز داریم که تلاش ها و آمادگی ها به ثمر 
برسد؛ در ایام ۲۲ بهمن فقط ۱۵۰ هزار میلیارد تومان افتتاح طرح داشتیم که 
این به معنی آن است که شهرها و روستاهای ما فعال است و کار انجام می شود.

و  پیشرفت  جمعیت  قائم مقام   
و  نگرانی  اسلامی،  ایران  عدالت 
مخالفت جبهه غربی با گرم تر شدن 
از  نشانه ای  را  تهران-پکن  روابط 
اهمیت سفر رئیس جمهور به چین 

دانست.
جمعیت  قائم مقام  یکله  قاسم 
اسلامی  ایران  عدالت  و  پیشرفت 
ابعاد  مورد  در  یادداشتی  در 
به  کشورمان  رئیس جمهور  سفر 
جمهور  رئیس  سفر  نوشت:  چین، 
سفر  اولین  که  پکن  به  کشورمان 
دولتی یک رئیس جمهور ایرانی در 
دو دهه گذشته به چین بوده است، 
روابط  در  عطفی  نقطه  میتوان  را 
دو کشور دانست. در این سفر ۲۰ 

تفاهم نامه بین طرفین امضاء شد.
کامل  آداب  با  که  مهم  سفر  این 
دهنده  نشان  شد،  انجام  تشریفات 
به  میزبان  توجه  و  سیاسی  اراده 
بوده  روابط  توسعه  و  آن  برگزاری 
است. مهمتر از آن، فضای حاکم بر 
دیداری  چنین  فرامتن  و  گفتگوها 
سال های  طی  چین  و  ایران  بود. 
اخیر،  ماه  در چند  ویژه  به  گذشته، 
علیه  فزآینده غرب  فشارهای  شاهد 

کشورهای مستقل شرقی بوده اند.
جهانی  موجود  نظم  پوست اندازی 
به  پساجنگ سردی  نظم  از  گذار  و 
که  است  شده  باعث  نوین،  دورانی 
کشورهای  همکاری های  و  پیوندها 
روز  به  روز  غرب،  بلوک  از  مستقل 
تعمیق  بر  تلاش  شود.  معنادارتر 
همچنین  و  دوجانبه  های  همکاری 
منطقه ای  های  مکانیزم  بستر  بر 
شده  روندها  این  همرسانی  باعث 

است.
با  غربی  جبهه  مخالفت  و  نگرانی 
نیز  تهران-پکن  روابط  شدن  گرمتر 
شاهد دیگری بر اهمیت این رخداد 
است. کشورهای دو سوی آتلانتیک، 
کشورها  ظهور  و  رشد  مشاهده  با 

خطر  احساس  جدید  قدرت های  و 
گسترده تر  برای  تلاش  می کنند. 
نشان  اوکراین،  بحران  دامنه  کردن 
از تلاش نظام مند جبهه غربی برای 
تضعیف روندهای جدید است. آمریکا 
طی  اروپایی  مقامات  از  عده ای  و 
که  کرده اند  ماه گذشته تلاش  چند 
نادرست یک پای جنگ  به  را  ایران 
روز  چند  در  کنند.  معرفی  اوکراین 
گذشته، تلاش مشابهی در خصوص 

چین نیز مشاهده شده است.
برچسب زنی جبهه غربی در ماجرای 
اوکراین در شرایطی است که آمریکا 
و کشورهای اروپایی بیشترین میزان 
سلاح را روانه اوکراین کرده اند. امّا در 
ایران  مانند  کشورهایی  مقابل،  نقطه 
گفتگو  بکارگیری  بر  بارها  چین  و 
تاکید  بحران  حل  برای  دیالوگ  و 
راهبرد  می رسد،  نظر  به  کرده اند. 
اصلی غرب مطول کردن جنگ کردن 
در عمل، ولی متهم کردن دیگران به 

چنین  است.  شرایطی  چنین  خاطر 
روابط  توسعه  اهمیت  بر  شرایطی 

شرقی صحه می گذارد.
و  اشتراک  نقاط  دیگر،  سوی  در 
مضاعفی  دلیل  چین،  و  ایران  تفاهم 
گسترش  مسیر  کردن  هموارتر  برای 
روابط است. همکاری در حوزه انرژی 
و  اهمیت  حائز  طرف  دو  هر  برای 
چین  است.  فراوانی  دستاوردهای 
به  اقتصادی  قدرت  یک  عنوان  به 
انرژی  تامین  برای  امن  مسیر  یک 
یکی  عنوان  به  نیز  ایران  دارد.  نیاز 
این  می تواند  انرژی  عمده  منابع  از 
موقعیت  کند.  برطرف  را  چین  نیاز 
چین  برنامه ریزی  و  ایران  ژئوپلتیک 
مواصلاتی  کریدورهای  توسعه  برای 
نقاط  به  چین  دسترسی  می تواند 
مهم را تسهیل کند. چنین مشارکتی 
برای  برد  سر  دو  بازی  به  می تواند 

طرفین تبدیل شود.
جهان،  در  غذایی  بحران  تشدید  با 

جمله  از  می تواند  کشاورزی  حوزه 
همکاری  مورد  مهم  های  حوزه 
این که  بسا  چه  باشد.  طرفین 
امضاء  تفاهمنامه های  از  برخی 
مربوط  اخیر  سفر  جریان  در  شده 
است.  بوده  کشاورزی  حوزه های  به 
روابط  تحکیم  دیگر،  ابعاد  از  یکی 
است.  کشور  دو  رسانه ای  و  فرهنگی 
نیازمند  روابط  گسترش  که  چرا 
افکار  حمایت  و  اجتماعی  سرمایه 
غرب  که  دورانی  در  است.  عمومی 
دنبال  به  رسانه ای  پروپاگاندای  با 
ارائه  رویدادهاست،  و  وقایع  تحریف 
می تواند  عینی  و  صحیح  روایت های 
پادتن توطئه غربی باشد.  در مجموع، 
تهران و پکن برای بهره برداری بهینه 
از توسعه روابط نیازمند توجه به ابعاد 
همکاری ها  کردن  متوازن  و  مختلف 
در  همکاری  آن  در  که  هستند 
حوزه های اقتصادی، سیاسی، امنیتی 
و فرهنگی باید مورد توجه قرار گیرد.

قائم مقام جمعیت پیشرفت و عدالت: 

نگرانی غرب از روابط تهران پکن 
نشان دهنده اهمیت سفر رئیسی به چین است

گزارش

تمام آموزش ها متناسب با نیازهای 
صحنه نبرد تنظیم شده است

فرمانده کل ارتش گفت: تمام آموزش های خود را به روز کرده 
میدان جنگ  و  نبرد  نیازهای صحنه  با  متناسب  را  آموزش ها  و 

تنظیم کرده ایم.
عبدالرحیم  امیر سرلشکر سید  ارتش،  عمومی  روابط  از  نقل  به 
موسوی، فرمانده کل ارتش در مراسم دانش آموختگی دانشجویان 
عالی  و دوره هشتم دکترای حرفه ای  دوره ۳۲ مدیریت دفاعی 
دانشگاه فرماندهی و ستاد ارتش، در جمع خبرنگاران گفت: امروز 
ارتش  دافوس  در  باشکوه  و  ارزشمند  مراسم  این  اجرای  شاهد 
بودیم که جمعی از افسران نیروی های زمینی، پدافند، هوایی و 
دریایی ارتش و جمعی از افسران کشورهای دوست و همسوی 

جمهوری اسلامی ایران از این دانشگاه دانش آموخته شدند.
و  دارد  نیازهایی که وجود  به  توجه  با  ارتش  دافوس  افزود:  وی 
تغییرات سریع و پرشتاب علم و فناوری و با رصد دقیق تهدیداتی 
آموزش های  تمام  دارد،  ایران وجود  اسلامی  برای جمهوری  که 
خود را به روز کرده و آموزش ها را متناسب با نیازهای صحنه نبرد 
توانمند  افسران آگاه و  تربیت  با  و  و میدان جنگ تنظیم کرده 
خون جدیدی در تمام بخش های ارتش جمهوری اسلامی ایران 

جریان یافته است.
گذشته  سال   ۴۴ طول  در  ارتش  داد:  ادامه  موسوی  سرلشکر 
)ره(  امام  از  دفاع  به  اسلامی  انقلاب  پیروزی  اول  هفته های  از 
دوران  مقدس،  دفاع  دوران  در  کرد.  قیام  اسلامی  انقلاب  و 
امدادرسانی  و  یاری  مردم  در جریان  و  از حرم  دفاع  سازندگی، 
به هموطنان عزیز و هرجایی که کشور احتیاج داشته، ارتش با 

آمادگی کامل ایستاده است.
وی با بیان اینکه مردم ارتش را دوست دارند، گفت: ارتش باید 
همواره خود را برای پاسخگویی به انتظارات رهبر معظم انقلاب و 

مردم عزیزمان آماده کند.
ارتش جمهوری  اخیر  رسانی  امداد  مورد  در  ارتش  فرمانده کل 
اسلامی ایران در خوی و مناطقی از جنوب کشور ترکیه اظهار 
در  است.  بوده  یاری  مردم  ارتش  مأموریت های  از  یکی  داشت: 
یک  ارتش  درون  در  اخیر  زلزله های  و  سرپل ذهاب  بم،  زلزله 
سازمان مجازی برای روزهای اول بحران تشکیل شده و اختیارات 
خوبی به فرماندهان داده شده تا بلافاصله وارد عمل شوند. سرعت 
عمل ارتش در زلزله اخیر نیز اتفاق بسیار خوبی بود و یگان های 
استانی بر اساس اختیارات خود وارد عمل شدند. نیروی محوری 
در بحران ها از جمله زلزله خوی، نیروی زمینی ارتش بود و نیروی 

هوایی و پدافند نیز اقدامات پشتیبانی را به خوبی انجام دادند.
زلزله،  تلخ  حادثه  در  ترکیه  درخواست  به  توجه  با  افزود:  وی 
در کمتر از ۲۴ ساعت بیمارستان نیروی زمینی ارتش در آنجا 
مستقر و اقدامات بسیار خوبی انجام شد که مقامات کشور ترکیه 
از اقدامات انجام شده و خدمات ارائه شده توسط ارتش جمهوری 

اسلامی ایران در مناطق زلزله زده تقدیر و تشکر کردند.
سرلشکر موسوی همچنین تصریح کرد: در خصوص سایر کشورها 
نیز اگر حادثه ای برای آنها رخ دهد ما همین آمادگی و ظرفیت را 
برای کمک رسانی به آنها داریم. البته هرکجای جهان انسان هایی 
ما  باشند  داشته  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش  کمک  به  نیاز 
آمادگی داریم به آنها کمک کرده و امدادرسانی های لازم را انجام 

دهیم.

کنعانی: روابط نظامی و دفاعی ایران و 

روسیه علیه هیچ کشور ثالثی نیست

جمهوری  دفاعی  و  نظامی  روابط  گفت:  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
اسلامی ایران و فدراسیون روسیه در چارچوب منافع مشترک دو کشور 

است و علیه هیچ کشور ثالثی هم نیست.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی ایرنا، ناصر کنعانی سخنگوی وزارت 
امورخارجه در گفت وگو با اسپوتنیک گفت: روابط ایران و روسیه مبتنی 
و روسیه ظرفیت  ایران  و  است  عالی دو کشور  رهبران  اراده سیاسی  بر 
های زیادی دارند و همکاری های ایران و روسیه در حوزه های مختلف 
و  بانکی  زمینه های  در  و  حمل ونقل  انرژی،  تجاری،  صنعتی،  اقتصادی، 
مالی در حال گسترش است و دو کشور ظرفیت های اقتصادی بسیار زیاد، 

مشترک و مکمل دارند.
وی ادامه داد: ما خوش بین هستیم که بتوانیم در چارچوبی که رهبران 
دو کشور تعریف کردند، رو به روز شاهد شکوفایی روابط ایران و روسیه 

باشیم.
سخنگوی دستگاه دیپلماسی تاکید کرد: روابط نظامی و دفاعی جمهوری 
اسلامی ایران و روسیه در چارچوب منافع مشترک دو کشور است و علیه 
هیچ کشور ثالثی هم نیست. جمهوری اسلامی ایران با نگاه به ضرورت 
استفاده از راهکار سیاسی از ابتدای آغاز این مناقشه هم با طرف اوکراین 
و هم با طرف روسیه تماس های خود را برقرار کرده است و تلاش کرد 

راهکاری را برای پایان دادن به منازعه از طریق سیاسی پیدا کند.
کنعانی افزود: کشورهایی که ده ها میلیارد دلار تسلیحات برای یک طرف 
از  و حمایت  درگیری  پایان  به  اقدامشان کمک  کنند،  می  صادر  جنگ 

راهکار سیاسی نیست.
جمهوری اسلامی ایران معتقد به مذاکره است

برجام  به  تحریم ها گفت:طرفی که  رفع  ادامه در مورد مذاکرات  در  وی 
متعهد نبود و به طور غیرقانونی و یک طرفه از این توافق بین المللی خارج 
شد دولت آمریکا بود. اکنون هم در شرایط کنونی جمهوری اسلامی هنوز 
هم معتقد به مذاکره است، روند مذاکره می تواند منجر به از سرگیری 

توافق شود.
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آگهی مفقودی کارت هوشمند
کارت هوشمند ناوگان کامیون بنز باری فلزی اتگو 2528 سقف کوتاه 
ایران  پلاک:21  شماره   4192020 هوشمند  شماره  به  کابین  دارای 

259 ع 37 مفقود گردیده و فاقد اعتبار است.

آگهی مفقودی کارت هوشمند
هوشمند  شماره  به   1356 مدل  خاور808  ناوگان  هوشمند  کارت 
2241018 و شماره پلاک:16 ایران 351 ع 47 مفقود گردیده و فاقد 

اعتبار است.

موضوع گواهی عدم افراز پلاک ثبتی 1495 فرعی از 114 اصلی
تهران  آدرس  به  حسین  فرزند  اسلامبولچی  مرتضی  افراز:  متقاضی 

خیابان وحدت اسلامی خیابان فرنگ کوچه 12 پلاک11
خواندگان افراز: مالکین مشاعی ذیل، مجهول المکان

مشاعی  مالکین  بطرفیت  اسلامبولچی  مرتضی  آقای  تقاضای  به  نظر 
اعلام  اصلی  از 114  فرعی  پلاک 1495  از  افراز سهمی خود  بر  مبنی 
میدارد: سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت 3590/80 
مترمربع قطعه 1290 تفکیکی پلاک 1495 فرعی از 114 اصلی ذیل 
ثبت 17397 صفحه 487 دفتراملاک جلد 105 بنام بنیاد مستضعفان 
انقلاب اسلامی ثبت صادر و تسلیم گردید و برابر اسناد انتقال متعدد 
به آقایان نبی اله کریمی قمبوائی و حسینعلی وحیدی نیا و محمود تقی 
لو و علیرضا فرمانی و ابراهیم عباسی رحمن جعفر پور حسن قشلاقی و 
ناصر جعفر پور حسن قشلاقی و جعفر نجفی و علی حسن قیطائی و علی 
پالیزوان و محمد پالیزوان و بهروز عبدی حسن قشلاقی و مهدی دانی گر 
و محرمعلی پالیزوان و غلامحسین علی محمدی و خانم ها خدیجه قاسمی 
حسن قشلاقی و افسانه یاجاقلی و مریم نیکوکلام منتقل گردید و اسناد 
مالکیت مشاعی به نامشان صادر و تسلیم گردید در ادامه سهم آقای 
انتقال شماره 35177 مورخ 1393/12/25  برابر سند  بهروز عبدی 
دفتر 31 رباط کریم به آقای مرتضی اسلامبولچی منتقل گردید همچنین 
از سهم آقای محرمعلی پالیزوان به خانمها زهرا و فاطمه پالیزوان منتقل 
عدم  بر  متقاضی  اعلام  جهت  به  مذکور  تقاضای  حسب  بر  لذا  گردیده 
دسترسی به مالکین مشاعی لذا وقت معاینه محل و شروع عملیات افراز 
بتاریخ چهارشنبه 1401/01/31 ساعت 11 تعیین و در روزنامه کار و 

کارگر بشماره 8870 مورخ 1400/12/26 جهت ابلاغ به مالکین مشاعی 
آگهی و با توجه به اینکه طی نامه شماره 140085601022013840 
و شهرداری طی  مکاتبه  کریم  رباط  با شهرداری  مورخ 1400/09/27 
مورخ   30327 و   1399  1400/09/28 مورخ   23279 شماره  نامه 
1401/10/11 اعلام نموده که با توجه به بررسی های صورت گرفته و 
همچنین به علت عدم طی مراحل قانونی ماده 101 قانون شهرداریها ، 
پلاک مذکور قابلیت افراز ندارد لذا این اداره مستند به ماده 2 قانون 
افراز و فروش املاک مشاع مصوب 1357/08/22 مبادرت به صدور 
گواهی عم افراز مینماید رای صادره ظرف مهلت 10 روز از تاریخ ابلاغ 

قابل اعتراض در دادگاه محل وقوع ملک میباشد. 
باباک احمدی -  رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

آقای مجید کاظم زاده )وکیل( طبق درخواست به شماره وارده 19125 
 2913 ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/11/10 مورخ 
فرعی از 168 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ یک قطعه 
زمین به مساحت 1000 متر مربع قطعه 903 تفکیکی پلاک 2913 فرعی 
 870497 چاپی  سریال  با  اصلی  از  فرعی   2 از  مفروز  اصلی   168 از 
انقلاب اسلامی ثبت و صادر شده  بنیاد شهید  نام  به  سری پ سال - 
 1397/05/18-59755 قطعی  سند  برابر  الواسطه  مع  است.سپس 
دفتر478 تهران به نام خانم کیانا نجفی منتقل گردید که بعلت جابجایی 
مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 
را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت 
مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی 
انتشار  تاریخ  از  باشد  داشته  اعتراضی  یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی 
این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است 
در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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هنری
خبر

سازمان سینمایی اعلام کرد؛

پروانه نمایش »قاتل و وحشی« 

صادر شد/ صرفا خارج از کشور

مجوز نمایش بین المللی فیلم سینمایی »قاتل و وحشی« 
به نویسندگی و کارگردانی حمید نعمت الله صادر شد.

روابط  کل  اداره   از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
مدیرکل  سهرابی  روح الله  سینمایی،  سازمان  عمومی 
صدور  از  سینمایی  سازمان  نمایش  و  عرضه  بر  نظارت 
مجوز نمایش بین المللی فیلم سینمایی »قاتل و وحشی« 

خبر داد.
وی با اشاره به برخی حواشی چند سال اخیر این فیلم 
گفت: فیلم سینمایی »قاتل و وحشی« که از سال ۱۳۹۸ 
در  زن  بازیگر  پوشش  نوع  به  مربوط  مسائل  دلیل  به 
رئیس  تدبیر  با  نهایتا  داشت،  قرار  بلاتکلیفی  وضعیت 
کارگردان  و  کننده  تهیه  همکاری  و  سینمایی  سازمان 
فیلم در اعمال اصلاحات و مساعدت شورای پروانه نمایش 
سینمایی، صرفا برای نمایش خارج از ایران مجوز گرفت.

سهرابی افزود: اگر چه مضمون فیلم دارای فضایی ملتهب 
و خشن بوده و مخاطب خاصی را جلب خواهد کرد، اما 
وحشت و خشونت حاکم بر فیلم، علت عدم نمایش این 
این  با موی تراشیده  بازیگر زن  تنها تصاویر  نبوده و  اثر 

امکان را از اثر سلب کرده است .
وی با اشاره به مسبوق به سابقه بودن حضور زن با موی 
آثار سینمایی همچون »سرب«،  از  تعدادی  تراشیده در 
با  کرد:  نشان  خاطر  غیره  و  »شیفتگی«  زنان«،  »زندان 
آثار رخ  اتفاقی در برخی  اینکه در گذشته چنین  وجود 
داده است اما به دلیل حساسیت های مختلف، تاکنون از 
نمایش این فیلم جلوگیری شده بود با این وجود شورای 
پروانه نمایش سینمایی صرفا با اکران بین الملل »قاتل و 
وحشی« موافقت کرد و از این پس تهیه کننده اثر مجاز به 

نمایش این فیلم در خارج از کشور خواهد بود.

 اصول شاد زیستن در فصل جدید
 »کام شیرین«

 فصل جدید برنامه »کام شیرین« با موضوع اصول 
شاد زیستن در زندگی مشترک، از شبکه دو پخش 

می شود.
)نهم(  جدید  فصل  دو،  شبکه  از  ایرنا  گزارش  به 
برنامه تلویزیونی کام شیرین از امروز شنبه ۶ اسفند 

روی آنتن شبکه دو سیما می رود.
مرتضی  هم  را  برنامه  از  سری  این  تهیه کنندگی 
و  روانشناس  ناظری  رضا  و  دارد  عهده  بر  یعقوبی 
حضور  آن  در  کارشناس  عنوان  به  دانشگاه  استاد 
هم  شوقی  زهرا  و  رضایی  امیر  اینکه  ضمن  دارد 

مجریان آن هستند.
و  اصول  شیرین،  کام  نهم  فصل  محوری  موضوع 
است  مشترک  زندگی  در  زیستن  شاد  راهکارهای 
نمونه های  عنوان  به  جوان  زوج های  حضور  با  که 

واقعی مورد بررسی قرار می گیرد.
همچنین با توجه به فرا رسیدن ماه شعبان و سالروز 
امام  و  عباس)ع(  حضرت  حسین)ع(،  امام  میلاد 
صورت  به  سری  این  قسمت  نخستین  سجاد)ع(، 
ویژه برنامه جشن و همراه با بخش های متنوع پخش 

خواهد شد.
خواننده  اجرای  به  می توان  بخش ها  این  جمله  از 
کشورمان حامد طاها و چالش هایی برای زوج های 

مهمان اشاره کرد.
فصل نهم کام شیرین کاریست از گروه خانواده که 
هر هفته شنبه تا سه شنبه حوالی ساعت ۱۷:۳۰ از 
شبکه دو سیما پخش می شود و بازپخش آن ساعت  

۳۰ دقیقه بامداد و ۱۴:۳۰ روز بعد خواهد بود.

حمید لولایی با »زندگی شگفت 
انگیز است« در شبکه تماشا

در  است«  انگیز  شگفت  »زندگی  کمدی  سریال 
آستانه نوروز روی آنتن شبکه تماشا می رود.

زندگی  سریال  سیما،  معاونت  از  ایرنا  گزارش  به 
عبدالرضا  تهیه کنندگی  به  است  انگیز  شگفت 
پنج قسمت ۵۰  در  اسفند  از شنبه ششم  فیروزان 
شبکه  از   ۱۷-۱۱-۵-٢۳ های  ساعت  ای  دقیقه 

تماشا بازپخش می شود.
لولایی،  حمید  بیگی،  ولد  سحر  نژاد،  داوود  رضا 
ساناز  راد،  خشایار  رجبی،  مهران  معتضدی،  نگین 
افسانه  نوذری،  آرش  بشارتی،  فرهاد  سماواتی، 
ناصری، کیمیا گیلانی، فاطمه شکری، ماهان عبدی، 
مهدی  رضایی،  غلامرضا  رضایی،  پریسا  دیبا،  ندا 
خردسال  هنرمند  و  مقدم  دانایی  مهدی  طهرانی، 

مانی فیروزان در این سریال بازی داشته اند.
کمدی  یک  است«  انگیز  شگفت   »زندگی  سریال 
اجتماعی است که نگاهی طنز به مشکلات خانواده 
به  جوانی  زوج  زندگی  قصه  مجموعه  این  در  دارد. 
نام های روزبه و سیمین روایت می شود. آن دو قصد 
جدایی از هم را دارند، اما طولی نمی کشد که بروز 
رویشان  پیش  را  تازه ای  اتفاقی شگفت انگیز، مسیر 

قرار می دهد.

ارزیابی  و  نظارت  معاون 
از  کشور  گردشگری  خدمات 
جامع  سامانه  دو  راه اندازی 
»گردشگری سلامت« و »ثبت 
خبر  گردشگری«  رویدادهای 

داد.
این  درباره  برات  اسماعیل 
نمایشگاه  در  که  سامانه ها 
شدند،  رونمایی  گردشگری 
جامع  سامانه  گفت:  ایسنا  به 
سلامت  گردشگری  مدیریت 
با توجه به ضرورت فرآیندهای 
گردشگران  ورود  با  مرتبط 
یکپارچه  منظور  به  سلامت، 
خدمات  شفافیت  و  کردن 
در  کسب وکار  این  ذی نفعان 
هوشمند  نرم افزارهای  بستر 
اساس  بر  و  شده  طراحی 
راهبری  شورای  تصمیم 
به  ابتدا  سلامت،  گردشگری 
شکل  به  و  پایلوت  صورت 

خراسان  استان  در  آزمایشی 
رضوی اجرا شده و قرار است در سطح کشور 

راه اندازی شود.
از  یکی  سامانه  این  راه اندازی  افزود:  او   
ضرورت های مهم حوزه گردشگری سلامت 
بود تا ضمن ایجاد بستری شفاف، برای کلیه 
ذی نفعان، متناسب با میزان تاثیرگذاری در 
فرآیندهای مربوطه، دسترسی و کنترل های 
بستر  است  نظر  در  لذا  شود؛  ارائه  لازم 
که  شود  اجرا  و  طراحی  گونه ای  به  سامانه 
خارجه،  امور  وزارت  گردشگری،  وزارت 
دارای  بهداشت، مراکز درمانی مجاز  وزارت 
مسافرتی،  آژانس های خدمات   ،IPD واحد 
راهنمایان  پزشکان،  سلامت،  گردشگران 

همگی  مترجمین  حتی  و  گردشگری 
فعالیت های خود را در چارچوب مقررات، در 

بستر سامانه مزبور انجام دهند.
برات درباره اهداف و برنامه های این سامانه، 
متنوع  اطلاعات  و  آمار  ارائه  کرد:  اظهار 
هزینه  کنترل  برای  ذی نفعان  به  مدیریتی 
سریع  و  آسان  دسترسی  ارائه  بهره وری،  و 
ایفای نقش،  به عناصر کلیدی سامانه برای 
و  سامانه  عناصر  دقیق  پایش  و  نظارت 
عکس العمل هوشمند نسبت به مشکلات و 
تخلفات احتمالی، ارائه آموزش های عمومی 
کلیه  به  یکپارچه  اطلاع رسانی  تخصصی،  و 
حفظ  و  قانونی  حقوق  رعایت  ذی نفعان، 
امنیت، مدیریت اطلاعات درمانی گردشگران 
با  که  است  مهمی  موارد  جمله  از  سلامت، 

راه اندازی این سامانه فراهم می شود.
بیان  گردشگری  ارزیابی  و  نظارت  معاون 
دستگاه های  همکاری  با  امیدواریم  کرد:  
جامع  سامانه  شدن  اجرایی  امر  در  مرتبط 
از  بیش  توسعه  شاهد  سلامت،  گردشگران 

پیش گردشگری سلامت باشیم.
ثبت  سامانه  راه اندازی  درباره  برات 
رویدادهای گردشگری نیز گفت: این سامانه 
راه اندازی  داخلی  گردشگری  دفتر  سوی  از 
شده است. اما اصولاً نقش رویدادها از طریق 
ارتقای  اشتغالزایی،  محلی،  اقتصاد  تقویت 
فراهم  محلی،  رسوم  و  آداب  و  فرهنگ 
و  فرهنگی  و  تفریحی  فرصت های  آوردن 
آموزشی، توقیت هویت ملی و توسعه مقاصد 
اثرگذار  و  مهم  بسیار  نقشی  گردشگری، 

است.
مهم  محرک  یک  رویدادها  کرد:  بیان  او 
توسعه  برنامه های  در  و  هستند  گردشگری 
موثر  نقش  مقاصد  از  بسیاری  بازاریابی  و 
نقش  امروزه  می کنند.  ایفا  برجسته ای  و 
در  شده  برنامه ریزی  رویدادهای  تأثیر  و 
و  است  شده  ثابت  خوبی  به  گردشگری 
برای رقابت پذیری مقصد اهمیت فزاینده ای 
دارد؛ لذا با توجه به ابلاغ دستورالعمل ثبت 
رویدادها در تقویم رویدادهای گردشگری از 
و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر  سوی 
سامانه  بستر  در  آن  سامانه  دستی،  صنایع 
آمار  نظارت،  جامع  سامانه  نظارت  جامع 
)جانا(  گردشگری  تأسیسات  اطلاعات  و 

راه اندازی شد.

راه اندازی دو سامانه جدید گردشگری
خبر

روایت وزیر فرهنگ از شب های به 
یادماندنی »موسیقی فجر«

محمد مهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در آئین اختتامیه جشنواره موسیقی فجر از هنرمندان 

و برگزارکنندگان این رویداد سپاسگزاری کرد.
 محمد مهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
جشنواره  اختتامیه سی وهشتمین  آئین  در  با حضور 
موسیقی فجر در سخنانی به طرح نکاتی درباره این 

رویداد پرداخت.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در ابتدای صحبت های 
جامعه  به  گفت:  شعبانیه  اعیاد  تبریک  ضمن  خود 
افتخار  موسیقی  نجیب  و  شریف  اهالی  و  هنری 
را  فجر  موسیقی  جشنواره  از  دوره  این  برگزاری 
با  اتفاق مهمی بود که  این رویداد،  تبریک می گویم. 
حضور قوی و پرشکوه هنرمندان موسیقی به دوره ای 
جشنواره های  تاریخ  در  یادماندنی  به  و  خاطره انگیز 
ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  به عنوان  من  شد.  تبدیل  فجر 
از یکایک شما  اسلامی و خادم کوچک اصحاب هنر 
عزیزان تشکر می کنم و امیدوارم این همت بزرگی که 
شما عزیزان در این دوره مصروف کردید و با حضور 
این  تاریخ فرهنگ و هنر  پررنگ خود نقشی مانا در 
تن کشور به ثبت رساندید، موجی باشد برای گسترش 

این هنر آسمانی در ایران عزیز ما.
حرف  موسیقی  درباره  وقتی  کرد:  بیان  اسماعیلی 
عزیزمان  ایران  جغرافیای  از  جایی  تقریباً  می زنیم 
نیست که نام ببریم و داری رتبه اختصاصی در حوزه 
موسیقی نباشد. این قطعه معروف که هنر نزد ایرانیان 
این  اهل  افتخارآفرینی  و  موسیقی  با  بس  و  است 
از ایران  هنر، به واقعیت پیوسته است. من هر نقطه 
هنرمندان  درخشش  شاهد  می کنم  که سفر  را  عزیز 
هستم.  توقعات  حداقل  و  کامل  نجابت  با  موسیقی 
این اهالی شریف را در هرکجا می بینیم مورد محبت 
مردم هستند. چون جزیی از خاطرات زیبای ایرانیان 

هستند.
وی ادامه داد: در دوره اخیر اهالی موسیقی در همه 
ماندنی  یاد  به  شب های  هم  کنار  در  همه  بخش ها 
استان   ۱۴ و  تهران  در  ما  فرهنگی  مجموعه های  در 
که  است  این  ما  تلاش  و  رساندند  ثبت  به  دیگر 
از  بیش  را  اصیل  هنر  این  ارتقا  زمینه های  بتوانیم 
گذشته فراهم کنیم، به طوری که در یک سال اخیر 
مختلف  مناطق  در  کم همتا  و  بی نظیر  مجموعه های 
در  خوشبختانه  و  گرفته  قرار  هنرمندان  اختیار  در 
هستیم.  روندی  چنین  شاهد  هم  دیگر  شهرهای 
شرایطی که به گسترش موسیقی اصیل ایرانی کمک 
که  کردم  تاکید  خودم  دوستان  به  من  کرد.  خواهد 
همه  در  تئاتر  جشنواره  مانند  با  را  نواحی  موسیقی 

مناطق کشورمان برگزار شود.
دوره  این  در  کرد:  تصریح  هنر  عالی  شورای  رئیس 
از جشنواره جوانانی روی صحنه های اجرا درخشیدند 
پیشکسوتان  کنار  در  موسیقی  هنر  آینده  را  ما  که 
موسیقی امیدوار کردند و من از همه هنرمندان این 
عرصه تشکر می کنم که هنر خود را سینه به سینه در 

اختیار جوانان قرار دادند.
از دبیر جشنواره،  اسماعیلی در پایان گفت: جا دارد 
که  کنم  تشکر  موسیقی  دفتر  مدیر  و  هنری  معاون 
شبانه  تلاش  دوره  این  شکوه  با  برگزاری  برای  واقعاً 
روزی داشتند. من از همه هنردوستان و مردم عزیز 
جشنواره  این  بخش  گرما  که  می کنم  تشکر  هم 
بودند. امیدوارم روزهای بهتری برای موسیقی و شما 

هنردوستان موسیقی باشد.

موسیقی زمینه ساز تحکیم 

دوستی بین ملت هاست

عرصه  به  اگر  کرد:  تاکید  کشور  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر 
موسیقی و شاخه های هنری همچون موسیقی عاشیقی به عنوان 
فرصت نگاه کنیم، به طور حتم باعث وحدت داخلی و دوستی 

بین ملت ها خواهد شد.
سید مجید امامی جمعه شب در آئین اختتامیه دومین جشنواره 
موسیقی فجر آذربایجان شرقی با اشاره به غنای این عرصه هنری 
برای  اظهار داشت:  نقاط مختلف کشور  بومی و محلی  ابعاد  در 
در  مهم  استوانه  و  اقتدار  مولفه  یک  عاشیقلار  موسیقی  نمونه 
استانی  برگزاری  و  است  آذربایجان شرقی  فرهنگی خطه  حوزه 
چنین جشنواره هایی نیز با هدف تمرکززدایی از تهران و توجه 
و احیای موسیقی های اصیل و عمیق مانند عاشیقی صورت می 
گیرد. وی با تاکید بر اینکه باید در هنرستان ها و موسسه های 
آموزش موسیقی و البته رسانه ها به ویژه رسانه ملی به این نوع 
از موسیقی بیشتر پرداخته شود، افزود: موسیقی فقط ساز و آواز 
نیست بلکه سوز و شاعری و ترکیبی از هنرهاست و با توجه به 
توانسته  عاشیقی  موسیقی  که هنری چون  است  ویژگی  همین 
بستر و فضاهای مختلفی را با خود همراه کند و بخش مهمی از 

تاریخ آذربایجان با این موسیقی و نوا آمیخته است.
با  مردم  کرد:  خاطرنشان  کشور  عمومی  فرهنگ  شورای  دبیر 
و  شادی  و  غم  و  کرده  زندگی  هایی  موسیقی  و  هنرها  چنین 
به چنین حوزه  توجه  و  اند  کرده  تجربه  آن  با  را  فرهنگ خود 
باید  و  است  عمومی  فرهنگ  توسعه  عرصه  در  ما  رسالت  هایی 
به این سمت حرکت کنیم که نسل جوان و نوجوان با هنرهایی 
چون موسیقی عاشیقی بیشتر و پیشتر از قبل مانوس و همراه 
باشند چرا که چنین هنرهایی نمود فرهنگی اقوام کشور و مایه 

وحدت ملی هستند.
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لیلی عاج گفت: فیلمسازی که مدام نگران 
فرآیند  از  دیگر  است،  دیگران  قضاوت 
است  این  مهم  نمی برد.  لذت  فیلمسازی 
که بتوانیم از فرآیند فیلمسازی لذت ببریم 
بیرونی  قضاوت های  نگران  مدام  اینکه  نه 
با ایمان راسخ باید یک  باشیم. معتقدم که 
فیلم را بسازیم تا از فرآیند آن بتوانیم لذت 

ببریم.
سینمایی  فیلم  ایسنا،کارگردان  گزارش  به 
فیلم اولی  فیلم سازان  از  ثریا«  »سرهنگ 
فجر  فیلم  چهل ویکم  جشنواره  در  حاضر 
فیلم های  کارگردانی  تجربه  تفاوت  درباره 
کوتاه نسبت به سینمای بلند گفت: واقعیت 
به سوژه  بستگی  این موضوع  است که  این 
بر  آیا  که  است  این  اصلی  مسئله  دارد. 
سوژه  و  مسئله  مدنظر  زمان بندی  اساس 
این  خیر.  یا  است  شده  انتخاب  درستی  به 
جمله تکراری  را خیلی شنیده ایم که برخی 
برای  لازم  پتانسیل  سوژه  فلان  می گویند 
روایت  در  و  نداشته  را  بلند  فیلم  ساخت 

کش آمده است و یا برعکس.
یا  و  بودن  طولانی  درباره  داد:  ادامه  وی 
را  نقدهایی  معمولا  روایت،  بودن  کوتاه 
همین  به  و  می شنویم  آثار  برخی  درباره 
دلیل است که معتقدم این موضوع بسیار به 
انتخاب سوژه ای که می خواهیم آن را روایت 
سوژه  با  متناسب  اگر  دارد.  بستگی  کنیم 

بتوانیم زمان مناسبی را برای روایت انتخاب 
کنیم دیگر دچار دشواری در روایت، چه در 
قالب کوتاه و چه در قالب بلند نخواهیم بود.

عاج افزود: همواره زمانی که درباره فیلم های 
۱۰۰ثانیه ای  آثار  همین  یا  و  کوتاه  خیلی 
مواجهه  مانند  من  برای  می شود،  صحبت 
از  آدم  است.  سه کلمه ای  داستان های  با 
مشخصی  انتظار  کلمه ای  چند  داستان های 
بلند سخت تر  دارد و نمی توان گفت روایت 
یا روایت کوتاه. بستگی به مضمون  است و 
مضمون  یک  برای  اگر  و  دارد  انتخابی 
فیلم  قالب  درستی  به  کارگردانی  مشخص 
کرده  انتخاب  روایت  برای  را  ۱۰۰ثانیه ای 
اما  دارد  پیش  در  ساده ای  کار  قطعا  باشد، 
اگر مضمونی که متناسب با این قالب نیست 
سخت  کارش  قطعا  باشد،  کرده  انتخاب  را 

می شود. 
این کارگردان در ادامه درباره علاقه خود به 
ساخت فیلم کوتاه ۱۰۰ثانیه ای هم گفت: تا 
کنون به این موضوع فکر نکرده ام. جشنواره 
فیلم ۱۰۰ سال هاست که برگزار می شود و 
خاطرم هست زمانی که در انجمن سینمای 
جشنواره  این  هم  داشتم  حضور  جوانان 
ساله  سیزده  جشنواره  این  می شد.  برگزار 
هیجان  و  است  کرده  سپری  عمری  حالا 
همچنان  ۱۰۰ثانیه ای  فیلم های  ساخت 
ذهنم  به  ایده ای  هنوز  اما  دارد  وجود 

نرسیده است. فکر می کنم همه چیز در یک 
لحظه درخشان اتفاق می افتد. لحظه ای که 
را  داستان  یک  پایان  و  میانه  ابتدا،  ناگهان 

پیدا می کنید. 
نمایش نامه نویسی  سابقه  من  افزود:  وی 
اما زمانی که برخی دوستان مشترک  دارم 
یک  ما  برای  که  می دادند  پیشنهاد  من  به 
فیلم نامه کوتاه بنویس، می گفتم حتما باید 
طرفی  از  برسد.  ذهنم  به  درخشانی  ایده 
یک  ساخت  برای  تأثیرگذاری  ایده  اگر 
خودم  قطعا  برسد،  ذهنم  به  کوتاه  فیلم 
یافتن همین  را خواهم ساخت چرا که  آن 
در  که  روزگاری  در  است.  مهم  بسیار  ایده 
همواره  هم  بودم  مشغول  جوان  سینمای 

این ایده ها بودند که مرا جذب می کردند. 
لیلی عاج ادامه داد: امروز ساخت فیلم های 
شده  هم  سخت  کمی  ۱۰۰ثانیه ای 
آثار  همین  قالب  در  فیلم ها  خیلی  است. 
در  اجتماعی  شبکه های  در  ۱۰۰ثانیه ای 
در  گاهی  و  می شود  بازنشر  مجازی  فضای 
می رسد  ذهن  به  سوال  این  آن ها  مقابل 
همه  از  که  بسازم  باید  چیزی  چه  من  که 
هم  باز  بزند؟   جلو  و  بگیرد  پیشی  آثار  این 
به همین دلیل  ایده می رسیم و  اهمیت  به 
منظر  از  ۱۰۰ثانیه ای  فیلم  معتقدم ساخت 
شده  بسیار سختی  کار  جذاب،  ایده  یافتن 

است.

از  دیگری  بخش  در  سینما  کارگردان  این 
این گفت وگو مطرح کرد: در شرایط تجربه 
بسیاری  لحظات  در  بلند،  فیلم  کارگردانی 
که  می گیرد  شکل  آدم  در  احساس  این 
به من  را پیش تر کسی  نکته  این  ای کاش 
آموزش داده بود؛ از انتخاب بازیگران فرعی 
سکانس.  یک  بازنویسی  شرایط  تا  گرفته 
گفت  درخشانی  جمله  فیلمم  صحنه  طراح 
خیلی  گفت  او  نمی کنم.  فراموش  که 
بسیار  فیلمشان  ساخت  حین  فیلمسازان 
گفتگو  خدا  با  بیشتر  و  می شوند  باایمان 
کمی  موضوع  این  طرح  شاید  می کنند. 
تجربه  طبق  اما  برسد  نظر  به  گل درشت 
که  فیلمسازی  می کنم  احساس  شخصی ام 
از  دیگر  است،  دیگران  قضاوت  نگران  مدام 
این  مهم  نمی برد.  لذت  فیلمسازی  فرآیند 
فیلمسازی لذت  فرآیند  از  بتوانیم  است که 
قضاوت های  نگران  مدام  اینکه  نه  ببریم 
راسخ  ایمان  با  که  معتقدم  باشیم.  بیرونی 
آن  فرآیند  از  تا  بسازیم  را  فیلم  یک  باید 

بتوانیم لذت ببریم.
فرآیند  در  جشنواره ها  نقش  درباره  عاج 
اتفاقات  رشد یک فیلمساز هم گفت: آنقدر 
و  می آیند  سرعت  به  هنری  رخدادهای  و 
فراموش می کنیم که  ما  گاهی  می روند که 
چه  جشنواره،  یک  گذشته  دوره  چند  در 
به  را  کوتاه  فیلم  بهترین  عنوان  فیلمسازی 
دست آورده است. تنها چیزی که می تواند 
در مسیر رشد به یک فیلمساز کمک کند، 
عنوان  به  که  است  این  مهم  است.  خودش 
چقدر  است،  فیلمسازی  هدفت  که  کسی 
فیلم  و  داری  جدید  ورودی  روز  طول  در 
با  معاشرت  می خوانی.  کتاب  و  می بینی 
آدم هایی که می توانند تجربه زیسته خود را 
در اختیارت بگذارند و دانش فنی ات را ارتقا 
یک  است.  تأثیرگذار  زمینه  این  در  دهند 
ای  کند؛  تکرار  خود  با  باید  مدام  فیلمساز 
که مرا خوانده ای، راه نشانم بده. جشنواره ها 
در این مسیر تأثیر کوتاه مدت دارند و خیلی 

زود می تواند اثرش از بین برود.«

لیلی عاج :  نباید نگران قضاوت دیگران باشیم
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25 هزار میلیارد تومان حقوق معدنی 
دریافت و به خزانه واریز شد

 وزارت صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد: دریافت رقمی بیش از ۲۵ هزار 
ملیارد تومان و واریز این مبلغ به حساب خزانه کشور نشان دهنده اقدام 
این دولت در جهت تنظیم مناسب و درست در دریافت حقوق بیت المال 

از محل درآمدهای معدنی بوده است.
به گزارش ایرنا از وزارتخانه یاد شده، مرکز ارتباطات وزارت صمت در پی 
درج گزارشی در روزنامه شرق با عنوان »دلشوره های معدنی« در جوابیه ای 

به بیان نکات زیر پداخت.
برخلاف آنچه در این گزارش درباره چگونگی واگذاری معادن مطرح شده 
است، در رابطه با موضوع مزایده های محدوده های معدنی مطابق قانون 
معادن و آئین نامه اجرایی آن دو نوع سازوکار برای واگذاری محدوده های 
معدنی دیده شده است. نخست، ثبت محدوده مطابق با قوانین و مقررات 
جاری توسط متقاضی در سامانه کاداستر معادن و دوم واگذاری محدوده 
از طریق مزایده عمومی. برابر این مهم در چهار سال گذشته فقط بیش از 
۱۰۰ مورد مزایده استانی و ۲ مورد مزایده سراسری برگزار شده است که 
برابر مقررات جاری مزایده سراسری از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی 
اقدام  معادن  قانون  اجرایی  نامه  آئین  در  مندرج  مقررات  برابر  و  دولت 
شده است. شرایط ورود به مزایده تابع قوانین جاری بوده و وزارت صمت 
هیچ گونه دخل و تصرفی در شرایط قانونی موجود ندارد و مزایده به صورت 
عمومی و سراسری برگزار شده که این مهم منجر به ایجاد بستر مناسب 

برای ورود حداکثری متقاضیان واجد شرایط به مزایده ها بوده است.
در رابطه با صلاحیت فنی و مالی، بررسی های متعدد توسط وزارت صمت 
ورود  برای  مناسب  بستر  امکان  ایجاد  خاطر  به  نهایت  در  که  شد  انجام 
متخصصان در حوزه معدن شرایط صلاحیت های فنی و مالی مورد بازبینی 
قرار گرفت و حداقل امتیاز لازم برای تایید توان فنی و مالی مزایده گران 
گروه های  در  مالی  و  فنی  توان  داشتن  لزوم  لحاظ  به  و حقوقی  حقیقی 
تغییرات  این  اعمال  شد.  اعلام  و  درج  رسمی  به صورت  معدنی  مختلف 
مبتنی بر تجربیاتی بوده که از دوره های قبل مزایده حاصل شده است تا 
امکان حضور متخصصان فنی مهندسی بیشتری در بخش معدن که یک 

فرایند مهندسی است مهیا شود.
درباره موضوع دریافت حقوق دولتی، دریافت رقمی بیش از ۲۵ هزار ملیارد 
تومان و واریز این مبلغ به حساب خزانه کشور نشان دهنده اقدام این دولت 
در جهت تنظیم مناسب و درست در دریافت حقوق بیت المال از محل 
نیز تصحیحات تکمیلی در جهت  امسال  و  بوده است  درآمدهای معدنی 
به روزرسانی این موضوع انجام شده است که درصورت تایید در شورایعالی 
معادن ابلاغ می شود. لازم به ذکر است اکنون محاسبه و اعلام میزان بدهی 
های حقوق دولتی بهره برداران بصورت کاملًا سیستمی و توسط سامانه 
کاداستر معادن انجام می شود که این مهم در ادامه اجرای فرمان دولت 

الکترونیک و شفاف سازی فرآیندهای مالی صورت گرفته است.
در زمینه خام فروشی، با عنایت به ارتباط ایجاد شده میان عرضه و تقاضا 
در بازار داخل و هماهنگی موجود با بورس کالا، مساله کف عرضه برای 
همه تولیدکنندگان مواد معدنی که دارای نیاز داخلی هستند مشخص و 
معین شده است و بر این اساس اولویت نخست وزارت صمت تامین نیاز 
بازار داخل و در صورت کفایت اجازه صادرات به منظور کمک به تامین ارز 
مورد نیاز کشور در شرایط بسیار سخت و تحریم های ناجوانمردانه دولت 
ایالات متحده و هم پیمانانش است. لازم به ذکر است رصد دائم بازار و 
عرضه های بورس کالا توسط دفاتر تخصصی این معاونت در حال اجرا بوده 
و در صورت مشاهده هر مورد خارج از عرف مطابق قوانین و مقررات جاری 

اقدام لازم معمول می شود.

مدیرعامل سازمان بنادر: مسافران 
نوروزی، شناور غیرمجاز سوار نشوند

از  مردم  استقبال  پیش بینی  با  دریانوردی  و  بنادر  سازمان  مدیرعامل 
از بنادر و  سفرهای دریایی در نوروز ۱۴۰۲، تاکید کرد: هموطنان صرفاً 
شناورهای مجاز و تحت نظارت و کنترل سازمان بنادر و دریانوردی برای 
سفر دریایی استفاده و از انجام مسافرت  در اسکله ها و به وسیله شناورهای 

غیرمجاز جدا خودداری کنند.
به گزارش ایرنا از سازمان بنادر و دریانوردی، »علی اکبر صفایی« در نشست 
ستاد تسهیل و تأمین ایمنی سفرهای دریایی نوروز ۱۴۰۲، اظهار داشت: 
حفظ جان افراد در ترددهای دریایی، به ویژه در ایام نوروز، مهم ترین اصل 
فرآیند حمل ونقل  در  و  اسکله ها  در  مردم  جان  و حفاظت  ایمنی  است. 
اصلا  مسافری،  و  تفریحی  جزایر  و  سواحل  در  مسافران  جابه جایی  و 

شوخی بردار نیست و باید با بالاترین دقت انجام شود.
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی با اشاره به تشکیل کمیته حمل و نقل 
دریایی نوروزی ذیل وزارت راه و شهرسازی در این سازمان، تاکید کرد: 
همه  دستگاه های اجرایی، نظامی و انتظامی ذیربط با تسهیل و ارائه خدمات 
سفرهای دریایی باید با هماهنگی سازمان در طرح نوروزی مشارکت داشته 

باشند.
سایر  تکالیف  باید  نوروزی،  دریایی  سفرهای  ستاد  اینکه  بیان  با  صفایی 
دستگاه های مرتبط در سفرهای دریایی را به آنها اعلام و ابلاغ کند، تاکید 
کرد: مطابق با پروتکل های بهداشتی و ایمنی، شناورهای مسافری باید به 

لحاظ ایمنی و آراستگی مورد بازرسی و کنترل بندر قرار گیرد.
نوروز ۱۴۰۲،  ایام تعطیلات  با  ماه مبارک رمضان  تقارن  به  اشاره  با  وی 
خاطر نشان کرد: با استفاده از ظرفیت پایگاه های بسیج بنادر، موکب های 
مناسبی برای پذیرایی از مردم به هنگام افطاری، در بنادر مبدا و جزایر 

مقصد تدارک دیده  شود.
مردم  به موقع  اطلاع رسانی  اهمیت  بر  تاکید  با  بنادر  سازمان  مدیرعامل 
با  است  لازم  افزود:  عید،  تعطیلات  ایام  در  وضعیت جوی  از  مسافران  و 
تمهیدات مناسب، مسافران و گردشگران دریایی را از وضعیت هواشناسی 

دریایی، قبل از عزیمت به سفر با خبر سازیم.
سفر  از  هموطنان  اجتناب  بر  همچنین  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
اماکن غیر مجاز تاکید کرد و اظهار داشت:  از  ایمن و  با شناورهای غیر 
ارائه خدمت در شرایط نامساعد جوی، صرفا  از  تعطیلی بنادر و اجتناب 
برای ارتقا سطح ایمنی سفر و سلامت جان مسافران است، لذا هموطنان 
به هیچ عنوان در زمان وزش شدید باد متلاطم دریا با پذیرش پیشنهاد 
افراد سودجو و استفاده از شناورهای غیر مجاز سلامت خود و همراهان را 
دستخوش منفعت طلبی افراد خاطی قرار نداده و حلاوت و شیرینی سفر 

دریایی را به کام خود و همراهان تلخ نکنند.

ایران  مدیرعامل شرکت ملی نفت 
و  راهبری  مسئولیت  حکمی  در 
و  ساماندهی  طرح های  بر  نظارت 
و  نفت  همراه  گازهای  جمع آوری 
مشعل را به مدیر سرمایه گذاری و 
کسب و کار این شرکت ابلاغ کرد.

به گزارش خبرگزاری مهر به نقل 
از شرکت ملی نفت ایران، در حکم 
به  خطاب  خجسته مهر  محسن 
»با  است:  آمده  کردزنگنه  فریدون 
عنایت به اهمیت موضوع طرح های 
گازهای  جمع آوری  و  سامان دهی 
تجهیز  و  مشعل  و  نفت  همراه 
صنعت  تحول  و  تحویل  مبادی 
اندازه گیری  سیستم های  به  نفت 
راستای  در  و  خودکار  دقیق 
بالادستی  احکام  و  قوانین  اجرای 
نفت  وزارت  کلی  سیاست های  و 

از  بهره برداری  و  توسعه  مسیر  در 
منابع نفت و گاز، کاهش آلایندگی ها، 
و  ارزش  زنجیره  تداوم  و  حفظ  لزوم 
سراسری  شبکه  ظرفیت  نیاز  تأمین 
هیدروکربوری  تراز  شفاف سازی  گاز، 
و  ارقام تحویل  از  ابهام  رفع  و  کشور 
تحول مواد نفتی، همچنین به منظور 
تصمیم گیری  تمرکز  و  یکپارچگی 
این  موجب  به  سیاست گذاری،  و 
حکم مسئولیت راهبری و نظارت بر 
طرح های مذکور به جنابعالی محول 
انتظار در  می شود. اهم وظایف مورد 

این حوزه ها شامل موارد زیر است:
برنامه  تدوین  و  سیاست گذاری   -۱
جمع آوری  و  سامان دهی  جامع 

گازهای همراه نفت و مشعل
و  بلندمدت  دقیق  برنامه ریزی   -۲

برای جمع آوری گازهای  کوتاه مدت 
همراه نفت و مشعل با تأکید بر اولویت 

اول این طرح ها
به منظور  سرمایه گذاری  جذب   -۳
و  نفت  همراه  گازهای  جمع آوری 

مشعل
فرآیند  بر  نظارت  و  راهبری   -۴
و  قیمت گذاری  مزایده،  برگزاری 
انعقاد قراردادهای فروش و جمع آوری 

گازهای همراه نفت و مشعل
۵- تدوین ابزارهای تشویقی / تنبیهی 
به منظور  مربوطه  قراردادهای  در 
همراه  گازهای  جمع آوری  در  تسریع 

نفت و مشعل
اجرای  بر  نظارت  و  پایش   -۶
مایع،  گاز  و  گاز  کارخانه های 
نیروگاه های برق متعلق به شرکت ملی 
نفت ایران و سایر پروژه های جمع آوری 

گازهای همراه نفت و مشعل و پایش 
راه اندازی  در  تسریع  به همراه  طرح ها 

طرح های در حال اجرا
یکپارچه سازی  اصلاح،  بازنگری،   -۷
شیوه نامه ها  دستورعمل ها،  تدوین  و 
راستای  در  موجود  ابلاغیه های  و 
و  نفت  همراه  گازهای  جمع آوری 

مشعل
نیاز  مورد  مالی  تأمین  اولویت   -۸
همراه  گازهای  جمع آوری  طرح های 
در  داخلی  منابع  از  مشعل  و  نفت 
بخش  ورود  نداشتن  تمایل  صورت 

خصوصی
آخرین  جمع آوری  و  مطالعه   -۹
خصوص  در  اطلاعاتی  داده های 
و  موجود  اندازه گیری  سیستم های 

مورد نیاز
جهت  دقیق  برنامه ریزی   -۱۱

تحویل  مبادی  تجهیز  طرح  اجرای 
و تحول صنعت نفت به سیستم های 

اندازه گیری دقیق خودکار
اقدامات  اجرای  منظم  پایش   -۱۲
تحویل  مبادی  تجهیز  طرح  اجرایی 
و تحول صنعت نفت به سیستم های 

اندازه گیری دقیق خودکار
عامل  مدیران  تمامی  است  لازم 
شرکت های فرعی و مدیران و رؤسای 
اهتمام  نهایت  ستادی  واحدهای 
طرح های  اجرای  راستای  در  را  خود 
همکاری  و  گیرند  به کار  فوق الذکر 
شایسته را با جنابعالی به عمل آورند. 
دوره ای  گزارش های  ارائه  و  تنظیم 
مورد  شده  انجام  اقدام های  از  منظم 

تأکید است.
وظایف  انجام  در  را  جنابعالی  توفیق 

محوله از خداوند منان خواستارم.«

از سوی مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران ابلاغ شد؛

وظایف مسئول راهبری و نظارت برطرح 
سامان دهی و جمع آوری گازهای مشعل

گزارش

سخنگوی ساتبا:

 برق تولیدی پنل های خورشیدی تا  

۱۶ برابر قیمت برق خریداری می شود

به  اشاره  با  برق  بهره وری  و  تجدیدپذیر  انرژی های  سازمان  سخنگوی   
افزایش نرخ خرید تضمینی برق نیروگاه های خورشیدی مقیاس کوچک، 
را حداقل  تولیدی توسط پنل های خورشیدی  برق  افراد می توانند  گفت: 
۱۵ تا ۱۶ برابر قیمت برقی که از وزارت نیرو خریداری می کنند به سازمان 

انرژی های تجدیدپذیر بفروشند.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، »جعفر محمدنژاد سیگارودی« افزود: این امر 
جزو سیاست های تشویقی وزارت نیرو برای توسعه نیروگاه های تجدیدپذیر 

محسوب می شود.
وی درباره طرح تشویقی وزارت نیرو برای توسعه ظرفیت تولید انرژی های 
خورشیدی  نیروگاه های  توسعه  موضوع  داد:  ادامه  کشور،  در  تجدیدپذیر 
مقیاس کوچک که می تواند در پشت بام خانه ها، سوله ها یا مرکز تولیدی 
برنامه حمایتی و  در شهرک های صنعتی نصب شود در سال گذشته در 

توسعه ای ساتبا بوده است.
وزیر  ابلاغیه  و  مصوبه  پی  در  و  امسال  کرد:  ساتبا خاطرنشان  سخنگوی 
نیرو، نرخ خرید تضمینی برق نیروگاه های خورشیدی مقیاس کوچک تا 
۲۰ کیلووات از ۱۴۵۰ تومان به ازای هر کیلووات ساعت به ۱۷۵۰ تومان 
افزایش یافت و چنانچه این میزان از ۲۰ کیلووات به ۲۰۰ کیلووات افزایش 
یابد، نرخ خرید تضمینی آن از ۱۲۰۰ تومان به ۱۶۵۰ تومان به ازای هر 

کیلووات ساعت افزایش خواهد یافت.
برای  برق،  ۲۰ساله  تضمینی  خرید  قرارداد  عقد  امکان  داد:  ادامه  وی 
توسعه نیروگاه های خورشیدی در شهرک های صنعتی روی سقف سوله ها، 
زمین های در اختیار شرکت ها یا مراکز تولیدی و نیز زمین های شخصی 
که کاربری  های دیگری ندارد از ۲۰۰ کیلووات تا ۳ مگاوات با نرخ ۱۶۵۰ 

به ازای هر کیلووات ساعت با سازمان ساتبا فراهم شده است.
محمدنژاد سیگارودی خاطرنشان کرد: همه مردم در چنین شرایطی این 
امکان را دارند در صورت تمایل و دارا بودن شرایط مورد نیاز در این مدل 
توسعه نیروگاه های تجدیدپذیر مشارکت داشته باشند؛ البته خانواده ها یا 
تولید  که  را  برقی  ندارند  اجباری  می کنند  تولید  برق  که  صنعتی  مراکز 
می کنند خودشان مصرف کنند؛ این امر می تواند جذابیت سرمایه گذاری 

را برای افراد افزایش دهد.
سازمان  کوچک  مقیاس  سامانه های  توسعه  دفتر  مدیرکل  گفته  به 
انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری برق ایران، بررسی های فنی و اقتصادی 
صورت گرفته در این رابطه گویای این امر است که مشارکت افراد در این 

زمینه می تواند برای آن ها با منافع اقتصادی همراه باشد.
می توانند  توافق،  اساس  بر  آپارتمان ها  در  ساکن  خانواده های  افزود:  وی 
مشارکت،  و  کنند  نصب  تجمیعی  صورت  به  را  خورشیدی  نیروگاه های 
ساکنان  خود  توسط  باید  آپارتمان نشینی  بر  حاکم  حقوق  و  مشاعات 
پیگیری و به توافق برسد؛ در این زمینه کارشناسان فنی در شرکت توزیع 
ارائه مشاوره های تلفنی و حضوری  برق در تهران و سایر استان ها آماده 

هستند.
برق  توزیع  شرکت های  همه  سایت  وب  گفت:  سیگارودی  نژاد  محمد 
از طریق سامانه  ایجاد شده است و  نیروگاه خورشیدی  بخشی به عنوان 
این  خورشیدی(،  نیروگاه  از  برق  تضمینی  خرید  ملی  )سامانه  مهرسان 
امکان برای همه شهروندان وجود خواهد داشت تا با ورود به این سامانه و 

ارائه مشخصات لازم درخواست های خود را ثبت کنند.
انرژی های  سازمان  کوچک  مقیاس  سامانه های  توسعه  دفتر  مدیرکل 
تجدیدپذیر و بهره وری برق ایران افزود: ذیل تمام شرکت های توزیع برق 
پیمانکاران  این  شده اند،  معرفی  شده  صلاحیت  تأیید  پیمانکاران  کشور 

علاوه بر قابلیت تامین تجهیزات، امکان اجرای پروژه را نیز دارند.

رئیس مجلس شورای اسلامی: تولید و 

فروش نفت سال  آینده تراز می شود
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه بیش از آنچه که درباره توان فروش 
نفت ایران گفته می شود، توان تولید و صادرات داریم گفت که سال آینده بر 

اساس ظرفیت تولید و میزان فروش، تراز خواهد شد.
 محمدباقر قالیباف در نوبت صبح جلسه علنی مجلس و در جریان بررسی جزییات 
لایحه بودجه ۱۴۰۲، در پاسخ به تذکر نماینده قزوین که ارقام مندرج در بودجه 
در حوزه تولید و فروش نفت را غیرواقعی دانسته و از ناترازی عملیاتی بودجه انتقاد 

کرده بود، این توضیحات را بیان کرد.
لطف الله سیاهکلی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس در اخطاری با استناد 
به اصل ۳ قانون اساسی، اختصاص ۱۴.۵ درصد درآمدهای نفتی به وزارت نفت را 
غیرشفاف دانست و گفت: دولت قوی حاصل مجلس قوی است و مجلس با ریل 

گذاری صحیح می تواند مشکلات را حل کند.
وی با یادآوری اینکه اصل سوم قانون اساسی بر اقتصاد صحیح و عادلانه منطبق بر 
اصول اسلامی جهت ایجاد رفاه و رفع فقر تاکید دارد و رهبر معظم انقلاب نیز بر 
مهار تورم تاکید کرده اند، اظهار داشت: پرسش من این است که آیا بودجه ای که 
مجلس شورای اسلامی تصویب می کند ضد تورمی است؟ آیا برای تورم و جبران 

کسری بودجه و علاج ناترازی بانک ها در بودجه راهکاری پیش بینی شده است؟
نماینده مردم قزوین در مجلس با بیان اینکه خوشبختی و بدبختی یک ملت به 
مجلس آن بستگی دارد، عنوان کرد: در بررسی لایحه بودجه به میزان ۱۴.۵ درصد 
بودجه نفت، به وزارت نفت تخصیص داده شده در حالی که بیش از ۱۳ سال است 
که این رقم ثابت است و نمی دانیم که وزارت نفت با آن چه کار می کند و این 

بخش غیرشفاف است.
وی یادآور شد: در بودجه سال آینده میزان فروش نفت یک میلیون و ۴۰۰ هزار 
بشکه در روز با قیمت ۸۵ دلار تعیین شده است؛ حال اگر آن را در ۳۶۵ روز 
ضرب کنیم و با در نظر گرفتن دلار ۲۳ هزار تومانی در بودجه، ۳۰۳ هزار میلیارد 
تومان درآمد حاصل از فروش نفت است در حالی که نمی توانیم این میزان نفت 
را بفروشیم.این نماینده مجلس تاکید کرد: اوپک سقف فروش نفت ایران را چهار 
تولید داریم که یک  توان  تنها سه میلیون  اکنون  و  میلیون بشکه لحاظ کرده 
میلیون و ۸۵۰ بشکه در داخل مصرف می شود و تنها یک میلیون و ۱۵۰ هزار 
بشکه باقی می ماند. حال ما چگونه می خواهیم روزی یک میلیون و ۴۰۰ هزار 
بشکه نفت بفروشیم.رئیس مجلس در پاسخ به این اخطار اظهار داشت: در حوزه 
تراز عملیاتی بودجه و ناترازی بانک ها باید دقت کنیم تا مباحث مربوط به رشد 

نقدینگی اصلاح شود.
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سازمان  اولیه  بازار  بر  نظارت  مدیر 
بورس و اوراق بهادار گفت: پیش بینی 
پروژه های  که  شرکت هایی  شود  می 
به  اما  دارند،  اجرا  دست  در  مناسبی 
پروژه ها  این  مالی  منابع  دلیل کمبود 
پیشرفت کافی را نداشته اند، از طریق 
تامین  بتوانند  ابزار »شرکت پروژه ها« 
اتمام  به  را  پروژه ها  و  کرده  مالی 

برساند.
بورس،  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
به  اشاره  با  قلب«  روشن  »وحید 
طریق  از  مالی  تامین  دستورالعمل 
هیات  افزود:  پروژه  شرکت  ابزار 
بهادار  اوراق  بورس  سازمان  مدیره 
چگونگی  دستورالعمل  گذشته  سال 
شرکت  عمومی  عرضه  مجوز  صدور 
کرد  تصویب  را  عام  سهامی  پروژه 
که  پروژه هایی  اساس،  همین  بر  و 
از  برداری  بهره  و  راه اندازی  به منظور 
و  شده  انجام  کافی  برنامه ریزی  آنها، 
فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۲۰ از  بیش 
عرضه  طریق  از  می توانند  داشته اند، 
شرکت  تاسیس  فرآیند  در  عمومی 
سهامی عام یا افزایش سرمایه از محل 
صرف حق تقدم در شرکت سهامی عام 
موجود، اقدام به پذیره نویسی عمومی 
تکمیل  برای  نیاز  مورد  وجوه  و  کرده 
تامین  بازار سرمایه  از طریق  را  پروژه 

مالی کنند.
قرار  پروژه ای که  قاعدتاً  ادامه داد:  وی 
پذیره نویسی  سرمایه  بازار  در  است 
شده و تامین مالی شود باید الزاماتی 
اینکه  جمله  از  کند،  رعایت  هم  را 
مجوزهای لازم برای اجرای این پروژه 
دریافت شده و مفروضات قابل تامین 
مناسبی  برنامه ریزی  و  داشته  وجود 

هم انجام شده باشد.
مخاطبان  اینکه  بیان  با  قلب  روشن 
مجوز  صدور  چگونگی  دستورالعمل 

سهامی  پروژه  شرکت  عمومی  عرضه 
گروه  گفت:  هستند،  گروه   ۲ عام 
اشخاصی  یا  موسسان  نخست، 
یک  اجرای  توانمندی  که  هستند 
لازم  مجوزهای  و  داشته  را  پروژه 
هم  دوم  گروه  و  کرده اند  دریافت  را 
بررسی  با  که  هستند  سرمایه گذارانی 
طرح تجاری و بازدهی آتی پروژه، در 
این  در  و  کرده  شرکت  پذیره نویسی 
از  بعد  و  کرده  سرمایه گذاری  پروژه 
اتمام و بهره برداری از پروژه، در سود 

آن شریک خواهند بود.
سازمان  اولیه  بازار  بر  نظارت  مدیر 
ضمانت  درباره  بهادار  اوراق  و  بورس 
اجرای شرکت پروژه ها، اظهار داشت: به 
هر حال هر سرمایه گذاری ریسک هایی 
با  اما  داشت،  خواهد  همراه  به  هم 
این پروژه ها، در  هدف کنترل ریسک  
برای  الزاماتی  هم  دستورالعمل جدید 
پروژه ها در نظر گرفته ایم تا پروژه های 
ابزار در بازار  قابل قبول از طریق این 

تامین  و  شده  پذیره نویسی  سرمایه 
همچنین  ادامه داد:  کنند.وی  مالی 
شخص  یک  باید  پروژه  هر  موسسان 
حقوقی دارای توانمندی مالی کافی را 
به عنوان متعهد بازخرید سهام معرفی 
کنند تا چنان چه تفاوت معناداری بین 
اجرای پروژه با زمان بندی اعلام شده 
ایجاد  پذیره نویسی  زمان  برنامه  در 
مطابق  پروژه  پیشرفت  درصد  و  شد 
برنامه ریزی نبود، این شخص حقوقی، 
گذاران،  سرمایه  تمایل  صورت  در 
پرداخت  و  سهام  بازخرید  به  متعهد 
به علاوه  پول مشارکت کنندگان  اصل 
سود بانکی از مدت زمان پذیره نویسی 

تا زمان فروش سهام باشد.
استقبال  مورد  در  قلب  روشن 
نیازمند  پروژه های  دارای  شرکت های 
گفت:  طرح،  این  از  مالی  تامین 
دستورالعمل نحوه صدور مجوز عرضه 
عام،  سهامی  پروژه  شرکت  عمومی 
سال گذشته تصویب و بعد از آن هم 

انجام  دستورالعمل  این  در  اصلاحاتی 
متقاضی  شرکت  چند  اکنون  شد. 
تاسیس شرکت پروژه سهامی عام بوده 
و در حال تکمیل مدارک هستند که 
پس از بررسی مدارک نسبت به صدور 
شرایط  واجد  متقاضیان  برای  مجوز 
هنوز  هرچند  کرد،  خواهیم  اقدام 

مجوزی صادر نشده است.
در  می کنیم  تلاش  تصریح کرد:  وی 
شرکت های  به  مجوز  صدور  فرآیند 
در  سخت گیری  عام،  سهامی  پروژه 
کاهش  موجب  که  باشد  اندازه ای 
از  مالی  تامین  به  موسسان  رغبت 
طریق بازار سرمایه نشده و ریسکی هم 
توجه سرمایه گذاران نشود. پیش بینی 
پروژه های  که  شرکت هایی  شود  می 
به  اما  دارند،  اجرا  دست  در  مناسبی 
پروژه ها  این  مالی  منابع  دلیل کمبود 
پیشرفت کافی را نداشته اند، از طریق 
و  کرده  مالی  تامین  بتوانند  ابزار  این 

پروژه را به اتمام برساند.

مدیر نظارت بر بازار اولیه سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد:

تجهیز سرمایه های خُرد برای تکمیل طرح های نیمه تمام با کمک ابزار »شرکت  پروژه ها«
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سلامت
خبر

  2400  نقطه حوزه سلامت فاقد 
زیرساخت های ارتباطی هستند

آمار  مرکز  رییس 
اطلاعات  فناوری  و 
گفت:  بهداشت  وزارت 
در  مشکلات  از  یکی 
پرونده  تکمیل  مسیر 
سلامت،  الکترونیک 
و  خانواده  پزشکی 
مربوط  ارجاع  نظام 
های  زیرساخت  به 
گونه  به  است  ارتباطی 
و ۴۰۹  هزار  دو  که  ای 
ارتباطی  های  زیرساخت  فاقد  سلامت،  حوزه  نقطه 
به  بهداشت  وزارت  سوی  از  موارد  این  که  هستند 
وزارت ارتباطات اعلام و مشکل تعدادی از این نقاط، 

برطرف شده است.
 دکتر سید رضا مظهری در اجلاس روسای دانشگاه 
در  پزشکی سراسر کشور  علوم  های  دانشکده  و  ها 
به  اشاره  با  مقدس  مشهد  سلامت  شهدای  مجتمع 
نقش  تخصصی  کارگروه های  و  کارگاه ها  برگزاری 
فناوری اطلاعات در این اجلاس از بررسی مشکلات، 
چالش ها و راهکارهای بهبود نقش فناوری اطلاعات 
روسای  با حضور  ارجاع  نظام  و  خانواده  پزشکی  در 

دانشگاه ها و دانشکده های علوم پزشکی خبر داد.
حیطه  در  حوزه سلامت  اطلاعات  عمده  افزود:  وی 
 HIS منبع  سه  از  ارجاع  نظام  و  خانواده  پزشکی 
)سیستم اطلاعات بیمارستانی(، نسخه های سرپایی 
پارسا،  ناب،  بهداشت شامل  و سامانه های چهارگانه 

سینا و سیب جمع آوری می شود.
رییس مرکز آمار و فناوری اطلاعات وزارت بهداشت 
پرونده  تکمیل  مسیر  در  مشکلات  از  یکی  گفت: 
ارجاع  نظام  و  خانواده  پزشکی  سلامت،  الکترونیک 
به گونه ای  ارتباطی است،  به زیرساخت های  مربوط 
فاقد  سلامت،  حوزه  نقطه   ۴۰۹ و  هزار  دو  که 
از  موارد  این  که  هستند  ارتباطی  های  زیرساخت 
و  اعلام  ارتباطات  وزارت  به  بهداشت  وزارت  سوی 

مشکل تعدادی از این نقاط، برطرف شده است.
رییس مرکز آمار و فناوری اطلاعات وزارت بهداشت 
خاطرنشان کرد: در سامانه ارجاع الکترونیک، امکانات 
و  آزمایش ها  و  ویزیت  تشخیص،  برای  بسیار خوبی 
تخصص  فوق  یا  متخصص  یک  به  ارجاع  همچنین 
دیگر در نظر گرفته شده است. در وزارت بهداشت، 
پنل میان ابزار نوبت دهی الکترونیک برای بیش از 
۶۰۰ بیمارستان ایجاد شده است و امکان رصد نوبت 
های الکترونیکی در تمام بیمارستان های کشور نیز 

وجود دارد.

 معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت، 
اکنون  هم  گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان 
دانشگاه  در  تحقیقاتی  مرکز   ۸۰۰ از  بیش 
و  پژوهش  به  کشور  پزشکی  علوم  های 

تحقیق مشغول هستند.
معاونان  اجلاس  در  پناهی  یونس  دکتر 
پژوهش و فناوری دانشگاه ها و دانشکده های 
علوم پزشکی سراسر کشور در مشهد افزود: 
تحقیقاتی  مراکز  نیازمند  علمی  مرجعیت 
پویا و متمرکز است و فعالیت های این مراکز 
کشور  کلان  اولویت های  راستای  در  باید 

باشد.
علمی  مرجعیت  ملزومات  داد:از  ادامه  وی 
بهره  سیاست گذاری،  ساختار،  داشتن 
برداری از سطوح  راهبردی، ارتباطات علمی، 
فرایند  و  محتوا  پاسخگویی،  شاخص های 
مستلزم  علمی  مرجعیت  به  رسیدن  و  است 
استفاده از ظرفیت علمی و پژوهشی تمامی 

نخبگان ایرانی و غیرایرانی است.
بهداشت،  وزارت  فناوری  و  تحقیقات  معاون 
درصد   ۳۰ گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان 
علمی  ارتباطات  کمک  با  کشور  علم  تولید 
کشورهای  در  عدد  این  که  حالی  در  بوده 
دیگر منطقه تا ۷۰ درصد بوده است از این 
از  بیش  ارتباط گیری  با  بتوانیم  باید  ما  رو 
پیش این عدد را افزایش دهیم و در کنار آن 
از تمامی دانشگاه ها و دانشکده ها می خواهیم 
که یک طرح ملی شاخص در حوزه پژوهش 

ارائه کنند.
علمی  دیپلماسی  در  باید  ما  افزود:  پناهی 

آن  منافع  که  دهیم  صورت  را  اقداماتی 
خصوص  این  در  و  شود  دیده  کشور  برای 
مقیم  ایرانی  نخبگان  ظرفیت   از  استفاده  بر 
پروژه  طراحی  همچنین  و  کشور  از  خارج 
از  حمایت  برای  بین المللی  سازمان های  با 

کشورهای منطقه تاکید داریم.
وی اضافه کرد: کشور ما اکوسیستم فناوری 
مبتنی بر مدل های پویا را دارد و این موضوع 
بیشتر  هرچه  اجرای  برای  مناسبی  بستر 

جمله  از  مختلف  موضوعات  در  تحقیقات 
طرح پزشک خانواده وزارت بهداشت، درمان 
اوایل  از  و آموزش پزشکی است طرحی که 

سال آینده اجرایی و عملیاتی خواهد شد.
بهداشت،  وزارت  فناوری  و  تحقیقات  معاون 
درمان و آموزش پزشکی گفت:موضوع غذا و 
از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است  دارو 
و  تحقیق  این خصوص  در  که  مراکزی  از  و 

پژوهش دارند به طور ویژه حمایت می شود.

خانواده  پزشک  طرح  داد:  ادامه  پناهی 
برای حضور در جمع مردم  فرصتی مناسب 
و  آنان  نیازهای  و  مشکلات  با  آشنایی  و 
فرادانشگاهی  تحقیقات  انجام  همچنین 
معاونان  روزه  یک  اجلاس  بود.  خواهد 
پژوهش و فناوری دانشگاه ها و دانشکده های 
میزبانی  به  کشور  سراسر  پزشکی  علوم 
مجتمع  در  مشهد  پزشکی  علوم  دانشگاه 

شهدای سلامت برگزار شد.

معاون وزیر بهداشت: 

800   مرکز تحقیقاتی در دانشگاه های علوم 
پزشکی کشور فعال است

رییس  و  جمهوری  رییس  معاون 
با  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
پیشگیری  در  قوانین  ضعف  به  اشاره 
از وقوع جرایم محیط زیستی، گفت: 
بسیاری  از  زیست  محیط  حفظ 
ممانعت  جامعه  ناهنجاری های  از 

می کند.
حفاظت  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
امروز  سلاجقه  علی  زیست،  محیط 
شورای  نشست  چهارمین  در  شنبه 
محیط  حفاظت  سازمان  حقوقی 
همکاری  از  تقدیر  ضمن  زیست 
دادستانی  و  قضاییه  قوه  تنگاتنگ 
با سازمان حفاظت محیط  کل کشور 
از  بسیاری  برای  هنوز  افزود:  زیست، 
زیست  محیط  از  حفاظت  دستگاه ها، 
مطرح  ذاتی  وظیفه  یک  عنوان  به 
هرچه  اتفاق  این  باید  و  است  نشده 

سریعتر رخ دهد.
کاملا  را  سیزدهم  دولت  رویکرد  وی 
به  توجه  و  توصیف  زیستی  محیط 
زیست  محیط  از  حفاظت  مقوله 
از  را  آینده  سال  بودجه  لایحه  در 

نمونه های این رویکرد عنوان کرد.
رییس سازمان حفاظت محیط زیست 
تخلفات  از  بسیاری  کرد:  تصریح 
اقتصادی،  با مشکلات  محیط زیستی 
اجتماعی و سیاسی در هم تنیده است 
و تا این مشکلات حل نشود نمی توان 

به طور کامل از این جرایم پیشگیری 
کرد.

مجازات  و  جرم  همخوانی  سلاجقه، 
پیشگیری  در  مهم  موارد  از  یکی  را 
و  کرد  بیان  زیستی  محیط  جرایم  از 
آرای سبز قضات دستگاه  از  تقدیر  با 
قضایی، گفت: اکنون مطالبه از سمت 
به  نسبت  قضاییه  قوه  و  دادستانی 
زیاد  بسیار  زیستی  محیط  مسائل 

است.
وی اظهار امیدواری کرد برگزاری این 
نشست ها موجب نزدیکی دستگاه های 
مختلف برای حفاظت از محیط زیست 

کشور شود.
شناسایی و ارائه راهکارهای پیشگیری 

برای جرایم محیط زیستی
مدیریت،  توسعه  معاون  همچنین 
سازمان  مجلس  امور  و  حقوقی 
حفاظت محیط زیست از فعال کردن 
کارگروه  جمله  از  کارگروه  چندین 
شورای  ذیل  جرم  وقوع  از  پیشگیری 
گفت:  و  داد  خبر  سازمان  حقوقی 
در  زیستی  محیط  جرایم  مصادیق 
زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
هریک  برای  باید  و  شده  شناسایی 

راهکارهای پیشگیری مشخص شود.
همکاران  آموزش  بر  شعاع  انجم  رضا 
محیط  حفاظت  سازمان  حقوقی 
قضات  و  کشور  سراسر  در  زیست 

تاکید  زمینه  این  در  قضایی  دستگاه 
کرد و یادآور شد: موضوع ایجاد شعب 
محیط  جرایم  به  رسیدگی  تخصصی 
کل  دادستانی  همکاری  با  زیستی 

کشور در دستور کار قرار دارد.
وی افزایش آگاهی و مشارکت مردمی 
محیط  جرایم  از  پیشگیری  در  را 
شدن  فعال  و  دانست  موثر  زیستی 
نظام پذیرش و بررسی پیشنهادات در 
سازمان حفاظت محیط زیست را در 

این راستا موثر ارزیابی کرد.
و  حقوقی  مدیریت،  توسعه  معاون 
محیط  حفاظت  سازمان  مجلس  امور 
بنیان  دانش  لزوم  بر  تاکید  با  زیست 
به  توجه  پیشگیری،  مقوله  کردن 
در  حقوقی  حوزه  در  پژوهش  امر 
را  زیستی  محیط  های  آموزش  کنار 

ضروری عنوان کرد.
وقوع  از  پیشگیری  در  قوانین  ضعف 

جرایم محیط زیستی
حقوق  معاون  جلسه،  این  ادامه  در 
جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  عامه 
دادستان کل کشور با اشاره به برخی 
کشور،  در  زیستی  محیط  بحران های 
گفت: بی تردید یکی از مسائل امنیتی 
دهه های  در  منطقه  و  دنیا  سطح  در 

آینده، مسائل محیط زیستی است.
غلامعباس ترکی با بیان اینکه قوانین 
مدیریت  برای  را  لازم  کفایت  موجود 

ندارد،  زیستی  محیط  چالش های 
عدم  قوانین،  نبودن  روز  به  افزود: 
قوانین  تکثر  و  تعدد  اجرایی،  ضمانت 
و عدم تناسب جرایم با خسارات وارد 
بر محیط زیست از جمله مشکلات ما 
در پیشگیری از جرایم محیط زیستی 
قوانین  همین  اینکه  ضمن  است، 
موجود هم به درستی اجرا نمی شوند.

ساختارهای  ضعف  ترکی،  گفته  به 
از  انسانی  نیروی  و  پیگیری  اجرایی، 
دیگر چالش های حفظ محیط زیست 

کشور است.
معاون قضایی دادستانی کل کشور با 
حفاظت  شهید   ۱۴۶ وجود  به  اشاره 
آسیب  ضرورت  بر  زیست  محیط  از 
تصریح  و  تاکید  موضوع  این  شناسی 
کرد: برای این موضوع می توان دلایلی 
ضعف  دفاعی،  تجهیزات  ضعف  چون 
ضعف  نیز  و  محیط بانان  آموزش 
که  قضایی  و  قانونی  حمایت های 
می شود،  هم  حمایت  احساس  شامل 
قانون  اگرچه  افزود:  برشمرد.وی 
محیطبانان  شامل  سلاح  بکارگیری 
این  در  اگر  بنابراین  می شود؛  هم 
را  آن  دارد،  وجود  مشکلی  ارتباط 
کنید  اعلام  دادستانی  به  و  شناسایی 
تا برای رفع این مشکل پیگیری شود.

ترکی خاطرنشان کرد: در مورد اطلس 
ما  درخواست  زیستی،  محیط  جرایم 
این است که جغرافیای جرایم محیط 
زیستی به تفکیک استان ها شناسایی 
و برای ما ارسال شود.معاون دادستان 
این  برگزاری  از  هدف  کشور  کل 
مسائل  اولویت  و  شناسایی  را  جلسه 
تدوین  و  عمده محیط زیستی کشور 
مشترک  اقدام  و  عملیاتی  برنامه های 
کرد. عنوان  آنها  پیگیری  برای 

حقوقی  شورای  جلسه  چهارمین 
با  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
حضور معاون دادستان کل کشور در 
حقوق عامه و پیشگیری از وقوع جرم، 
و  عالی کشور  دیوان  دادسرای  دادیار 
مدیرکل حوزه حقوق عامه دادستانی 
کل کشور، مدیرکل پیشگیری از جرم 
کل  مدیران  و  کشور  کل  دادستانی 
در  استان ها   زیست  محیط  حفاظت 
سازمان حفاظت محیط زیست برگزار 

شد.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست مطرح کرد:

ضعف قوانین در پیشگیری از وقوع جرایم محیط زیستی

خبر

خودکفایی در تولید 8۳ درصد مواد 
دارویی اثر تحریم ها را خنثی کرد

 رئیس سازمان غذا و دارو گفت: خودکفایی کشور در تولید 
۸۳ درصد مواد دارویی، اثر تحریم ها که توسط دشمنان حاکم 

شده را خنثی کرده است.
 سید حیدر محمدی در نخستین نمایشگاه محصولات دانش 
روز دوشنبه  پزشکی که  تجهیزات  و  دارو  بنیان حوزه غذه، 
در مصلی امام خمینی برگزار شد، افزود: در حال حاضر۴۷۵ 
شرکت دارویی، ۳۷۴ شرکت محصولات غذایی و فناوری های 
کشاورزی، ۳۲۸ شرکت در حوزه تجهیزات پزشکی بصورت 
به  وابستگی  از  و  کنند  می  فعالیت  کشور  در  بنیان  دانش 

واردات خارج شده و تا حدودی به خودکفایی رسیده ایم.
وی اظهار داشت: بیش از ۹۰ شرکت دانش بنیان در نمایشگاه 
به عنوان شرکت های برتر حاضر هستند و محصولات خود را 
به نمایش گذاشته اند تا با مجموعه ها و دستگاهای مرتبط 
وزارت صنعت، بازرگانی، گمرگ و غیره ارتباط بگیرند و به 
توانمندی های خوبی را در حوزه غذا، دارو و تجهیزات پزشکی 
با فعالیت این شرکت ها دست یافته ایم.محمدی تاکید کرد: 
بطوریکه  توانمندی رسیدیم،  به  در حوزه تجهیزات پزشکی 
برای نخستین بار شتاب دهنده خطی، ماشین های بیهوشی 
و دیالیزی تولید شدند، آنها نیاز به حمایت دارند تا در مراکز 

درمانی مورد استفاده قرار بگیرند.
بزرگی  افتخار  واردات  به  ما  وابستگی  کاهش  وی،  گفته  به 
است در شرایطی هستیم که تحریم ها به برکت توانمندی 
دانشمندان و شرکت های فناور، در تامین دارو و محصولات 
غذایی اثر گذار نبوده است، جا دارد همچنان اثر تحریم ها 
بنیان  از شرکت های دانش  به حمایت  نیاز  را خنثی کنیم 
داریم.محمدی اظهارداشت: در کنار این نمایشگاه از تعدادی 
محصولات مانند داروی آلبومین که در داخل تولید شده و 
فاکتور خونی و فرآورده حاصل از پلاسما، داروی سلول درمانی 
داروی بیهوشی، داروی درمان پرفشاری خون و دارویی برای 
بیماران قلبی که تپش قلب نامنظم دارند رونمایی می شود.

وی در پایان گفت: هدف از برگزاری این نمایشگاه تقدیر از 
تولیدکنندگان است تا با دلگرمی و حمایت بیشتر به تولید 

برآورده های دارویی، غذایی و تجهیزات پزشکی بپردازند.

سال پنجم - شماره   8176

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003160   
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/09 مورخ 
تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره 
بر  تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
حسینی  مصطفی  سید  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید 
سه  به  نسبت  شهریار  از  صادره   2 شناسنامه  شماره  به  کمال  فرزند 
به مساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  از ششدانگ یک  دانگ مشاع 
 324/81 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 110 فرعی مفروز از 
رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   115 از  تفکیکی   - قطعه 
کریم از مالکیت رسمی فروغ مسعودی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 24  /11 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 09 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003159   
مورخ 1401/11/09 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
به  علی  فرزند  بهارلو  حمید  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
شماره شناسنامه 947 صادره از شهریار نسبت به سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 324/81 مترمربع 
تفکیکی   - قطعه  از  مفروز  فرعی   110 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز 
مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   115 از 
رسمی فروغ مسعودی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
اعتراض خود  ماه  به مدت دو  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می 
تا به دادگاه صالحه  احاله  را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 24  /11 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 09 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/11/11 مورخ     140160301022003184
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
تصرفات مالکانه متقاضی احمد نقیانی فرزند حاجی رضا به شماره 
شناسنامه 42320 صادره از کوهدشت نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 259/50 مترمربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 163 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
علی رضا رفیعی آشتیانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 
و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 24  /11 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 09 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  نمک  خوش  جواد  آقای 
پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   1401/11/23 مورخ   1983
سند  از  عبارتست  )که  اصلی   115 از  فرعی   12050 ثبتی 
 75/77 مساحت  به  آپارتمان  دستگاه  یک  ششدانگ  مالکیت 
اصلی   115 از  فرعی   12050 پلاک  تفکیکی   9 قطعه  مربع  متر 
مفروز از 1109 فرعی از اصلی با سریال چاپی 429357 سری 
الف سال 00 به نام جواد خوش نمک به شماره دفتر الکترونیکی 
است.مفقود  شده  صادر  و  ثبت   140020301022013449
گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 
را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی 
ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد 
داشته  اعتراضی  یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره 
مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض 
خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض 
در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به 

متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

چهارشنبه 10   اسفند  1401



اخبار

معاون فرمانداری قصرشیرین:

کنترل و نظارت بهداشتی ویژه نوروز 

در قصرشیرین تشدید می شود

قصرشیرین  فرماندار  اجتماعی  سیاسی،  معاون   
واحدهای  بر  بازرسی  و  نظارت  کنترل،  تشدید  بر 
بهداشتی عرضه و توزیع گوشت و فرآورده های لبنی، 
مرغ و ماهی، نانوایی ها و تهیه مواد غذایی در روزهای 
پایانی سال و در آستانه نوروز و ماه مبارک رمضان 

تاکید کرد.
روز  خدرویسی«  »حجت  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
قصرشیرین،  کارگروه سلامت  جلسه  در  چهارشنبه 
افزود: گشت های مشترک توسط بهداشت و درمان 
و همراه با صنعت، معدن و تجارت باید نظارت های 
مستمر و بهداشتی را بازار و واحدهای تهیه و توزیع 

مواد غذایی در دستور کار قرار دهند.
بازدیدهای صورت  و  این طرح  اجرای  از  وی هدف 
بیان  شهروندان  غذایی  سلامت  ارتقای  را  گرفته 
سلامت  کارگروه  عضو  ادارات  کرد:  اظهار  و  کرد 
کرده  دنبال  را  خود  نظارتی  وظایف  جدیت  با  باید 
و با خاطیان سلامت غذایی جامعه به صورت قانونی 

برخورد کنند.
وی در ادامه از استقرار پزشکان متخصص در بخش 
های زنان، داخلی، رادیولوژی و سونوگرافی، اطفال، 
ابوالفضل  حضرت  بیمارستان  در  بیهوشی  جراحی، 
العباس )ع( شهرستان قصرشیرین خبرداد و گفت: 
با این اقدام بیماران از مراجعه به مرکز استان و یا 
شهرستان های همجوار در زمینه این تخصص ها بی 
نیاز شده و متحمل صرف هزینه و وقت زیاد و انواع 

مخاطرات جانی به لحاظ بعُد مسافت نمی شوند.
رییس شبکه بهداشت و درمان قصرشیرین نیز گفت: 
علاوه بر استقرار پزشکان متخصص ۱۱ نفر پزشک 
عمومی در بیمارستان ابوالفضل العباس )ع( و دیگر 
مراکز درمانی این شهرستان نیز به بیماران خدمات 

لازم را ارائه می کنند.
نزدیکی  به  توجه  با  افزود:  آزادی«  »عمران  دکتر 
تعطیلات نوروز و شروع مباه مبارک رمضان، برنامه 
سلامت  مجموعه  کامل  آمادگی  برای  لازم  ریزی 
ارائه  در  شهرستان  ادارات  همکاری  با  شهرستان 

خدمت به مردم انجام شده است.
وی از تشدید نظارت های بهداشتی و آمادگی کامل 
مرزی  مراقبت  های  پایگاه  و  مراکز  و  بیمارستان 
ماه  و  نوروز  ویژه  بهداشتی  نظارت  طرح  و  خبرداد 
مبارک رمضان تا ۱۶ اردیبهشت ماه سال آینده ادامه 

دارد.
قصرشیرین در غرب استان کرمانشاه با بیش از ۱۸۶ 
کیلومتر مرز مشترک با عراق و ۲ مرز رسمی و فعال 
پرویزخان و خسروی بیش از ۲۷ هزار نفر جمعیت 

ساکن دارد.
هر روز بیش از پنج هزار نفر نیز در مرزهای مذکور 
فعالیت اقتصادی دارند و روزانه شمار زیادی زایر و 
مسافر و خودروهای ترانزیتی و همچنین اتباع کشور 
عراق، از مرزهای شهرستان در حال تردد به داخل 
پزشکان  است  نیاز  رو،  این  از  کشورند  از  خارج  و 
متخصص در تمامی ایام ماه در بیمارستان فعالیت 
کنند و پاسخگوی بیماران و مراجعه کنندگان باشند.

شهرستان قصرشیرین علاوه بر ۲ درمانگاه شماره یک 
و ۲ شهری، دارای یک مرکز فوریت های پزشکی و 
یک بیمارستان است که سال ۷۶ ساخته شده و بخش 
های اطفال، اتاق عمل، جراحی عمومی، آزمایشگاه، 
رادیوگرافی،  سونوگرافی،  زایمان،  و  زنان  بخش 
اورژانس، داروخانه، بخش سرپایی، بستری و تخت 

های CPR در آن مستقر است.

مشکلات ۱۰ واحد تولیدی شاخص 
لرستان برطرف شد

 استاندار لرستان گفت: مشکلات و موانع ۱۰ واحد تولیدی 
شاخص استان به منظور رونق و توسعه اقتصادی، برطرف 
در  چهارشنبه  روز  زیویار  شد.فرهاد  اتخاذ  تصمیماتی  و 
جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید استان برای بررسی 
مسایل این واحدها اظهار کرد: مشکل واحدهای زاگرس 
خودرو بروجرد، خمیر مایه دورود، گهر دورود، فروسیلیس 
معدنی  آب  بروجرد،  نساجی  الیگودرز،  فروآلیاژ  بروجرد، 
بیشه خرم آباد، الکل سازی مهر آیین خرم آباد و ماشین 

سازی لرستان برطرف شد.
مراکز  این  فعالیت  مانع  ترین  عمده  را  برق  مشکل  وی 
در  موجود  موانع  راستا  این  در  و گفت:  برشمرد  تولیدی 
مسیر فعالیت و توسعه واحدهای تولیدی از جمله معوقات 
بانکی، تامین اجتماعی، بهداشت کار و معوقات گاز و برق با 

هماهنگی دستگاه های ذیربط برطرف می شود.

 استاندار کردستان گفت: نهضت درختکاری 
طول  در  نهال  اصله  میلیارد  یک  کاشت  با 
چهار سال در کشور آغاز می شود که سهم 
نهال  میلیون   ۱۲ میزان  این  از  کردستان 

است.

روز  زارعی کوشا  اسماعیل  ایرنا،  به گزارش 
چهارشنبه در ستاد مردمی نهضت جهادی 
حضور  با  که  درخت  میلیارد  یک  کاشت 
طبیعی  منابع  سازمان  جنگل،  معاونت 
ویدئو  صورت  به  و  کشور  آبخیزداری  و 

برگزار  کشور  سراسر  با  همزمان  کنفرانس 
نهال  تعداد  این  کاشت  کرد:  اظهار  شد، 
استان  در  طبیعی  منابع  هفته  با  همزمان 

آغاز می شود.
در  کاری  نهال  نهضت  اینکه  بیان  با  وی 

راستای حفظ منابع طبیعی و افزایش سطح 
هفته  در  افزود:  می شود،  انجام  جنگل ها 
در  نهال  هزار   ۷۴۰ امسال  طبیعی  منابع 
با  امیدوارم  و  می شود  کاشت  استان  سطح 
استان های  جزو  کردستان  مردم  همکاری 

پیشتاز در کشور باشیم.
نسبت  ما  شد:  یادآور  کردستان  استاندار 
منابع طبیعی  ارتقا  و  در حفظ  آیندگان  به 
نهضت  و  هستیم  مسئول  زیست  محیط  و 
این  به  عمل  راه های  از  یکی  درختکاری 

رسالت مهم است.
مرکز  در  همچنین  کردستان  استاندار 
نهالستان گریزه سنندج ۲ اصله نهال غرس 

کرد.
به گفته مدیران منابع طبیعی و آبخیزداری 
کردستان از ۱۲ میلیون اصله نهالی که در 
می شود  کاشت  درختکاری  بزرگ  نهضت 
از  مابقی  و  صنوبر  اصله  میلیون  هشت 

گونه های مختلف جنگلی خواهد بود.
از مساحت ۲ میلیون و ۹۳۷ هزار هکتاری 
استان کردستان، بیش از ۶۰ درصد آن شامل 
یک میلیون و ۵۸۷ هزار هکتار آن را مراتع 
در مجموع ۶۷  تشکیل می دهد؛  و جنگل 
هزار خانوار روستایی استان بهره بردار بخش 
مراتع هستند و بهره برداران کردستانی ۶.۵ 

درصد علوفه کشور را تولید می کنند.

 استاندار: ۱۲ میلیون اصله نهال در کردستان 
کاشت می شود

اخبار

پنجمین سامانه توزین حین حرکت استان 
کرمانشاه به بهره برداری رسید

از  کرمانشاه  استان  راه های  مدیریت  مرکز  رییس 
بهره برداری پنجمین سامانه توزین حین حرکت استان 
کرمانشاه در محور بیستون به کرمانشاه خبر داد و گفت: 
سامانه توزین در حین حرکت از آسیب رسیدن به راه ها 

به عنوان سرمایه ملی جلوگیری می کند.
»عمران قیاسی« روز سه شنبه به ایرنا افزود: گفت: حجم 
زیادی از خرابی راه ها به علت عبور وسایل نقلیه با تناژ 
بالا است که با این سامانه تخلفات اضافه تناژ شناسایی 

و از آسیب رسیدن به سرمایه ملی جلوگیری می شود.
وی اضافه کرد: مهمترین ویژگی سامانه توزین در حین 
حرکت کنترل وزن وسایل نقلیه در حال حرکت بدون 
نیاز به توقف است که این امر مزایایی چون جلوگیری از 
اتلاف زمان، صرفه جویی سوخت و حذف نیروی انسانی 

را به همراه دارد.
به گفته وی این سامانه با استفاده از سنسورهای نصب 
شده در سطح جاده، وسایل نقلیه متخلف دارای اضافه 
تناژ را شناسایی کرده و به طور هوشمند به اطلاع پلیس 

راه اطلاع می دهد.
قیاسی ادامه داد: همچنین این سامانه با دقت کامل قادر 
اطلاعات  مقایسه  از طریق  را  بارنامه  فاقد  ناوگان  است 
پلاک در بانک اطلاعات بارنامه سازمان راهداری و حمل 
برای  قانون  اعمال  جهت  و  شناسایی  جاده ای  نقل  و 

مبادی نظارت و کنترل بارنامه ارسال نماید.
افزود:  کرمانشاه  استان  راه های  مدیریت  مرکز  رییس 
شناسایی تخلفات تخطی از سرعت مجاز انواع خودروهای 
کمربند  که  رانندگانی  واضح  تصویر  نمایش  و  عبوری 
این سامانه  ویژگی های  دیگر  از  نبستند  را  ایمنی خود 
است که به مرور زمان سبب پیشگیری از بروز بسیاری 

از تخلفات می  شود.
قیاسی افزود: ۴۰ دستگاه دوربین ثبت تخلف هوشمند، 
تردد  دستگاه   ۸۲ و  حرکت  حین  توزین  دستگاه  پنج 
 ۳۳ و  کرمانشاه  استان  مواصلاتی  محورهای  در  شمار 
در  تردد  و  فعال  روزی  شبانه  بصورت  نظارتی  دوربین 
جاده های استان کرمانشاه و وظیفه خدمات رسانی به 

کاربران جاده ای را انجام می دهند.

سرپرست فرمانداری: ۹۱درصد سهم 

اشتغال قصرشیرین امسال محقق شده 

است

ابتدای  از  گفت:  قصرشیرین  فرمانداری  سرپرست   
این  اشتغال  تعهد  سهم  ۹۱درصد  تاکنون  امسال 
شهرستان معادل یک هزار و ۱۴۸ نفر شغل که در 

سامانه رصد به ثبت رسیده، محقق شده است.
ایرنا، »محمد حیدری« روز سه  به گزارش خبرنگار 
سرمایه گذاری  و  اشتغال  کارگروه  جلسه  در  شنبه 
قصرشیرین، افزود: سهم تعهد اشتغال این شهرستان 
در سال جاری یک هزار و ۲۶۲ نفر شغل است که 
تا کنون ۹۱ درصد آن  با تلاش ۱۸دستگاه اجرایی 
انجام شده است که بیشترین تعهد انجام شده برای 
اشتغال مربوط به صنعت معدن تجارت با ایجاد ۳۴۸ 
 ۳۳۶ با  )ره(  امام  امداد  کمیته  آن  از  پس  و  شغل 

شغل است.
وی اظهار کرد: از محل تسهیلات بند ب تبصره ۱۶ 
زایی  اشتغال  منظور  به  قصرشیرین  شهرستان  به 
۲۸۹ میلیارد ریال برای طرح های خود اشتغالی و 

کارفرمایی اختصاص یافته است.
های  دستگاه  از  قصرشیرین  فرمانداری  سرپرست 
اجرای و بانک ها خواست تا در جهت جذب بموقع 
در  ابلاغی  های  دستورالعمل  براساس  اعتبارات 
آورند. بعمل  لازم  اهتمام  تعهدات  اجرای  خصوص 

بسیار  های  ظرفیت  قصرشیرین  داد:  ادامه  حیدری 
خسروی،  رسمی  مرز   ۲ وجود  جمله  از  مهمی 
پرویزخان و منطقه آزادتجاری صنعتی و منطقه ویژه 
اقتصادی، اراضی کشاورزی و گلخانه ای برای توسعه، 
که  دارد  پایدار  اشتغال  و  کارآفرینی  و  پیشرفت 
استفاده درست از این مواهب و فرصت ها و ظرفیت 
ها می تواند منجر به ایجاد توسعه و رشد اقتصادی، 
برای  پایدار  درآمد  و  ثروت  تولید  و  شغل  ایجاد 
شود.شهرستان  بیکاری  مشکل  حل  و  مرزنشینان 
مرزی قصرشیرین با بیش از ۲۷ هزار نفر جمعیت در 
غرب کرمانشاه، با عراق ۱۸۶ کیلومتر مرز دارد که در 
امتداد این مرز، ۲ معبر رسمی پرویزخان و خسروی 
و صادرات  تجاری  اقتصادی،  مبادلات  که  دارد  قرار 
از  عراق  مرکزی  و حکومت  کردستان  اقلیم  به  کالا 

این ۲ مرز انجام می شود.

9استان ها

و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست   
تاکید  با  کرمانشاه  استانداری  اجتماعی 
سرزمینی  آمایش  سند  شدن  اجرایی  بر 
که  عواملی  از  گفت:  استان،  در  کتابخانه ها 
اجتماعی کمک  آسیب های  رفع  به  می تواند 
در  زیرا  کتابخانه هاست،  موضوع  همین  کند 
نباشد  فرهنگی  و  مطالعه  اهل  که  جامعه ای 

نمی توان انتظار رشد را داشت.
به گزارش روز دوشنبه ایرنا؛ »علی شعبانی« 
در جلسه انجمن کتابخانه های عمومی استان 
در استانداری، با اشاره به اهمیت سند ملی 
کتابخانه ها اظهار داشت: اجرای صحیح سند 
جانمایی  به  کتابخانه ها  سرزمینی  آمایش 
فرهنگ  و گسترش  مطالعه  فضاهای  درست 
کتابخوانی و در نتیجه رشد فرهنگی استان 

منتج خواهد شد.
شعار  یک  کتابخوانی  ضرورت  افزود:  وی 
رشد  باعث  مطالعه  فضای  ایجاد  و  نیست 
وجود  اصل  به  باید  و  است  جامعه  فرهنگی 
حوزه  یک  عنوان  به  کتاب  و  کتابخانه ها 

حیاتی و نجات بخش جامعه نگاه شود.
و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
اینکه  بیان  با  کرمانشاه  استانداری  اجتماعی 
به  غفلت  صورت  در  فرهنگی  آسیب های 
داد:  ادامه  شود،  می  تبدیل  امنیتی  مسائل 
بچه های امروز نه منظم اند و نه اطاعت پذیر 
وضعیت  با  و  نیستند  هم  کتابخوان  البته  و 
باید  شد.  نخواهد  کتابخوان  کسی  کنونی 
ما  فرهنگی  اوضاع  هرگاه  که  داشت  توجه 
از آن  نیز متاثر  ما  امنیتی  اوضاع  بریزد  بهم 

می شود.
آمایش  سند  اگر  اینکه  بر  تاکید  با  شعبانی 
سرزمینی کتابخانه ها به طور صحیح اجرایی 
کرد:  تصریح  بود،  خواهد  بخش  نجات  شود 
اگر  کتابخانه ها  سرزمینی  آمایش  موضوع 
درست اجرا شود آورده مفیدی خواهد داشت 

و مراکز فرهنگی را به هم پیوند می دهد.
عنوان  به  کتابخانه ها  نهاد  تقویت  بر  وی 
گفت:  و  کرد  تاکید  کتابخوانی  امر  متولی 
به  مراکز  و  شد  تقویت  کتابخانه ها  نهاد  اگر 
گسترش  به  می توان  بخورد  پیوند  نهاد  این 
سمت  به  باید  بود.  امیدوار  مطالعه  فرهنگ 
بچه های  تربیت  و  فرهنگی  فضاهای  ایجاد 
کتابخوان پیش برویم کتابخوان که می گوییم 

یعنی تربیت انسان های فرهنگی.

فرهنگی  اتفاقات  کرد:  نشان  خاطر  شعبانی 
به رشد فرهنگی کرمانشاه کمک خواهد کرد 
کتابخانه ها  سازی  فرهنگ  با  که  می طلبد  و 
به  باید  حتما  و  بازگردد  خانه ها  دکور  به 

چهره های فرهنگی توجه شود.
کرمانشاه  استان  در  عمومی  کتابخانه   ۹۰

وجود دارد
استان  عمومی  های  کتابخانه  مدیرکل 
کتابخانه  وضعیت  به  ادامه  در  نیز  کرمانشاه 
ها استان اشاره کرد و گفت: اکنون ۹۰ باب 
کتابخانه عمومی در استان وجود دارد که از 
 ۶۴ روستایی،  کتابخانه  باب   ۲۳ تعداد  این 
کتابخانه  باب  سه  و  شهری  کتابخانه  باب 
روستاهای  به  که  است  روستایی  سیار 
جوانرود  هرسین،  شهرستان های  اطراف 
و  کنند  می  رسانی  خدمات  قصرشیرین  و 
هرکدام بین پنج تا ۲۵ روستا را تحت پوشش 

قرار می دهند.
»معصومه حسنی خوانسار« با بیان اینکه ۶۰ 
استان  کتابخانه های عمومی  نفر عضو  هزار 
جلد  هزار   ۲۰۰ و  میلیون  یک  افزود:  است؛ 
کتاب در کتابخانه های عمومی سراسر استان 

وجود دارد.
کتابخانه  باب  سه  افتتاح  از  همچنین  وی 
یکسال  در  کرمانشاه  استان  در  عمومی 
گذشته خبر داد و گفت: یک باب در روستای 
فش شهرستان کنگاور با کمک خیرین اهدای 
زمین کتابخانه و ۲ بخش ویژه کتابخانه برای 
ناشنوایان و بخش نسخ خطی چاپی و سنگی 

در استان به بهره برداری رسیده است.
نفر  میلیون   ۲ از  بیش  کرمانشاه  استان 
و  روستا   ۵۹۰ و  هزار   ۲ در  ساکن  جمعیت 

۳۴ شهر دارد.

اجرای سند آمایش سرزمینی کتابخانه ها به رشد 
فرهنگی استان کرمانشاه منتج شود
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امسال در بیش از ۵۵۰ هزار هکتار از اراضی کرمانشاه رفع تداخل انجام شد
 رئیس شورای حفاظت از اراضی ملی و منابع طبیعی 
با  جلسه   ۱۱۰ حدود  امسال  گفت:  کرمانشاه  استان 
و  شد  برگزار  استان  در  اراضی  تداخل  رفع  موضوع 
در مجموع از ۵۹۱ پلاک که حدود ۵۵۰ هزار هکتار 

می شود، رفع تداخل انجام شده است.
به گزارش ایرنا؛ »پرویز توسلی زاده« روز سه شنبه در 
نشست منطقه ای مدیران ادارات ثبت اسناد و املاک 
لرستان  و  کردستان  ایلام،  کرمانشاه،  های  استان 
افزود: در همین راستا برای ۲ هزار و ۹۵۲ پلاک به 
مساحت ۱۵۳ هزار هکتار از اراضی ملی که حدود ۹۴ 
درصد می باشد، اسناد صادر شده و ۶ درصد باقیمانده 

خواهد  مرتفع  زودی  به  که  است  حقوقی  اختلافات 
شد.

وی در ادامه با اشاره به برخی موانع و مشکلات بر سر 
صدور اسناد زراعی، گفت: در استان کرمانشاه و نیز 
استان های همجوار مساحت بالای اراضی کشاورزی 
سبب شده است صدور سند با مشکلات خاص خود 
مواجه شود به نحوی که در استان کرمانشاه نسبت 
اراضی کشاورزی به کل اراضی حدود ۴۴ درصد است.

رئیس کل دادگستری استان کرمانشاه در ادامه افزود: 
متراژ پایین برخی قطعات از اراضی زراعی که کمتر 
از یک هزار متر می باشند از دیگر موانع بر سر صدور 

اسناد است. در کنار این موضوع هزینه بالای صدور 
به  اقتصادی  کنونی  شرایط  در  کشاورزان  برای  سند 
این موانع کمک کرده است که صدور سند با مشکل 

مواجه شود.
کافی نبودن نیروی متخصص از دیگر مشکلاتی بود 

که توسلی زاده به آن اشاره کرد.
رئیس شورای حفاظت از اراضی ملی و منابع طبیعی 
بر  تاکید  با  سخنانش  ادامه  در  کرمانشاه  استان 
حدنگاری و اینکه این موضوع امروز به یک امر مهم و 
اساسی تبدیل شده است، گفت: حد نگاری به کاهش 
در  ثبات  و  اجتماعی  توسعه  مردم،  میان  اختلافات 

مالکیت ها کمک می کند و از این حیث برای کشور 
بسیار مهم است.

این  کرمانشاه  استان  در  کرد:  اضافه  توسلی زاده 
موضوع به عنوان اولویت مهم در دستور کار قرار دارد 
و در شورای حفاظت از اراضی ملی و منابع طبیعی 
استان به عنوان مهمترین موضوع در دست بررسی و 

پیگیری است.
به گزارش ایرنا، در استان کرمانشاه با بیش از ۹۵۰ 
و  میلیون  زمین کشاورزی، سالانه چهار  هکتار  هزار 
۵۰۰ هزار تن انواع محصولات کشاورزی، دامی و باغی 

تولید می شود.



ورزشی
خبر

مناف هاشمی: کاروان ایران »کیفی« به 
بازی های آسیایی اعزام می شود

هندبال  تیم  حضور  از  المپیک  کمیته  دبیرکل 
در  انتخابی  چهارم  رشته  عنوان  به  مردان 

بازی های ساحلی خبر داد.
انتخابات  مجمع  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
 ۱۰ چهارشنبه  روز  صبح  هندبال  فدراسیون 
عنوان  به  پاکدل  علیرضا  انتخاب  با  اسفندماه 

رئیس این فدراسیون برگزار شد.
دبیرکل  هاشمی  مناف  مجمع،  این  پایان  در 
بازی های  جلسات  ما  گفت:  المپیک  کمیته 
آسیایی را در دو مرحله برگزار کرده ایم و فرصت 
زیادی هم برای بررسی وضعیت تیم های اعزامی 

نداریم.
وی افزود: محدودیت هایی در حوزه ارزی داریم 
را  کاروان  تا  می کنیم  تلاش  دلیل  همین  به  و 
به سمت کیفی ببریم و برای همین کار سختی 

پیش رو داریم.
برخی  اعزام  و  انتخاب  در  داد:  ادامه  هاشمی 
تغییراتی  ارزیابی ها  آخرین  در  رشته ها  و  تیم ها 
را ایجاد می کنیم. هندبال در حوزه مردان قطعاً 
به  توجه  با  دارد.  حضور  آسیایی  بازی های  در 
است  کمیته  اجرایی  هیئت  عضو  پاکدل  اینکه 
حوزه  در  اما  هستیم.  سکو  روی  ما  داده  قول 
و  است  زیاد  هندبال  اهداف  و  افتخارات  بانوان، 
وزارت ورزش و کمیته ارزیابی ما در حال بررسی 
هستند و تلاش می کنیم حتی اگر به سکو نرسند 

سهم حضور بانوان در این بازی ها افزایش یابد.
وی بیان کرد: من امیدوارم اعضا به پاکدل کمک 
در  قبول  قابل  حد  در  نتایجی  هندبال  تا  کنند 

مسابقات آینده بگیرد.
ساحلی  بازی های  در  حضور  بحث  در  هاشمی 
اندونزی هم گفت: ما حضور سه رشته را در این 
بازی ها قطعی کرده ایم اما هندبال رشته چهارم 

ما در این رویداد خواهد بود.

تا هر وقت بخواهند در آکادمی هستم؛

پاکدل: این حق تیم هندبال بانوان است که 
به بازی های آسیایی برود

خبر

پولادگر: منتظر درخشش هندبال در 
بازی های آسیایی هستیم
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جوانان  و  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  معاون 
گفت:  و  کرد  توصیف  ارزشمندی  رشته  را  هندبال 
منتظر موفقیت های ارزشمند این رشته در بازی های 

آسیایی هستیم.
به گزارش خبرنگار مهر، مجمع انتخابات فدراسیون 
با  اسفندماه   ۱۰ چهارشنبه  روز  صبح   هندبال 
فدراسیون  رئیس  عنوان  به  پاکدل  علیرضا  انتخاب 

برگزار شد.
فدراسیون هندبال گفت:  اعضای  پولادگر در جمع 
ارزشمندی  فدراسیون  ما  برای  هندبال  فدراسیون 
است. خوشحالم که به برنامه های پاکدل رأی اعتماد 
دادید. امیدوارم این روند رو به رشد با همکاری شما 

ادامه خواهد داشت.
ادامه داد: در سال گذشته موفقیت های خوبی  وی 
را مخصوصاً در بخش زنان داشتیم و این موفقیت ها 

خیلی امیدوار کننده است.
رده های  در  خوب  اتفاق  این  داشت:  بیان  پولادگر 
در  را  طلایی  نسل  می دهد  نوید  که  داده  رخ  پایه 
آینده هندبال خواهیم داشت. با این اتفاقات خوب 
بالا رفته  بازی های پیش رو  سطح توقع همه برای 

است.
خاطرنشان  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  معاون 
کرد: هندبال ۶ دوره حضور در بازی های آسیایی را 
داشته که یک نایب قهرمانی و یک سومی ثبت شده 
است. خدا را شکر منتظر درخشش زنان این رشته 

در بازی های آسیایی هستیم.
امروز  با رأی قاطعی که  امیدوارم  وی تصریح کرد: 
به پاکدل دادید حمایت ها تا مرز موفقیت ادامه پیدا 

کند. امیدواریم تکرار و ارتقا پیدا کند.
استان ها  در  و زحمات  از همه شما  پولادگر گفت: 
تشکر می کنم. ۱۸ آکادمی هندبال و چندین مدرسه 
هندبال خیلی امیدوار کننده است. عدد قابل توجهی 
است که ۱۰۰ مدرسه هندبال داریم و امیدواریم که 

ثمره آن را ببینیم.

حضور  به  واکنش  در  هندبال  فدراسیون  رئیس 
همزمانش در ریاست این فدراسیون و اکادمی ملی 
المپیک گفت: تا هر زمان که بخواهند در آکادمی 

خواهم ماند.
به گزارش خبرنگارمهر، مجمع انتخاباتی فدراسیون 
با  اسفندماه   ۱۰ چهارشنبه  امروز  صبح  هندبال 
رئیس  عنوان  به  پاکدل  علیرضا  مجدد  انتخاب 

فدراسیون هندبال برگزار شد.
رئیس  پاکدل  علیرضا  مجمع  این  پایان  در 
فدراسیون هندبال در جمع خبرنگاران گفت: تشکر 
از همه عزیزان که همیشه و در همه حال کنار ما 

بودند. مجمع خوب و یک دستی بود. اهالی هندبال 
مثل چهار سال قبل به من محبت کردند و با رأی 
اعضای  و  من  به  بعد  سال  چهار  برای  مشخص 
پیشنهادی رأی اعتماد دادند. از همه اعضای مجمع 
و وزارت ورزش و جوانان تشکر می کنم. یکی از کم 

حاشیه ترین مجامع اخیر بود.
وویووچ  سرمربی  مجدد  انتخاب  خصوص  در  وی 
و  است  ما  اصلی  گزینه  هم  هنوز  وویوویچ  گفت: 
می دانیم.  کارآمد  و  خوب  مربی  را  او  فنی  نظر  از 
او بالاخره ضمن اینکه مربی خوبی است بزرگترین 
بازیکن دنیا هم بوده است اما به هر شکل با توجه 

اکثر  بلکه  هندبال  تنها  نه  که  ارزی  شرایط  به 
رشته های ورزشی با چالش مواجه خواهند شد. ما 
وزارت  و  المپیک  ملی  کمیته  با  هم صحبت هایی 

ورزش داشتیم.
به  فدراسیون ها  قطعاً  امروز  کرد:  خاطرنشان  وی 
هم  دولت  امیدوارم  روند  پیش  نمی توانند  تنهایی 
توجه ویژه ای داشته باشد. گرچه می دانیم در یک 
قطعاً  ارز  بحث  در  گرفته ایم.  قرار  اقتصادی  جنگ 
اولویت کشور دارو و غذا باشد. اما اگر بشود برای 
از  بخشی  شود  دیده  ای  ویژه  شرایط  هم  ورزش 

مشکلات ما حل می شود.

تنها  حاضر  حال  در  وویوویچ  داد:  ادامه  پاکدل 
گزینه ما است و او خودش هم راغب است. اگر دو 
سه موردی که گفته مرتفع شود و بدانیم حمایت 
از سر  می شویم ظرف چند روز آینده مذاکرات را 

می گیریم.
وی در ادامه در پاسخ به این سوال که یک شائبه 
وجود  فدراسیون  رئیس  عنوان  به  شما  رأی  برای 
داشت و رأی سرپرست هیأت خراسان گفت: طبق 
چون  داشتم  هم  دیگر  رأی  یک  من  اساسنامه 
عضو هیأت رئیسه هندبال آسیا هستم و براساس 
حق  هم  آنجا  ورزشی  فدراسیون های  اساسنامه 
رأی داشتم. در فدراسیون هم چون چهار سالم به 
پایان نرسیده بود حق رأی داشتم ولی یک رأی به 

صندوق انداختم.
و  داشتم  رأی  حق  داد:  ادامه  فدراسیون  رئیس 
حق  است  نشده  تمام  ام  چهارساله  ریاست  هنوز 
رأی داشتم. در بحث استان خراسان رضوی هنوز 
که  اند  نگفته  کجا  هیچ  در  ولی  هست  سرپرست 
در  مواقع  برخی  بدهد.  رأی  نمی تواند  سرپرست 
همه  و  بیاید  وجود  به  تأخیر  ها  تاییدیه  بحث 
نفراتی که سرپرست بودند قانونی بود و هیچ منعی 

نداشتند.
پاکدل در پاسخ به این پرسش که وی سرپرستی 
و  دارد  اختیار  در  همزمان  هم  را  کمیته  آکادمی 
یا  داشت  خواهد  برعهده  را  مسئولیت ها  این  آیا 
و  وفا  خسروی  آقای  از  دستور  گفت:  هم  خیر، 
مغز  آکادمی  بود.  کمیته  رئیسه  هیأت  اعضای 
تنها  و  است  المپیک  کمیته  تپنده  قلب  و  متفکر 
تمام  و  امکانات  که  است  کشور  ورزش  از  بخشی 
موارد سنجش ورزشکاران را دارد و مرکز پزشکی 
داریم که قهرمانان ما در این مرکز مستقر هستند. 
جایگاه خاص دارد و در راستای حل مشکلات در 
این بخش هستیم. بحث ترمیم بازسازی استخر و 
اندازی  راه  را  و همین طور لاندری هتل  سنجش 
کردیم. شرایطی را برای ورزشکاران فراهم کرده و 

نیازها را برطرف کنیم.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003168   
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/10 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
محمدی  یوسف  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
دژ  شاهین  از  صادره   14 شناسنامه  شماره  به  محمدعلی  فرزند 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
555/72 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از 
شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   147 از  تفکیکی   55 قطعه 
رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه   دادگاه  به  تا  نماید  اخذ  رسید  و 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003171   
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/10 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سید محسن حسینی 
فرزند سیدرضا به شماره شناسنامه 1173 صادره از تهران نسبت 
به سه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 836/12 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   147 از  تفکیکی   55 قطعه  از  مفروز 
محرز  شهسواری  غلامرضا  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان 
فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003170   
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/10 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سید حسین حسینی 
فرزند سیدرضا به شماره شناسنامه 1854 صادره از تهران نسبت 
به سه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 836/12 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   147 از  تفکیکی   55 قطعه  از  مفروز 
محرز  شهسواری  غلامرضا  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان 
فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003172   
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/10 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
سلامتی  احمد  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
سراب  از  صادره   140 شناسنامه  شماره  به  اکبر  فرزند  پلاسی 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
546/20 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از 
شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   147 از  تفکیکی   55 قطعه 
رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 

سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه   دادگاه  به  تا  نماید  اخذ  رسید  و 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003173   
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/10 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
سلامتی  احمد  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
سراب  از  صادره   140 شناسنامه  شماره  به  اکبر  فرزند  پلاسی 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
268/73 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از 
شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   147 از  تفکیکی   39 قطعه 
رباط کریم از مالکیت رسمی حسین اصفهانی محرز گردیده لذا به 
آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه   دادگاه  به  تا  نماید  اخذ  رسید  و 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022003206   
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/11/11 مورخ 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 

بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدتقی انارکی 
ری  شهر  از  صادره   186 شناسنامه  شماره  به  محمدرضا  فرزند 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
فرعی   1135 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   242/77
مفروز از قطعه 196 تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
فیروزآباد  فتوحی  جواد  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز 
اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   1401/10/04 مورخ     140160301022002585
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
به  ماشاله  فرزند  دهقانیان  عدالت  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و 
شماره شناسنامه 448 صادره از شهر سراب نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 87/01 مترمربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
عباس میرزایی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند 
به  تا  نماید  اخذ  رسید  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 



استان تهران
گزارش

 علیخان بخشدار مرکزی: روستاهای 
رباط کریم میزبان مسافران نوروزی

 علیخان بخشدار مرکزی شهرستان رباط کریم گفت: بوم گردی 
در بعضی از روستاها صورت بگیرد تا این روستاها میزبان مسافران 

نوروزی باشند. 
و  سفر  ستاد  جلسه  در  کریم  رباط  شهرستان  مرکزی  بخشدار 
اجرای  برای  کرد  خواهیم  تلاش  داشت:  اظهار  بهار  از  استقبال 
ویژه  به  روستاها  پاکیزگی  و  نظم  حفظ  با  بهار  از  استقبال  طرح 
روستاهایی که در مسیر اصلی واقع  شده اند و مقصد گردشگری و 

بوم گردی می باشند، اقدام نماییم .
وی همچنین به ظرفیتهای موجود در روستاها اشاره کرد و افزود: 
روستاهای ما دارای ظرفیت های گردشگری و بوم گردی زیادی 
لوط  بقعه  واقع شدن  و  پیغمبر  روستای  به  توان  می  که  هستند 

پیامبر در آن روستا اشاره کرد. 
و  راهنمایی  در  توان  می  بروشور  تهیه  با  داد:  ادامه  علیخان 
آثار  همچنین  و  شهرستان  ها  خروجی  و  ها  ورودی  شناساندن 
مسافران  به    ... و  استراحت  های  محل   ، گردشگری  باستانی، 

نوروزی اقدام نمود.

 جلسه ستاد سفر و استقبال از بهار 
برگزار شد 

کریم  رباط  بهار شهرستان  از  استقبال  و  اولین جلسه ستاد سفر 
به ریاست امید احمدی فرماندار شهرستان و با حضور محمدرضا 
عروجی معاون عمرانی فرماندار و اعضای ستاد در محل فرمانداری 

برگزار شد. 
محمدرضا عروجی معاون عمرانی فرماندار در جلسه ستاد استقبال 
از بهار گفت:  با توجه به فرا رسیدن ایام عید نوروز و همزمانی آن 
با ایام ماه مبارک رمضان به منظور ارائه تسهیلات و خدمات بیشتر 
به شهروندان و مسافران نوروزی این ستاد اقدامات لازم را انجام 

خواهد داد. 
در  بهار  از  استقبال  ستاد  های  برنامه  اینکه  به  اشاره  با  عروجی 
راستای ارائه خدمات رسانی بهینه به شهروندان صورت می گیرد ؛ 
افزود : تشکیل ستاد استقبال از بهار بسیار حائز اهمیت است چرا 
که طبق سنوات گذشته این ستاد باید در راستای خدمت رسانی 
به شهروندان و ایجاد چهره زیبا و دلنشین در سطح شهر اقدامات 

لازم را انجام دهد. 
امور  کیفی سازی  برای  برنامه ریزی  راستا  این  در  داد:   ادامه  وی 
و شایسته  بهینه  ارائه خدمات  و  مبلمان شهری  شهر، ساماندهی 
فضای  ایجاد  همچنین  و  مسافران  از  مطلوب  استقبال  منظور  به 
مهم ترین  جمله  از  شهروندان  برای  نوروز  تعطیلات  در  مناسب 

رویکردهای فعالیت ستاد استقبال از بهار است . 
معاون عمرانی فرماندار رباط کریم با تاکید بر آمادگی دستگاه ها 
برای استقبال از بهار افزود:  همه دستگاه ها باید آمادگی کامل برای 
بحران های احتمالی با توجه به بارندگی ها و چهارشنبه آخر سال 
و همچنین سفر های پایانی سال را داشته باشند تا بتوانیم نوروز 

۱۴۰۲ را با ایمنی بیشتر و خاطره خوب رقم بزنیم.

فرماندار رباط کریم:کمبود نان در پرند با 
استقرار نانوایی های سیار رفع شد

فرماندار رباط کریم گفت: کمبود 
نانوایی  استقرار  با  پرند  در  نان 

های سیار رفع شد.
امید احمدی در تشریح این خبر 
مشکل  رفع  برای  داشت:  اظهار 
کمبود نانوایی در شهر پرند، ۱۵ 
نقطه به شرکت عمران شهر جدید پرند برای استقرار نانوایی های 

سیار پیشنهاد شده است، که زیرساخت های آن فراهم شود.
وی افزود: رفع این کمبود به ویژه در فازهای چهار، پنج و شش 
پرند یکی از خواسته های اهالی است، که در سفر رئیس جمهور به 
این شهر مطرح شد و به دستور وی دو خودرو پخت نان در فاز 

شش پرند مستقر شد.
یا  و  ثابت  نانوایی  استقرار  کرد:  نشان  خاطر  ادامه  در  احمدی 
برای  و  می کنیم  پیگیری  زمان  هم  طور  به  را  سیار  نانوایی های 

تأمین آرد نانوایی ها نیز مشکلی نداریم.

شهردار پرند گفت:میدان میوه و تره 
درون  پایانه  و  بانوان  بوستان   ، بار 
شهری از جمله پروژه های شاخص 
پرند  اسلامی  شواری  و  شهرداری 

افتتاح و کلنگ زنی شد. .
های  پروژه  تشریح  با  پرند  شهردار 
امروز  بیان داشت:  مدیریت شهری، 
از  پروژه شاخص و کاربردی که  دو 
نیازهای اساسی شهروندان به شمار 
دیگر  پروژه  دو  و  افتتاح  روند  می 
نیز کلنگ زنی شد که اعتبار این ۴ 
پروژه جمعا ۵۵ میلیارد تومان است.

میدان  اولین  کرد:  اظهار  یاری  اله 
در  پرند  شهرداری  بار  تره  و  میوه 
مربع  متر  به مساحت ۳۲۰۰   ۶ فاز 

مجهزترین  و  بزرگترین  همچنین  و 
امکانات  با  بانوان شهر پرند  بوستان 
ورزشی و رفاهی و محیطی آرام، امن 
و دلنشین با ۱۳۰۰۰ متر مربع، دو 

پروژه ای بود که افتتاح شد .
در  پرند  شهری  مدیریت  سکاندار 
حمل  توسعه  کرد:  تصریح  ادامه 
مهمترین  از  یکی  عمومی  نقل  و 
دغدغه های شهرداری و شورای پرند 
بوده است و طی مدت اخیر اقدامات 
صورت  خصوص  این  در  متعددی 
گرفته و اکنون نیز اولین پایانه درون 
شهری و واحد موتوری شهرداری در 
با  آنها  احداث  و  زنی  کلنگ   ۵ فاز 
نقل  و  حمل  شبکه  توسعه  هدف 

در  مهر  مسکن  فازهای  در  عمومی 
دستور کار قرار گرفت.

 اله یاری با بیان اینکه طی یکسال و 
نیم اخیر ۳۳ پروژه عمرانی در حوزه 
است،  شده  احداث  مختلف  های 
بیان داشت: از زمان حضور بنده در 
شهرداری پرند، با کمک و همراهی 
اعضای محترم شورای اسلامی شهر، 
سعی در توسعه عادلانه و متوازن و 
همه جانبه داشته ایم و برای تحقق 
را  جامعه  اقشار  همه  مهم،  امر  این 
در نظر گرفته و در تمام حوزه های 
 ... و  خدماتی  فرهنگی،  ورزشی، 
مرکز  همچون  متعددی  های  پروژه 
شهربانو،  مجموعه  کودکان،  رویش 

بانوان، مجموعه های ورزشی  پارک 
و زمین های بازی و ... را احداث و 

راه اندازی کرده ایم
از  قدردانی  ضمن  پرند  شهردار 
اعضای شورای  و همراهی  همکاری 
مسئولان،  سایر  و  شهر  اسلامی 
و  شهرداری  رویکرد  کرد:  تصریح 
شورای پرند صرفا معطوف به فازهای 
آنکه  وجود  با  و  نیست   ۳ تا  صفر 
شهرداری  تحویل  فازها  سایر  هنوز 
نشده است اما چندین پروژه عمرانی 
با هدف توسعه عادلانه و متوازن در 
ایم  کرده  اجرا  مهر  مسکن  فازهای 
ادامه  را  روند  این  مصمم هستیم  و 

دهیم.

 4 پروژه عمرانی در پرند افتتاح و 
کلنگ زنی شد

گزارش

فرماندار شهرستان رباط کریم :  همه دستگاه ها برای 

استقبال از مسافران اقدامات لازم را انجام دهند

فرماندار شهرستان رباط کریم در اولین جلسه ستاد استقبال از بهار 
گفت: همه دستگاه برای ایام نوروز نسبت به فضا سازی محیط شهر 
و روستاها برای اسکان و به منظور استقبال از مسافران اقدامات لازم 

را به عمل آورند .
امید احمدی در جلسه ستاد هماهنگی خدمات سفر شهرستان رباط 
از  یکی  کریم  رباط  شهرستان  اینکه  به  توجه  با  کرد:   عنوان  کریم 
پرترددترین اتوبان های کشور را داراست و پلیس راه کشور ۷ نقطه 
و  راه  اداره  را  معرفی کرده است  رباط کریم  حادثه خیز شهرستان 
شهرسازی اطلاع رسانی و بعضی از این مسیر را ایمن سازی کرده است  
و دیگر مسیرها را اداره راه و شهرسازی و شهرداری  جهت ایمن سازی 

در دستور کار خود قرار دهند. 
فرماندار شهرستان رباط کریم با تاکید بر داشتن استانداردهای لازم 
برای وسایل نقلیه افزود:  پلیس راه زمان ثبت ساعت به استانداردهای 
وسایل نقلیه توجه ویژه داشته و آنها را برای ایمنی مسافران  کنترل 

نمایند. 
نماینده عالی دولت در شهرستان رباط کریم مطرح کرد :  با توجه 
به  زمانی که  از شرق کشور سفر می کنند  اینکه مسافرانی که   به 
شهرستان رباط کریم می رسند تقریباً به انتهای سفر خود رسیده اند 
و باید شرایطی فراهم شود که امکان استراحت آنها برای جلوگیری از 

خطر تصادف ایجاد شود. 
امید احمدی گفت:  اداره کل هواشناسی شرایط جوی بدی را در ایام 
نوروز پیش بینی نکرده است ولی باید آمادگی صد درصد را برای کمک 

به جاماندگان داشته باشیم.

از سوی رئیس کل دادگستری تهران صورت گرفت،

ماموریت به دادگستری هاودادستان هابرای تعیین 

تکلیف اموال های تملیکی و توقیفی

 رئیس کل دادگستری تهران در اقدامی ابتکاری به تمامی روسای دادگستری ها 
و دادستان های عمومی و انقلاب شهرستان های تابعه استان ماموریت داد تا 
امروز از انبارهای اموال تملیکی و پارکینگ های خودروهای توقیفی مرتبط با 
نتایج آن را طی ۷۲  بازدیدو  پرونده های مواد مخدر در سطح استان تهران 

اعلام کنند.
تکلیف  تعیین  بر تسریع در  قوه قضاییه مبنی  رئیس  تاکیدات  راستای   در 
و  تملیکی  اموال  فروش  و  جمع آوری  سازمان  انبارهای  در  رسوبی  کالاهای 
خودروهای توقیفی مرتبط با پرونده های مواد مخدر، علی القاصی رئیس کل 
دادگستری استان تهران در اقدامی ابتکاری به تمامی روسای دادگستری ها 
و دادستان های عمومی و انقلاب شهرستان های تابعه استان تهران ماموریت 
داد تا در روز جاری، سه شنبه مورخ ۹ اسفندماه از انبارهای اموال تملیکی 
و پارکینگ های خودروهای توقیفی مرتبط با پرونده های مواد مخدر در سطح 
استان تهران بازدید بعمل آورده و نتایج این بازدید را طی ۷۲ ساعت اعلام 

کنند.
رئیس کل دادگستری استان تهران هدف اساسی و بنیادین از ورود دستگاه 
قضایی به حوزه گمرکات، صادرات، واردات و تعیین تکلیف کالاهای موجود 
در انبارهای گمرکات و اموال تملیکی و همچنین پارکینگ های خودروهای 
توقیفی مرتبط با پرونده های مواد مخدر در سطح استان تهران را بدوا مساعدت 

به دستگاه های ذی ربط و دولت به منظور »تسهیل و تسریع فرایندها«،
»پیشگیری از بروز احتمالی انحرافات و سوءجریانات«، »نظارت بر حسن انجام 
ویژه دستگاه قضایی در حوزه حقوق  و  از ظرفیت خاص  و »استفاده  امور« 

عامه« اعلام کرد.
القاصی گفت: اطلاع دقیق و مستقیم از وضعیت نگهداری خودروها و موتور 
سیکلت هایی که به دلیل حمل موادمخدر، ارتباط با موادمخدر یا اموال مربوط 
به قاچاقچیان موادمخدر توقیف شده اند، از دیگر اهداف این بازدیدها است تا 
شرایط نگهداری وسایل نقلیه بررسی شود و با نظارت بر روند رسیدگی های 
قضایی و اجرای وظایف و مسئولیت های قانونی سازمان اموال تملیکی و شورای 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر در خصوص نگهداری و فروش این وسایل نقلیه 

تسریع شود.
القاصی تصریح کرد: با توجه به اینکه مقوله حقوق عامه و سیاست های اقتصاد 
مقاومتی از اولویت های اساسی دستگاه قضایی محسوب می شود، دادگستری 
استان تهران در حوزه تعیین تکلیف کالاهای رسوبی و بلاتکلیف در انبارهای 
گمرکات و اموال تملیکی به منظور اصلاح فرایندها و رویه های جاری با توجه 
به تاکیدات رئیس قوه قضاییه پای در میدان عمل گذاشته و در روز جاری 
تمامی دادستان ها و روسای دادگستری ها در حال بازدید از از انبارهای مربوطه 

هستند.
رئیس کل دادگستری استان تهران تاکید کرد: نتایج و دستاوردهای حاصل از 

این اقدام متعاقبا اعلام خواهد شد.
رئیس دادگستری و دادستان شهرستان فیروزکوه از پارکینگ وسایل نقلیه و 

ماشین آلات توقیفی در این شهرستان بازدید کردند.
دادستان  مظفری  توحید  و  دادگستری  رئیس  بورخانی  درزی  اسماعیل 
شهرستان فیروزکوه از پارکینگ وسایل نقلیه و ماشین آلات توقیفی بازدید 

کردند.
رئیس  صادره  بخشنامه  کرد: حسب  تصریح  بازدید  این  در  درزی  اسماعیل 
کل دادگستری استان تهران در راستای تاکیدات ریاست قوه قضائیه مبنی بر 
تسریع در تعیین تکلیف خودروها و سایر وسایل نقلیه و ماشین آلات توقیفی 
در پارکینگ ها با حضور مسئولاین مرتبط با این موضوع از جمله فرماندهی 
انتظامی شهرستان و جانشین کلانتری ۱۱ فیروزکوه از تنها پارکینگ موجود 

در این شهرستان بازدید بعمل آمد.
نگهداری  محل  از  میدانی  بازدید  ضمن  گفت:  فیروزکوه  دادگستری  رئیس 
خودروهای توقیفی دستورات لازم برای شناسایی مالکین وسایل نقلیه صادر 
و مقرر شد ضمن بررسی علت توقیف برخی از خودروها که نیازمند استعلام 
است، در صورتی که مانعی جهت ترخیص وسایط نقلیه مذکور وجود نداشته 

باشد نسبت به ترخیص آن اقدامات لازم قانونی صورت گیرد.
توحید مظفری دادستان شهرستان فیروزکوه در خصوص اموالی که مالکین 
آنان شناسایی نشده اند اظهار کرد: دستورات لازم جهت تحویل این اموال به 
سازمان املاک تملیکی صادر می شود تا اقدامات لازم در خصوص مزایده اموال 

مذکور و فروش آن ها طبق ضوابط قانونی صورت پذیرد.
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توجه  با  گفت:  فردوسیه  شهردار 
مدیریت  مجموعه  اخیر  اقدامات  به 
شهری فردوسیه در راستای افزایش 
پروژه  و  سرانه های مختلف شهری 
های در دست اجرا ، این شهر تبدیل 

به کارگاه عمرانی شده است .
این  اعلام  با  مهری   امید  مهندس 
شهر  به  ما  نگرش   : گفت  خبر 
از سرانه های مختلف  فردوسیه که 

دارد   قرار  حداقلی  وضعیت  در 
نگاهی فراگیر و روبه توسعه است و 
تلاش نمودیم تا با این رویکرد گام 

برداریم 
که  مدت  این  در  افزود:   وی   
برعهده  را  مردم  خادمی  مسئولیت 
با  را   مهم  برنامه  چندین  گرفتم 
در  اسلامی  شورای  اعضای  تعامل 
بینی  پیش  خود  برنامه  اولویت 
بتوانیم  تا  نمودیم  ریزی  برنامه  و 

ارائه  در  متفاوت  بسیار  رویکردی 
سرانه  افزایش  جهت  در  خدمات 
های شهروندی و شهر داشته باشیم.

داشت:  بیان  ادامه  در  مهری  امید 
آغاز و اجرای چندین پروژه عمرانی 
ای  محله  پارک  احداث  جمله  از 
ساختمان  احداث   ، درخاوه  گفتگو 
خدمات  و  نشانی  آتش   ۲ شماره 
جدولگذاری   ، عبدآباد  در  ایمنی 

فرعی  و  البرز  خیابان  بهسازی  و 
انتهای  هندسی  اصلاح   ، آن  های 
تراش   ، صیرفی  آباد  یوسف  بلوار 
آسفالت ورودی شهر از سمت جاده 
آسفالت  اجرای  جهت  کریم   رباط 
محیط  زیباسازی   ، فینیشری 
که  بود  تمهیداتی    ، شهر  پیرامون 
علیرغم رو به پایان بودن سال جاری 
در دستور کار همکارانم قرار گرفت 
و توانستیم  این پروژه های عمرانی 
را که در حوزه  و مهم  تعریف شده 
بود  عمرانی  و  ایمنی   ، سبز  فضای 
و هم اکنون عملیات اجرایی خود را 
با سرعت فیزیکی خوبی پیش برده 

است را عملیاتی نماییم .
یادآور  ادامه  در  فردوسیه  شهردار 
شد : در حوزه بهسازی معابر نیز به 
دلیل فرسودگی آسفالت خیابان ها،  
شهر نیاز زیادی به ترمیم و بهسازی 
داشت که خوشبختانه مراحل انجام 
تشریفات اداری آن رو به پایان است 
و به زودی عملیات اجرایی آن آغاز 

خواهد شد .
مهری در پایان خاطر نشان ساخت : 
در حوزه ساخت و سازهای غیرمجاز 
های  حمایت  و  هماهنگی  با  نیز 
طرح  خوشبختانه  قضایی  مراجع 
غیر  سازهای  و  ساخت  با  برخورد 
قرار  ما  کاری  دستور  در  قانونی 
گرفته و  تعدادی  بنای غیرمجاز و 
غیرقانونی با حکم دادستانی و طبق 
با  ادامه  در  تا  گردید  تخریب  قانون 

قانونمندی بهتری روبرو باشیم.

فردوسیه  تبدیل به کارگاه عمرانی شده است

امام جمعه قرچک: مربیان پرورشی در صف نخست تحقق تربیت اسلامی هستند
مربیان  گفت:  قرچک  جمعه  امام   
پرورشی در صف نخست تحقق تربیت 
کشور  سازان  آینده  و  جوانان  اسلامی 

قرار دارند.
اسماعیلی  الله  حجت  الاسلام  حجت   
مربیان  و  معاونین  از  تجلیل  آئین  در 
به  که  قرچک  مدارس  پرورشی 
روز  و  اسلامی  تربیت  هفته  مناسبت 
این  ملائک  کانون  در  تربیتی  امور 

داشت:  اظهار  شد  برگزار  شهرستان 
امروز مهمترین دغدغه جامعه، حقیقت 
تربیت اسلامی است، راهی که شهدای 
دفاغ  سال  هشت  دوران  انقلاب، 
دیگر  و  حرم  مدافع  شهدای  مقدس، 
شهدای ایران اسلامی با خون خود آن 

را هموار کردند.
وی افزود: این که امروز نتوانسته ایم به 
درستی به تربیت اسلامی دست یابیم 

به این دلیل است که الگوهای درست 
آینده ساز  نسل  و  جوانان  به  تربیتی 
کشور معرفی نشده است و یکی نبودن 
حرف و عمل الگوها، آینده سازان کشور 

را از تربیت اسلامی دور ساخته اند.
برخی  کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
نسل  به  شده  معرفی  الگوهای  این  از 
آنان  گمراهی  موجب  خود  جوان، 
عمل  و  حرف  که  کسانی  شده اند، 

و  بودند  شهدا  بود،  یکی  هم  با  آنان 
شهدا  مسیر  در  نیز  ما  نتوانیم  اگر 
وظایف  به  عمل  در  قطعا  گیریم،  قرار 
ادامه  اسماعیلی  می مانیم.  عقب  خود 
بی هدف،  و  محتوا  بی  برنامه های  داد: 
همایش ها و نشست هایی که فقط برای 
عکس و گزارش برگزار شده و خروجی 
به  را  جامعه  نمی تواند  ندارد  مناسبی 

سمت تربیت اسلامی سوق دهد.



چهارشنبه     10        اسفند           1401 -   سال پنجم- شماره           176     -  12  صفحه   

         صاحب امتیاز و مدیرمسئول : عزیز الله نظری  

نشانی تحریریه : رباط کریم- داودیه- نبش بوستان 5- ساختمان میلاد- طبقه 2- واحد 3 تلفن: 56438444هفته نامه  اجتماعی-فرهنگی - اقتصادی

نشانی دفتر  : شهریار- خیابان ولیعصر-برج سعدی- طبقه 4- واحد 5 تلفن: 65276367

زیر نظر شورای سردبیری

سازمان آگهی ها:   09193302751-  56763626

نشانی امور استان ها : بهارستان- نسیم شهر- نبش چمران- پلاک 568 طبقه 3- واحد 5   تلفن: 56783532

توزیع : 56771992 چاپخانه گل آذین ارتباط با مدیر مسئول و سر دبیر: 09126968123-09126966214

گام بلند شهردار نصیر شهر برای احداث کلاس درس 
شهردارنصیر شهر از احداث مدرسه 1۵ کلاسه با همکاری اداره نوسازی مدارس استان تهران خبرداد

افزایش جمعیت دانش  به  با اشاره  اعیاد شعبانیه،  تبریک  ،فرشاد شهسواری ضمن  اتفاق روز  به گزارش 
آموزی ونیاز شهر به مدارس جدید در نصیرشهراظهار داشت: با همت شورای اسلامی  و اداره کل نوسازی 
مدارس شهرستانهای استان تهران، تفاهم نامه ای فی مابین شهرداری و نوسازی مدارس در راستای احداث 

یک باب مدرسه 1۵ کلاسه به امضا رسید و در دستور کار قرار گرفت.
اداره  با  به مساحت 2000 متر مربع و بصورت مشترک  این مدرسه در زمینی  افزود:  شهردار نصیرشهر 

نوسازی در مدت 1۸ ماه احداث و به بهره برداری خواهد رسید.

اسلامی  شورای  رئیس  عبدی  علی   
مدرسه  کمبود  به  اشاره  با  نصیرشهر 
حال  در  داشت:  اظهار  شهر  نصیر  در 
با  آموزان  دانش  های  کلاس  حاضر 
که  می شود  برگزار  40نفر  تعداد 
بچه ها  تحصیلی  افت  امرموجب   این 

می گردد.
در  آموزی  دانش  ،جمعیت  افزود  وی 
این  و  است  رشد  حال  در  نصیرشهر 
وضعیت  برای  هشداری  زنگ  امرمهم 
بحرانی کمبود مدرسه در آینده ای نزدیک 
ساخت  نوید  شک  بی  که  بود  خواهد 
خشنودی  موجبات  شهر  این  در  مدرسه 

را  شهروندان  و  آموزی  دانش  خانواده 
فراهم می کند.

داشت:   بیان  شهر  نصیر  شورای  رئیس   
نوسازی  اداره  و  نصیرشهر  شهرداری 
مدارس جهت احداث کلاس های جدید با 
تعامل و همکاری بهتر ، پیش خواهد رفت.
فضای  تامین  افزود:  ادامه  در  عبدی 
مشارکت  نصیرشهر  نیاز  مورد  آموزشی 
می  را  ساز  مدرسه  خیرین  همت  و 
اسلامی  شورای  و  شهرداری   ، طلبد 
مدرسه  ساخت  برای  را  خود  آماگی 
اعلام  خیرین  های  کمک  و  همکاری   با 

می نماید.

در  گفت:  نصیرشهر  شهردار 
طرح استقبال از بهار، میدان 
امام خمینی)ره( وبلوار معابر 
های  گل  کاشت  با  اصلی 
می  بهار  بوی  و  رنگ  بهاری 

گیرد.
اشاره  با  شهسواری  فرشاد 
عید  بودن  درپیش  به 
بهار  فصل  و  نوروز  باستانی 
ایجاد  با هدف  داشت:  اظهار 
دلنشین  و  زیبا  انداز  چشم 
محیط  به  بخشیدن  طراوت  و 
بلوارهای  و  بوستانها  شهری، 
سال  پایان  تا  اصلی  معابر 
و  فصلی  گلهای  کاشت  با 
درختان  هرس  همچنین 
در  بهار  عطر  و  شده  مزین 

سطح شهر می پیچد.
شهسواری با اشاره به اینکه 
در طرح گل کاری بوستانها و 
های  ازگل  اصلی  بلوارهای 
بنفشه ، میمون و رز هلندی 

در  گفت:  می شود؛  استفاده 
 ۳00 از  بیش  عملیات  این 
جعبه گل بنفشه  و 7۵ جعبه 
رز  اصله   ۵00 میمون،  گل 
هلندی و 200 نهال غیر مثمر 
خمینی)ره(  امام  میدان  در 
مجموعه  و  ولایت  بلوار   ،

ورزشی پارس کاشته شده و 
این طرح تا پایان سال ادامه 
نصیرشهر  شهردار  دارد. 
ساخت:تمام  خاطرنشان 
مدیریت  مجموعه  تلاش 
افزایش  راستای  در  شهری 
سطح  در  شادابی  و  طراوت 

شهر می باشد و امیدواریم با 
تعامل و همکاری بین سازمان 
بیش  بتوانیم  شهروندان   و 
شهروندان  به  پیش  از 
هم  با  همه  و  خدمت رسانی 
تلاش  شهر  آبادانی  برای 

کنیم.

شهردار نصیرشهرگفت: 
و  مدیران  هماهنگی 
نصیرشهر  مسئولان 
پیام آور اتحاد و آرامش 
شهروندان  بین  در 

است.
در  شهسواری  فرشاد 
حوزه  فرمانده  با  دیدار 
که  مقداد   ۳۵7 بسیج 
با  ولادت  مناسبت  به 
سعادت امام حسین)ع( و روز پاسدار با حضور اعضای شورای اسلامی نصیرشهر 
برگزار شد ضمن تبریک این ایام حضور، سپاه پاسداران و بسیج را منشا خیرات 
و  عزت  و  امنیت  نماد  بسیج  و  سپاه  داشت:  اظهار  و  برشمرد  جامعه  در  بسیار 
شجاعت ملت ایران است و از ابتدای تشکیل تا کنون منشا خیرات بسیاری در 

همه ابعاد بوده اند.
وی افزود: سپاه مکتبی اسلامی و انسان ساز است که در دامن انقلاب اسلامی شکل 

افرادی چون سردار  و  گرفته 
را  سلیمانی  قاسم  شهید 
مقدس  نظام  به  و  تربیت 

جمهوری اسلامی تقدیم کرد.
شهردار نصیرشهر ابراز کرد: 
سپاه  در  امنیت  پوشان  سبز 
تامین  بر  علاوه  پاسداران 
در  بوم  و  مرز  این  امنیت 
سازندگی، تولید و همچنین در 
حوزه سلامت در زمان بحران؛ 
مقتدرانه وارد شدند و تحولی 

ماندگار را ثبت کردند.
دیدار  این  در  است  گفتنی 
از  پاسدار  روز  مناسب  به  و 
سرهنگ  شایسته  خدمات 

بازدار تقدیر شد

عملیات  اجرای  از  نصیرشهر  شهردار 
لکه گیری و ترمیم آسفالت در ورودی 
راستای  در  ولایت  بلوار  و  نصیرشهر 

استقبال از بهار خبر داد .
فرشاد  روز،  اتفاق  گزارش  به 
اظهار  خبر  این  تائید  در  شهسواری 
آسفالت  ترمیم  و  گیری  لکه  داشت: 
ناهمواری  رفع  و  زدایی  چاله  با هدف 
حال  رفاه  راستای  در  معابر  آسفالت 
آسفالت  کیفیت  بهبود  و  شهروندان 

اجرا شده است.
وی در ادامه افزود: آسفالت و اجرای 
مهمترین طرح  گیری جزو  لکه  عملیات 
های خدمات محله ای است که در سال 
جاری به شکل ویژه ای در سطح شهر 

حاضر  حال  در  و  است  انجام  حال  در 
ولایت  بلوار  و  نصیرشهر  ورودی  در 

صورت گرفته است.
شهسواری ابراز کرد: بهسازی روکش 
آسفالت بلوار امام رضا)ع( نیز بعنوان 
دست  در  شهر  اصلی  معابر  از  یکی 

اقدام است .

اجرای عملیات لکه گیری آسفالت در راستای طرح 
شهردار نصیرشهر گفت: جهاد تبیین استقبال از بهار در ورودی نصیرشهر

قابل  غیر  ضرورتی  امروز  نسل  در 
انکار است.

 فرشاد شهسواری در حاشیه شورای 
فرهنگ عمومی شهرستان رباط کریم 
فرهنگی  و  اجتماعی  حوزه  افزود: 
مقوله بسیار مهمی است که غفلت از 

آن آسیب جدی به دنبال دارد.
فرهنگ  گسترش  کرد:  تصریح  وی 
از  صیانت  راستای  در  تبیین  جهاد 
جمهوری  مقدس  نظام  های  ارزش 
تبلیغات  سازی  خنثی  و  اسلامی 
با بیان  مسموم دشمنان علیه کشور 
فرهنگ  بیان  همچنین  و  عملکردها 
غنی ایرانی اسلامی  برای نسل امروز 

محقق می شود.
کرد:  ابراز  ادامه  در  شهسواری 
دستاوردهای  ایران  اسلامی  انقلاب 

به  مختلف  های  بخش  در  بزرگی 
این  انتقال  که  داشته  همراه 
دستاورهای بی بدیل به نسل جوان 

ضروری است.

جهاد تبیین برای نسل جوان ضرورتی غیر قابل انکار است

با حضور معاون استاندار تهران مجموعه ورزشی 
توسط  که  ریال  میلیارد   ۵۵ اعتبار  با  پارس 
بهره  به  و  افتتاح  بود  شده  ساخته  شهرداری 

برداری رسید.
نایبی  محسن  حضور  با  روز،   اتفاق  گزارش  به 
حجت  تهران،  استانداری  انتظامی  امنیتی  معاون 
مردم  نماینده  نوروزی  والمسلمین  الاسلام 
مجلس  در  بهارستان  و  کریم  رباط  شهرستان 
فرماندار،عشوری  امیداحمدی  اسلامی،  شورای 

معاون سیاسی انتظامی و عروجی معاون امورفنی 
و عمرانی فرمانداری، فرشاد شهسواری شهردار، 
رضا  محمد  اسلامی،  شورای  رئیس  عبدی  علی 
تیمور پور نائب رئیس، حجت الاسلام والمسلمین 
دار  ربعلی عبدی سخنگو، مسعود اصغری خزانه 
و علی محمودی اعضای شورای اسلامی نصیرشهر 
نماینده مردم  نوروزی  افتتاح شد.حجت الاسلام 
آئین  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  کریم  رباط 
توزیع  افزود:  پارس  ورزشی  مجموعه  افتتاح 

عادلانه امکانات و اجرای پروژه ها با توجه به نیاز 
محلات از جمله شاخصه خوب شهرداری و شورای 
محلات  در  بخصوص  که  است  نصیرشهر  اسلامی 

کم برخوردار انجام می شود.
گفتنی است مجموعه ورزشی پارس دارای زمین 
والیبال  زمین  تماشاگر،  با سکوی  مصنوعی  چمن 
و سرویس  پارکینگ  بوفه،  رختکن،  بسکتبال،  و 
بهداشتی است که در مساحتی بالغ بر ۵600 متر 

مربع احداث و به بهره برداری رسید.

هماهنگی مسئولان شهری پیام آور اتحاد و همدلی برای شهروندان است

نصیرشهر رنگ و بوی بهار به خود گرفت

با افتتاح مجموعه ورزشی پارس ورزش نصیر شهر جان تازه گرفت

رئیس شورای نصیر شهر

احداث مدرسه در نصیر شهر کمک دولت وخیرین را می طلبد
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